
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
Mislata, 25 de febrer de 2016
Hora: 20:00 hores

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Carlos Fernández Bielsa, els regidors i les regidores:
⦁ MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA⦁ JOSÉ LUIS GARCÍA GARCÍA⦁ ⦁ ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ⦁ JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ⦁ CARMEN LAPEÑA BUENO⦁ JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ⦁ TERESA PEÑARRUBIA GIL⦁ ANTONIO ARENAS ALMENAR⦁ ANA MARÍA JULIÁN RUIZ⦁ JOAQUÍN MORENO PORCAL⦁ MARÍA CARMEN TARÍN DARROCHA⦁ JAVIER SANTÉS ALPUENTE⦁ DOLORES HORTELANO RAMÓN⦁ JAIME LÓPEZ BRONCHUD⦁ ANTONIO SANCHIS NAVARRO⦁ JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ⦁ ALEJANDRO MARTÍNEZ MONTORO⦁ FERNANDO GANDIA ESCORIHUELA⦁ JAVIER GIL I MARÍN⦁ JOSÉ MARÍA GONZÁLEZ MURGUI

Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella com a secretari de la Corporació. Assistix l'interventor accidental, Antonio García Ferrero.
El Sr. alcalde sol·licita un minut de silenci per les onze dones víctimes del terrorisme masclista des que es va iniciar l'any.
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A continuació, es dóna lectura a dos declaracions institucionals.

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL DE REIVINDICACIÓ DE LA 
IGUALTAT, DIA 8 DE MARÇ DE 2016

Pren la paraula la portaveu del Grup PSOE i anuncia que el seu Grup retira la moció presentada respecte a este tema, ja que s'ha arribat a un acord entre tots els grups de fer una declaració institucional.
A continuació dóna lectura de la següent Declaració Institucional:
Des de l'Ajuntament de Mislata commemorem el 8 de març amb el caràcter festiu i reivindicatiu que entranya el Dia Internacional de les Dones. 
Enguany, fem nostre el concepte de les Nacions Unides sobre la igualtat substantiva que consistix a convertir la igualtat nominal de les nostres lleis en una igualtat real, per a aconseguir-la cal actuar en tres esferes interrelacionades: corregir la situació socioeconòmica, lluitar contra els estereotips masclistes i totes les manifestacions de violència de gènere i treballar per l'enfortiment de la representativitat i la participació de les dones.
Per a aconseguir la igualtat substantiva no sols és necessari fer més, sinó fer-ho millor. Eixe fer-ho millor té un punt de partida: encarar els problemes i nomenar-los pel seu nom. Encarar les solucions i nomenar-les pel seu nom. El problema s'anomena discriminació, desigualtat, patriarcat, un problema que va en augment.
Les retallades econòmiques han suposat un atac directe contra el procés d'igualtat entre dones i hòmens, ja que són estos àmbits: educació, sanitat, polítiques socials, atenció a la dependència, que a l'abandonar-los les institucions públiques passen a ser assumits bàsicament per les dones.
Com a conseqüència de la desprotecció i de la falta de mesures educatives i judicials, en l'última legislatura s'han disparat totes les bretxes de gènere, desenes de dones són assassinades cada any i també cada any augmenta el nombre de menors assassinats, fills i filles de maltractadors.
El discurs masclista campa a gust i s'han fet habituals les vulneracions als drets de les dones. 
La solució a la profunda desigualtat entre hòmens i dones s'anomena feminisme. Han sigut molts els intents d'eliminar la consistència ideològica i la tradició del feminisme, així com la seua llarguíssima lluita social. És hora de parlar clar i de donar solucions, el fum i la confusió no són, no deurien de ser, instruments polítics.
En eixe camí hem tingut molts èxits. La Llei Integral contra la Violència de Gènere, la Llei d'Igualtat, la Llei de Salut Sexual i Reproductiva i d'Interrupció Voluntària de l'Embaràs, la Llei de Matrimoni entre Persones del 
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mateix Sexe, la Llei de Dependència, el Pla CONCILIA, el Pla de Coeducació i l'Educació per a la Ciutadania. Són èxits que recordem amb emoció i amb orgull. Totes les lleis, tots els avanços, van ser passos decisius cap a una societat més digna i més justa. Van ser canvis que van millorar la vida de les persones, que van millorar la nostra societat.
Sempre contra el masclisme, significa impulsar un gran pacte institucional, polític i social contra la violència de gènere, un pacte d'Estat que aconseguisca eradicar la manifestació més extrema de la desigualtat. 
Sempre contra el masclisme significa apostar per una economia de la igualtat, que elimine les barreres en l'accés a l'ocupació, la permanència i la promoció, que acabe amb les diferències salarials i la rèmora històrica de què les dones es responsabilitzen quasi en exclusiva de les cures.
Sempre contra el masclisme inclou acabar amb la prostitució i la tracta de sers humans amb fins d'explotació sexual, manifestacions de la violència de gènere. Inclou treballar en l'eradicació d'una de les més cruels, i esperem últimes, formes d'esclavitud.
Sempre contra el masclisme inclou construir un sistema coeducatiu, que garantisca la formació en igualtat entre els sexes en tots els nivells, des de la infantil, fins a la universitària. Que incorpore els interessos, coneixements i història de les dones en el currículum. Que proporcione una formació afectiu-sexual que contemple la perspectiva de gènere des dels primers cicles i ensenye a resoldre els conflictes de forma pacífica i no sexista, de manera que siga la millor prevenció contra la violència de gènere.
Sempre contra el masclisme significa defendre la llibertat d'elecció de les dones sobre la seua maternitat, reconéixer i respectar els drets sexuals i reproductius.
Ho deia Clara Campoamor quan demanava el vot femení: “La República no pot defraudar les dones”. La democràcia tampoc. Volem una societat d'hòmens i dones que puguen somiar de fer realitat els seus projectes vitals, els seus projectes professionals, que tinguen la possibilitat de decidir què volen estudiar, on volen viure, quin tipus de família volen construir, a qui volen amar, com poden ser feliços. 
Volem una societat en què les dones visquen lliures de violència. Una societat que construirem en honor a Campoamor, sense fraus ni defraudacions. Una societat en què ningú es queda fora, en la que ningú es queda arrere, i sempre contra el masclisme.
En conseqüència, l'Ajuntament de Mislata aprovarà un Pla d'Igualtat per a garantir les oportunitats per a les dones, la paritat i la igualtat social, així com inculcar els drets de les dones en els àmbits educatius i participatius del nostre municipi. També donarà compte al Ple del seguiment d'eixe Pla amb un informe anual. Realitzarà accions concretes per a avançar en oportunitats per a les dones.

3



Este Ajuntament acorda que en les ofertes de treball públics s'ha de garantir la paritat.
L'Ajuntament de Mislata mantindrà el finançament de programes de dona i polítiques d'igualtat des de la Casa de la Dona i es compromet a prestar suport jurídic i de seguretat ciutadana per a aquelles dones que demanden protecció i tutela, i assumirà també la tasca educadora i transformadora i, per això, es compromet a continuar campanyes específiques dirigides a diversos col·lectius i edats, que tinguen com a principal objectiu l'eliminació de perjuís sexistes i també aprofitar festes, celebracions, programacions culturals i lúdiques per a dur a terme eixa tasca, i a ser coherents en les seues actuacions. També s'hauran de promoure accions per a fomentar la participació de les dones en la presa de decisions en l'àmbit públic. 
El llenguatge és un element fonamental de la construcció de les categories socials, per això s'establirà un manual d'ús de llenguatge no sexista, que s'haurà de complir en tota l'activitat i a tots els nivells de comunicació i, per descomptat, instarem el Govern d'Espanya a finançar nous programes per a l'Institut de la Dona, tant en l'àmbit laboral com en la prevenció i protecció contra la violència masclista i, per descomptat, donarem a conéixer a tots els Mitjans de comunicació el contingut d'esta Declaració Institucional.

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL AMB MOTIU DEL QUARANTA 
ANIVERSARI DE LA PROCLAMACIÓ DE LA REPÚBLICA SAHRAUÍ 
DEMOCRÀTICA.

Pren la paraula el Sr. alcalde per a sumar-se a este esdeveniment històric i demostrar un any més el seu compromís amb el poble sahrauí, agraint l'esforç, el treball i la labor que exercix l'Associació AHUIM tots els dies en defensa dels xiquets malalts i, sobretot, dels xiquets sahrauís.
A continuació, el Sr. Gil i Marin llig la declaració institucional següent:
El 27 de febrer de 2016 es complix el 40 aniversari de la proclamació de la República Àrab Sahrauí Democràtica i l'Ajuntament de Mislata vol sumar-se a este esdeveniment històric i demostrar un any més el seu ferm compromís amb el poble sahrauí.
Les pluges torrencials caigudes a l'octubre de 2015 en els campaments de població refugiada sahrauí han afectat més de 90.000 persones, 25.000 de les quals han perdut les seues llars i s'han quedat sense aliments, segons va denunciar l'Agència de les Nacions Unides per als Refugiats (ACNUR).
Diverses investigacions dutes a terme per l'institut Hegoa de la UPV-
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EHU i la Societat de Ciències Aranzadi, amb el suport d'EuskalFondoa, han aportat noves proves sobre desaparicions forçoses i bombardejos a la població civil sahrauí a les mans del Govern del Marroc. A més, estes investigacions estan sent útils en la investigació de la querella per genocidi contra el Poble Saharahui i en les demandes de veritat, justícia i reparació. 
Per tot això, l'Ajuntament de Mislata manifesta el següent:
1. Reafirma el seu reconeixement al legítim Govern de la RASD i al Front Polisari i manifesta, una vegada mes, el dret d'autodeterminació que legalment assistix al Poble Sahrauí. Així mateix, li demana al Govern d'Espanya que li done l'estatus diplomàtic a la representació del Front Polisari a Espanya, únic i legítim representant del poble sahrauí, reconegut així per l'ONU.
2. Insta al Govern d'Espanya i a la comunitat Internacional que promoguen totes la iniciatives polítiques que siguen necessàries per a aconseguir una solució justa i definitiva, per mitjà de la celebració d'un referèndum, d'acord amb les resolucions de Nacions Unides.
3. Insta les autoritats marroquines que cessen les persecucions contra els i les activistes sahrauís de drets humans, que alliberen els presos polítics sahrauís i aclarisquen la destinació de més de 400 persones sahrauís desaparegudes.
4. Insta l'Estat espanyol que assumisca la seua responsabilitat històrica i treballe activament dins de la Unió Europea i aprofite la seua presència en el Consell de Seguretat de Nacions Unides perquè MINURSO veja ampliat el seu manament a la vigilància dels drets humans en el Sàhara Occidental.
5. Es reafirma en el seu compromís de treballar tant en els campaments de població refugiada en Tinduf (Algèria), com en els territoris il·legalment ocupats pel Marroc com a mostra del suport majoritari de la societat valenciana a la legítima lluita del Poble Sahrauí per la seua llibertat.
7. Agraïx sincerament la col·laboració desinteressada i la generositat dels ciutadans i ciutadanes valencianes que fan possibles projectes de cooperació amb el Poble Sahrauí, com ara la Caravana per la Pau, Vacacions en Pau, etc.

2. INFORMACIÓ AL PLE SOBRE EL SEGUIMENT DE L'EXECUCIÓ 
DEL PRESSUPOST EN EL TERCER TRIMESTRE DE 2015

Es dóna compte al Ple de l'estat d'execució del pressupost en el tercer trimestre de 2015:⦁ Informe d'Intervenció 1118/2015, execució tercer trimestre de 2015 de data 
28 d'octubre de 2015.
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⦁ Informe de seguiment Pla de Tresoreria tercer trimestre, de data 29 
d'octubre de 2015.⦁ Informe de Tresoreria 3/2015, de data 19 d'octubre de 2015.⦁ Informe de seguiment Pla de Tresoreria, tercer trimestre de 2015, de data 
23 d'octubre de 2015.⦁ Informe de seguiment Pla de Tresoreria, tercer trimestre de 2015 (aclaridor i 
incloent les modificacions de crèdits finançats amb els capítols 3 i 9), de data 27 d'octubre de 2015.

3. INFORMACIÓ AL PLE SOBRE EL SEGUIMENT DEL PLA 
D'AJUST EN EL TERCER TRIMESTRE DE 2015

Es dóna compte al Ple de l'informe núm. 1095/2015 sobre seguiment del tercer trimestre de 2015 del Pla d'Ajust, que es transcriu a continuació:
⦁ “NORMATIVA APLICABLE
⦁ Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.⦁  Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 març, pel que s aprova el 

text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (d'ara en avant RDL 2/2004).⦁ RDL 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenrotlla el capítol 
primer del títol sext de la Llei 39/1988.⦁ Orde EHA 3565/2008, de 3 de desembre, per ía que s'aprova 
l'estructura d'ios pressupostos de les entitats locals.⦁ Reial Decret Llei 4/2012, de 24 de febrer, pel qual es 
determinen obligacions d'informació i procediments necessaris per a establir un mecanisme de finançament per al pagament de proveïdors per part de les entitats locals. I així mateix Reial Decret Llei 4/2013 I Reial Decret Llei 8/2013.⦁ Reial Decret Llei 7/2012, de 9 de març, pel qual es crea el Fons 
per al Finançament dels Pagaments a Proveïdors.⦁ Orde HAP/537/2012, de 9 de març, per la qual s'aproven el 
model de certificat individual, el model per a la seua sol·licitud i el model de piulen d'ajust, previstos en eí Reial Decret Llei 4/2012, de 24 de febrer, pel qual es determinen obligacions d'informació i procediments necessaris per a establir un mecanisme de finançament per al pagament de proveïdors per part de les entitats locals.⦁ Orde HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, pel qual es desenrotllen 
les obligacions de subministrament d'informació previstes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera.

⦁ ANTECEDENTS DE FET
Resultant que en compliment amb allò que s'ha regulat en l'article 7 del 
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RD Llei 4/2012, es va emetre l'informe de la Intervenció Municipal el 27 de gener de 2012 relatiu al Piulen d'Ajust de l'Ajuntament de Mislata per a una duració de 10 anys.
Resultant que mitjançant un acord plenari de 30 de març de 2012, l'Ajuntament de Mislata va aprovar el Pla d'Ajust elaborat per l'Ajuntament, de conformitat amb allò que s'ha regulat en l'article 7 del RD Llei 4/2012, i que és d'acord amb el model previst en l'Orde HAP/537/2012, de 9 de març, per la qual s'aproven el model de certificat individual, el model per a la seua sol·licitud i el model de pla d'ajust que constava de 4 pàgines.
Resultant que el Ministeri d'Administracions Públiques, a través de la secretària general de coordinació autonòmica i local, amb data 30 d'abril de 2012 va emetre un informe favorable al Pla d'Ajust de l'Ajuntament de Mislata.
Considerant que l'article 10 del Reial Decret Llei 7/2012, de març, regula que;
"Amb caràcter general', les Entitats locals que concerten les 

operacions d'endeutament previstes en este Reial Decret Llei, hauran 
de presentar anualment al Ministeri d'Hisenda i Administracions 
Públiques un informe de l'interventor sobre l'execució dels plans 
d'ajust previstos en l'article 7 del Reial Decret Llei 4/2012; de 24 de 
febrer.

De l'informe de l'interventor es donarà compte al Ple de la 
Corporació Local.
El dit informe, el contingut del qual es determinarà reglamentàriament, 
se sotmetrà a requeriment del Ministeri d'Hisenda i Administracions 
Públiques, a la valoració pels òrgans competents d'este, que 
informaran del resultat de la dita valoració al Ministeri d'Economia i 
Competitivitat.

Així mateix, l'art. 10 de l'Orde HAP/2105/2012, d'1 d'octubre en l'article 10, arreplega que;
"'1. L'Administració que compte amb un pla d'ajust acordat amb el 
Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, durant la seua 
vigència, haurà de remetre al mencionat Ministeri abans del dia quinze 
de cada mes, en el cas de la Comunitat Autònoma, i abans del dia 
quinze del primer mes de cada trimestre en el cas de la Corporació 
Local, informació sobre, almenys, els punts següents:
Avals públics rebuts i operacions o línies de crèdit contractades 
identificant l'entitat, total del crèdit disponible i el crèdit disposat.
Deute comercial contreta classificada per la seua antiguitat i el seu 
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venciment« Igualment, s'inclourà informació dels contractes subscrits 
amb entitats de crèdit per a facilitar el pagament a proveïdors.
Operacions amb derivats.
Qualsevol altre passiu contingent.
Anàlisi de les desviacions produïdes en el calendari d'execució o en les 
mesures del pla d'ajust.
⦁ Les Corporacions Locals hauran de remetre al Ministeri d'Hisenda i 
Administracions Públiques .......
Execució de les mesures d'ingressos i gastos previstes en el Pla i, si és 
el cas, de les mesures addicionals adoptades.
Comparació dels detalls informatius anteriors amb les previsions 
contingudes en el Pla per a eixe any i explicació, si és el cas, de les 
desviacions”.
Això s'emetrà amb caràcter trimestral.

Cal fer menció de la Resolució de 13 de maig de 2014 de la Secretaria General de Coordinació Autonòmica i Local, per la qual es dóna compliment a l'Acord de la Comissió Delegada del Govern per a Assumptes Econòmics, de 24 d'abril de 2014, per a la modificació de determinades condicions financeres de les operacions d'endeutament subscrites amb càrrec al mecanisme de finançament per al pagament de proveïdors per part de les entitats locals.
De conformitat amb la dita resolució es van modificar les condicions financeres del préstec corresponents al pagament a proveïdors RD 4/2012 i per acord de ple el 19 de juny de 2014 es va revisar el Pla d'Ajust.
Considerant que el Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, habilita fins al 30/10/2015 la plataforma de captura de dades relatives al "Informe de seguiment trimestral del pla d'ajust aprovat i una altra informació d'acord amb els apartats 4 i 6 de la disposició addicional primera de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera".

Per tots els fets i fonaments de dret descrit s'emet el següent;
III. INFORME

L'informe de seguiment del Pla d'Ajust, de conformitat amb allò que s'ha regulat en l'article 10 de l'Orde HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, ha de contindre informació sobre els punts següents:
⦁ Avals públics rebuts i operacions o línies de crèdit contractades 

identificant l'entitat, total del crèdit disponible i el crèdit disposat.
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⦁ Deute comercial contreta classificada per la seua antiguitat i el seu 
venciment. Igualment, s'inclourà informació dels contractes subscrits amb entitats de crèdit per a facilitar el pagament a proveïdors.⦁ Operacions amb derivats.⦁ Qualsevol altre passiu contingent.⦁ Anàlisi de les desviacions produïdes en el calendari d'execució o en les 
mesures del pla d'ajust.
El contingut de la informació que cal bolcar en la plataforma del MIHAP, posseïx ei següent índex de continguts:

1. Informació d'Ingressos. Respecte l'execució trimestral respecte l'anàlisi de les desviacions produïdes en el calendari d'execució o mesures del Pla d'Ajust.
2. Informació de gastos. Respecte l'execució trimestral d'obligacions 
reconegudes netes respecte l'anàlisi de les desviacions produïdes en el 
calendari d'execució o mesures del Pla d'Ajust.
5. Informació d'avals rebuts del sector públic.
6. Informació sobre operacions o línies de crèdit contractades i contractes 
subscrits amb entitats de crèdit per a facilitar el pagament a proveïdors.
7. Informació sobre el deute comercial.
8. Informació sobre operacions amb derivats i un altre passiu contingent.

Les dades aportades en este informe s'han realitzat sense consolidar les dades de l'empresa pública NEMASA i es presenten sintetitzats en milers d'euros.
⦁ Informació relativa a l'evolució dels ingressos a 30 de setembre de 2015, 
sense consolidar i comparativa amb la previsió continguda als drets reconeguts nets de l'exercici 2014. S'analitzen a continuació les principals desviacions d'ingressos, no sols amb els drets reconeguts nets de l'exercici 2014, sinó també amb les previsions del pla d'ajust rectificat de 19 de juny de 2014, que es referixen a a liquidació de l'exercici 2013.

L'acord plenari de 19 de juny de 2014 revisa el Pla d'Ajust, actualitzant les dades aprovats l'any 2012 en ple de 30 de març de 2012, en 2013 amb motiu del RD-ley 4/2013 en ple municipal de 15 d'abril de 2013 i el 26 de setembre de 2013 com a conseqüència del mecanisme de pagament a proveïdors arreplegat en el RD-ley 8/2013.
Mesura 1. Pujades tributàries, supressió exempcions i bonificacions 
voluntàries:
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⦁ Projecció anual 2015 estimada: no hi ha estalvi projectat.⦁ Revisió Pla d'Ajust 19 de juny de 2014, no es preveuen estalvis en 
esta mesura.

Cal assenyalar que l'ajuntament no ha realitzat mesures tendents a la supressió d'exempcions a les taxes municipals ni ha implantat bonificacions voluntàries que tendiren a pal·liar la quantitat existent en exempcions, tal com es va comunicar en els informes anteriors respecte al compliment del Pla d'Ajust.
Durant l'exercici 2015, no es preveuen estalvis en esta mesura.

Mesura 2. Reforç de l'eficàcia de la recaptació executiva i voluntària:
⦁ Previsió Pla d'Ajust: no consta per a l'exercici 2015 cap previsió.⦁ 
Mesura 3. Potenciar la inspecció tributària per a descobrir fets 
imposables no gravats;

⦁ Previsió Pla d'Ajust, acord de 19 de juny de 2014: Consta per a 
l'exercici 2015 previsió 70,00 milers d'euros, dels ingressos de la inspecció.⦁ Execució trimestral acumulada a 30 de setembre de 2015:0,00€⦁ Previsió anual acumulada segons dades aportades fins a 30 de 
setembre de 2015, es preveu 0,00 milers d'euros.
S'ha aportat informe de la inspectora de Tributs de 6/10/2015, conseqüència del mateix no es preveuen per a 2015 ingressos derivats per la inspecció de fets imposables no gravats.

Mesura 4. Correcte finançament de taxes i preus públics:
⦁ Projecció anual 2015 estimada del nou Pla d'Ajust aprovat 19 de juny 

de 2014: no hi ha estalvi projectat.⦁ Execució trimestral acumulada a 30 de juny de 2015: no hi ha estalvi 
projectat.⦁ Projecció anual estimada segons dades a 30 de juny de 2015: no hi 
ha estalvi projectat.

Mesura 5. Altres mesures pel costat dels ingressos.
⦁ Projecció anual 2015 estimada segons nou Pla aprovat el 19 de juny 

de 2014:402,45 en milers d'euros.⦁ Execució trimestral acumulada a 30 de setembre de 2015 és 0 milers 
d'euros.⦁ Projecció anual acumulada estimada segons dades a 30 de setembre 
de 2015: En el trimestre anterior es van liquidar ingressos per import 
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de 13,60 en milers d'euros, corresponents als drets reconeguts nets del capítol 5 d'ingressos, si bé, amb l'objectiu de la màxima fidelitat al Pla d'Ajust, el dit import no es correspon amb els ingressos excepcionals considerats en les mesures del Pla d'Ajust aprovat el 19 de juny de 2014 si no que són de caràcter ordinari.
Respecte als ingressos excepcionals considerats en esta mesura, en informes anteriors de seguiment al Pla d'Ajust ja s'indicava per la Intervenció la incertesa en relació amb l'execució dels dits ingressos segons els informes del Cap de servici de Sanitat i Patrimoni.

2. Informació relativa a l'evolució dels gastos a 30 de juny de 2015 
(SENSE CONSOLIDAR) i comparativa amb la previsió continguda en el 
pla d'ajust.

S'analitzen a continuació les principals desviacions de gastos. Es fa constar que l'estalvi a data 30 de setembre de 2015, s'ha calculat, comparant en termes homogenis, les obligacions reconegudes a 30 de juny de 2015 sense consolidar i les obligacions reconegudes a 30 de juny de 2014.
Respecte la projecció anual s'ha tingut en compte la revisió del Pla d'Ajust aprovat pel Ple Municipal en data 19 de juny de 2014 i el Pressupost Municipal Prorrogat per al 2015.

Estalvi en el capítol 1 del Pressupost (mesures 1,2,3,4,5 i 6)
⦁ Projecció anual Pla revisat el 19 de juny de 2014: Increment gasto 

amb respecte 2013 en 1,5 en milers d'euros.⦁ Estalvi trimestral acumulat a 30 de juny de 2015 respecte obligacions 
reconegudes a 31 de desembre de 2014: increment del gasto de 27,72 milers d'euros.⦁ Projecció anual estimada d'estalvi segons dades a 30 de juny de 2015 
i comparat amb liquidació de l'exercici 2014:55,44 milers d'euros.
Cal destacar,

⦁ S'ha deduït al total d'obligacions reconegudes del capítol 1 de 
l'Ajuntament de Mislata (sense consolidar) a 30 de juny de 2015 l'import abonat en nòmina de 80.659,97€ corresponent a la devolució del 75% de l'import corresponent a 44 dies de la paga extraordinària paga addicional de complement especifique i pagues addicionals del mes de desembre de 2012, de personal funcionari, personal laboral, personal eventual i òrgans de govern amb dedicació exclusiva i parcial, per a poder comparar en termes d'homogeneïtat.

⦁ S'ha deduït del total d'obligacions reconegudes netes a 31 de 
desembre de 2014, per a poder comparar en termes d'homogeneïtat, l'import corresponent a la devolució del 25% de l'import corresponent a 44 dies de la paga extraordinària, paga addicional de complement 
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especifique i pagues addicionals del mes de desembre de 2012, de personal funcionari, personal laboral, personal eventual i òrgans de govern amb dedicació exclusiva i parcial, per un import total de 36.254,54€, que es va abonar en el mes de desembre.
⦁ Tenint en compte allò que s'ha aprovat per en ía revisió deí Pla d'Ajust 

es preveu increment per import de 1,5 en milers d'euros per a l'exercici 2015, comparat amb la liquidació de l'exercici 2013. No obstant això l'estalvi anual projectat s'ha calculat comparant amb les dades de la liquidació de l'exercici 2014 estimant-se anualment un augment de 55,44 milers d'euros. 
⦁ L'increment acumulat a data 30 de setembre de 2015 ascendix a 

27,72 milers d'euros.
Estalvi en el capítol 2 del Pressupost SENSE CONSOLIDAR (mesures 7, 
9,10, 12,13,14 i 15)
⦁ En la revisió del Pla d'Ajust (Ple 19 de juny de 2014) no es contempla
estalvi en este concepte ni s'ha establit mesura concreta.

En el capítol 2 les factures que es troben en circulació a data 30 de setembre de 2015, i les quals no figuren en la comptabilitat ja que no estan imputades ascendixen a 1.492.072,24 euros, dels que 186.191,83 euros no tenen crèdit disponible en el pressupost vigent. La dita quantitat repercutix en un menor estalvi i major increment del gasto.
Es preveu a final d'exercici major n° de factures sense crèdit.

Estalvi en altres mesures del gasto (mesura 16). D'elles totes són de 
gasto corrent.
⦁ Previsió Revisió Pla d'Ajust (Ple 19 de juny de 2014), es preveu estalvi de 
1.500,18 en milers d'euros, comparant el Pla amb la liquidació de l'exercici 2013.
⦁ Estalvi trimestral tercer trimestre respecte obligacions reconegudes a 31 de 
desembre de 2014: hi ha un major gasto respecte a la liquidació de l'exercici 2014 en 41,40 milers d'euros.
⦁ Projecció anual estimada d'estalvi comparada amb liquidació 2014: es 
preveu un major gasto de 468,85 milers d'euros.

Per a l'estimació de l'estalvi anual s'ha tingut en compte la diferència entre les previsions d'obligacions netes reconegudes a 31 de desembre de 2015 que figuren en el seguiment de l'execució pressupostària a 30 de setembre de 2015 i les obligacions reconegudes a 31 de desembre de 2014 que no provenen de mesures del Pla d'Ajust aprovat. Respecte als estalvis en data 30 de setembre de 2015 s'ha considerat la diferència entre les 
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obligacions netes reconegudes a la dita data respecte a la part proporcional de les reconegudes en la liquidació de 2014. S'ha detret de l'estalvi considerat l'import de les factures sense crèdit que ascendix a 186,19 milers d'euros.
Estalvi en altres mesures del gasto (mesura 16). D'elles totes són de 
gasto no corrent.

S'ha procedit igual que en el cas anterior però considerant tan sols els estalvis generats en gastos no corrents. En relació amb la projecció anual de gasto no corrent es preveu estalvi anual per import de 1287,29 milers d'euros, que hi ha 30 de setembre de 2015 ascendix a 1023,66 milers d'euros.
3.- Informació relativa al seguiment del deute comercial.

El període mitjà de pagament corresponent al segon trimestre va ser de 70,35 dies, segons l'informe d'Intervenció 818/2015 de morositat de data 21 de juliol de 2015 i l'informe 2/2015 de Morositat del Tresorer de data 20 de juliol de 2015. El dit càlcul obeïx al que disposa la Llei 15/2010. En el tercer trimestre el període mitjà de pagament és de 65,97 dies.
No obstant això de conformitat amb el RD 635/2014, el període mitjà de pagament (PMP) de l'entitat principal corresponent al tercer trimestre del 2015 és de 45,97 dies. Este últim càlcul s'ha realitzat a partir de les factures expedides des de l'1 de gener de 2014. No obstant això, el PMP global ha de considerar-se tenint en compte les entitats dependents, en el nostre cas ha d'incloure a l'empresa pública Neteja, Manteniment i Servicis de Mislata, S.A. (Nemasa), per tant, el PMP global és de 45,96 dies. En el tercer trimestre el PMP ascendix a 48,39 dies.

4.- Informació relativa a l'evolució de l'endeutament municipal a 30 de 
setembre de 2015 i comparativa amb la previsió continguda en el pla 
d'ajust.

Segons les dades actualitzats enviats en la plataforma de la CIR local a 30 de setembre de 2015, l'import del deute viu amb l'entitats financeres a 30 de setembre de 2015 ascendix a 23.744.628,69 d'euros, incloses les operacions finançades per eí Fons per al Finançament del Pagament a Proveïdors (4.308,73 milers d'euros), als que cabria sumar de 1.394.601 milers d'euros del deute amb l'Administració General de l'Estat pel reintegrament derivat de la Liquidació definitiva de la P.T.E. dels exercicis 2008 i 2009. De la mateixa manera ha aparegut la liquidació de l'any 2013 de la PEU amb un saldo negatiu de 881.542,50 euros.
5.- Informació relativa a operacions amb derivats i un altre passiu 
contingent.

Eliminat el tema dels derivats financers que es van acabar el 31/07/2015.
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En data este informe no es té informació dels passius contingent en el tercer trimestre, recordant que les operacions per passius contingents es calculen a 30 de juny de 2015 en 1.173,85 milers d'euros.
La informació relativa al deute comercial, endeutament i operacions amb derivats ha sigut implantada en la Plataforma del MINHAP pel Tresorer Municipal.”
4. INFORMACIÓ AL PLE SOBRE EL SEGUIMENT DEL PLA 

D'AJUST EN EL QUART TRIMESTRE DE 2015
Es dóna compte al Ple de l'informe núm. 41/2016, de 29 de gener de 2016, sobre seguiment del quart trimestre de 2015 del Pla d'Ajust, que es transcriu a continuació:

⦁ “NORMATIVA APLICABLE
⦁ Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.⦁  Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 març, pel que s aprova el 

text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (d'ara en avant RDL 2/2004).⦁ RDL 500/1990, de 20 d'abril, pel qual es desenrotlla el capítol 
primer del títol sext de la Llei 39/1988.⦁ Orde EHA 3565/2008, de 3 de desembre, per la que s'aprova 
l'estructura dels pressupostos de les entitats locals.⦁ Reial Decret Llei 4/2012, de 24 de febrer, pel qual es 
determinen obligacions d'informació i procediments necessaris per a establir un mecanisme de finançament per al pagament de proveïdors per part de les entitats locals. I així mateix Reial Decret Llei 4/2013 I Reial Decret Llei 8/2013.⦁ Reial Decret Llei 7/2012, de 9 de març, pel qual es crea el Fons 
per al Finançament dels Pagaments a Proveïdors.⦁ Orde HAP/537/2012, de 9 de març, per la qual s'aproven el 
model de certificat individual, el model per a la seua sol·licitud i el model de piulen d'ajust, previstos en eí Reial Decret Llei 4/2012, de 24 de febrer, pel qual es determinen obligacions d'informació i procediments necessaris per a establir un mecanisme de finançament per al pagament de proveïdors per part de les entitats locals.⦁ Orde HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, pel qual es desenrotllen 
les obligacions de subministrament d'informació previstes en la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera.

⦁ ANTECEDENTS DE FET
Resultant que en compliment amb allò que s'ha regulat en l'article 7 del 
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RD Llei 4/2012, es va emetre l'informe de la Intervenció Municipal el 27 de gener de 2012 relatiu al Piulen d'Ajust de l'Ajuntament de Mislata per a una duració de 10 anys.
Resultant que mitjançant un acord plenari de 30 de març de 2012, l'Ajuntament de Mislata va aprovar el Pla d'Ajust elaborat per l'Ajuntament, de conformitat amb allò que s'ha regulat en l'article 7 del RD Llei 4/2012, i que és d'acord amb el model previst en l'Orde HAP/537/2012, de 9 de març, per la qual s'aproven el model de certificat individual, el model per a la seua sol·licitud i el model de pla d'ajust que constava de 4 pàgines.
Resultant que el Ministeri d'Administracions Públiques, a través de la secretària general de coordinació autonòmica i local, amb data 30 d'abril de 2012 va emetre un informe favorable al Pla d'Ajust de l'Ajuntament de Mislata.
Considerant que l'article 10 del Reial Decret Llei 7/2012, de març, regula que;
"Amb caràcter general', les Entitats locals que concerten les operacions d'endeutament previstes en este Reial Decret Llei, hauran de presentar anualment al Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques un informe de l'interventor sobre l'execució dels plans d'ajust previstos en l'article 7 del Reial Decret Llei 4/2012; de 24 de febrer.
De l'informe de l'interventor es donarà compte al Ple de la Corporació Local.

El dit informe, el contingut del qual es determinarà reglamentàriament, se sotmetrà a requeriment del Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, a la valoració pels òrgans competents d'este, que informaran del resultat de la dita valoració al Ministeri d'Economia i Competitivitat.
Així mateix, l'art. 10 de l'Orde HAP/2105/2012, d'1 d'octubre en l'article 10, arreplega que;

"'1. L'Administració que compte amb un pla d'ajust acordat amb el Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, durant la seua vigència, haurà de remetre al mencionat Ministeri abans del dia quinze de cada mes, en el cas de la Comunitat Autònoma, i abans del dia quinze del primer mes de cada trimestre en el cas de la Corporació Local, informació sobre, almenys, els punts següents:
Avals públics rebuts i operacions o línies de crèdit contractades identificant l'entitat, total del crèdit disponible i el crèdit disposat.
Deute comercial contreta classificada per la seua antiguitat i el seu venciment« Igualment, s'inclourà informació dels contractes subscrits amb entitats de crèdit per a facilitar el pagament a proveïdors.Operacions amb derivats.
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Qualsevol altre passiu contingent.
Anàlisi de les desviacions produïdes en el calendari d'execució o en les mesures del pla d'ajust.
⦁ Les Corporacions Locals hauran de remetre al Ministeri d'Hisenda i 
Administracions Públiques ...........Execució de les mesures d'ingressos i gastos previstes en el Pla i, si és el cas, de les mesures addicionals adoptades.
Comparació dels detalls informatius anteriors amb les previsions contingudes en el Pla per a eixe any i explicació, si és el cas, de les desviacions”.
Això s'emetrà amb caràcter trimestral.

Cal fer menció de la Resolució de 13 de maig de 2014 de la Secretaria General de Coordinació Autonòmica i Local, per la que es dóna compliment a l'Acord de la Comissió Delegada del Govern per a Assumptes Econòmics, de 24 d'abril de 2014, per a la modificació de determinades condicions financeres de les operacions d'endeutament subscrites amb càrrec al mecanisme de finançament per al pagament de proveïdors per part de les entitats locals.
De conformitat amb la dita resolució es van modificar les condicions financeres del préstec corresponents al pagament a proveïdors RD 4/2012 i per acord de ple el 19 de juny de 2014 es va revisar el Pla d'Ajust.
Considerant que el Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, habilita fins al 30/10/2015 la plataforma de captura de dades relatives al "Informe de seguiment trimestral del pla d'ajust aprovat i una altra informació d'acord amb els apartats 4 i 6 de la disposició addicional primera de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera".

Per tots els fets i fonaments de dret descrit s'emet el següent;
III. INFORME

L'informe de seguiment del Pla d'Ajust, de conformitat amb allò que s'ha regulat en l'article 10 de l'Orde HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, ha de contindre informació sobre els punts següents:
⦁ Avals públics rebuts i operacions o línies de crèdit contractades 

identificant l'entitat, total del crèdit disponible i el crèdit disposat.⦁ Deute comercial contreta classificada per la seua antiguitat i el seu 
venciment. Igualment, s'inclourà informació dels contractes subscrits amb entitats de crèdit per a facilitar el pagament a proveïdors.⦁ Operacions amb derivats.
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⦁ Qualsevol altre passiu contingent.⦁ Anàlisi de les desviacions produïdes en el calendari d'execució o en les 
mesures del pla d'ajust.
El contingut de la informació que cal bolcar en la plataforma del MIHAP, posseïx ei següent índex de continguts:

1. Informació d'Ingressos. Respecte l'execució trimestral respecte l'anàlisi de les desviacions produïdes en el calendari d'execució o mesures del Pla d'Ajust.
2. Informació de gastos. Respecte l'execució trimestral d'obligacions 
reconegudes netes respecte l'anàlisi de les desviacions produïdes en el 
calendari d'execució o mesures del Pla d'Ajust.
5. Informació d'avals rebuts del sector públic.
6. Informació sobre operacions o línies de crèdit contractades i contractes 
subscrits amb entitats de crèdit per a facilitar el pagament a proveïdors.
7.- Informació sobre el deute comercial.
8.- Informació sobre operacions amb derivats i un altre passiu contingent.

Els dades aportades en este informe s'han realitzat sense consolidar les dades de l'empresa pública NEMASA i es presenten sintetitzats en milers d'euros.
⦁ Informació relativa a l'evolució dels ingressos a 31 de desembre de 

2015, sense consolidar i comparativa amb la previsió continguda als 
drets reconeguts nets de l'exercici 2014. 
L'acord plenari de 19 de juny de 2014 revisa el Pla d'Ajust, actualitzant les dades aprovats l'any 2012 en ple de 30 de març de 2012, en 2013 amb motiu del RD-ley 4/2013 en ple municipal de 15 d'abril de 2013 i el 26 de setembre de 2013 com a conseqüència del mecanisme de pagament a proveïdors arreplegat en el RD-ley 8/2013.

Mesura 1.- Pujades tributàries, supressió exempcions i bonificacions 
voluntàries:

⦁ Projecció anual 2015 estimada: no hi ha estalvi projectat.⦁ Revisió Pla d'Ajust 19 de juny de 2014, no es preveuen estalvis en 
esta mesura.

Cal assenyalar que l'ajuntament no ha realitzat mesures tendents a la supressió d'exempcions a les taxes municipals ni ha implantat bonificacions voluntàries que tendiren a pal·liar la quantitat existent en exempcions, tal com es va comunicar en els informes anteriors respecte al compliment del 
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Pla d'Ajust.
Durant l'exercici 2015, no es preveuen estalvis en esta mesura.

Mesura 2.- Reforç de l'eficàcia de la recaptació executiva i voluntària:
⦁ Previsió Pla d'Ajust: no consta per a l'exercici 2015 cap previsió.⦁ 
Mesura 3.- Potenciar la inspecció tributària per a descobrir fets 
imposables no gravats;

⦁ Previsió Pla d'Ajust, acord de 19 de juny de 2014: Consta per a 
l'exercici 2015 previsió 70 en milers d'euros, dels ingressos de la inspecció.⦁ Execució trimestral acumulada a 30 de desembre de 2015: 0,00€⦁ Previsió anual acumulada segons dades aportades fins a 30 de 
desembre de 2015, es preveu 0,00 milers d'euros.
S'ha aportat informe de la inspectora de Tributs de 25/1/2016, conseqüència del mateix NO CONSTEN per a 2015 ingressos derivats per la inspecció de fets imposables no gravats.

Mesura 4. Correcte finançament de taxes i preus públics:
⦁ Projecció anual 2015 estimada del nou Pla d'Ajust aprovat 19 de juny 

de 2014: no hi ha estalvi projectat.⦁ Execució trimestral acumulada a 30 de desembre de 2015: no hi ha 
estalvi projectat.

Mesura 5. Altres mesures pel costat dels ingressos.
⦁ Projecció anual 2015 estimada segons nou Pla aprovat el 19 de juny 

de 2014:402,45 en milers d'euros.⦁ Execució trimestral acumulada a 30 de desembre de 2015 és 0 milers 
d'euros.⦁ L'execució anual acumulada a 30 de desembre de 2015 és 38,92 en 
milers d'euros, si bé, amb l'objectiu de la màxima fidelitat al Pla d'Ajust, el dit import no es correspon amb els ingressos excepcionals considerats en les mesures del Pla d'Ajust aprovat el 19 de juny de 2014, sinó que són de caràcter ordinari.
Respecte als ingressos excepcionals considerats en esta mesura, en informes anteriors de seguiment al Pla d'Ajust ja s'indicava per la Intervenció la incertesa en relació amb l'execució dels dits ingressos segons els informes del Cap de servici de Sanitat i Patrimoni.

2. Informació relativa a l'evolució dels gastos a 30 de juny de 2015 
(SENSE CONSOLIDAR) i comparativa amb la previsió continguda en el 
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pla d'ajust.
S'analitzen a continuació les principals desviacions de gastos. 
Respecte la projecció anual s'ha tingut en compte la revisió del Pla d'Ajust aprovat pel Ple Municipal en data 19 de juny de 2014 i el Pressupost Municipal Prorrogat per al 2015.

Estalvi en el capítol 1 del Pressupost (mesures 1,2,3,4,5 i 6)
⦁ Projecció anual Pla revisat el 19 de juny de 2014: Increment gasto 

amb respecte 2013 en 1,5 en milers d'euros.⦁ Estalvi anual sense considerar la paga extra meritada en 2012 i 
abonada en el 2015; 63,98 en milers d'euros, de no considerar-se eixa magnitud, hi hauria un excés del pla d'ajust en 163,53 en milers d'euros.

Estalvi en el capítol 2 del Pressupost SENSE CONSOLIDAR (mesures 7, 
9,10, 12, 13,14 i 15)
⦁ En la revisió del Pla d'Ajust (Ple 19 de juny de 2014) no es contempla
estalvi en este concepte ni s'ha establit mesura concreta.

En el capítol 2 les factures que es troben en circulació a data 31/12/2015 no figuren en la comptabilitat ascendix a 713.014,88 euros, així mateix s'han registrat factures en l'exercici 2016, que corresponen a gastos meritats en el 2015, per import de 35.602,30 euros.
Estalvi en altres mesures del gasto (mesura 16). D'elles totes són de 
gasto corrent.
⦁ Previsió Revisió Pla d'Ajust (Ple 19 de juny de 2014), es preveu estalvi de 
1.500,18 en milers d'euros, comparant el Pla amb la liquidació de l'exercici 2013.
⦁ Estalvi trimestral tercer trimestre respecte obligacions reconegudes a 31 de 
desembre de 2014: hi ha un menor gasto respecte a la liquidació de l'exercici 2014 en 1.192,70 milers d'euros.

En el capítol 2 les factures que es troben en circulació a data 31/12/2015 no figuren en la comptabilitat ascendix a 713.014,88 euros, així mateix s'han registrat factures en l'exercici 2016, que corresponen a gastos meritats en el 2015, per import de 35.602,30 euros.
Estalvi en altres mesures del gasto (mesura 16). D'elles totes són de 
gasto no corrent.
S'ha procedit igual que en el cas anterior però considerant tan sols els 
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estalvis generals en gastos no corrents. En relació amb la projecció anual de gasto hi ha un increment de 3,68 milers d'euros.

3.- Informació relativa al seguiment del deute comercial.
El període mitjà de pagament corresponent al segon trimestre va ser de 45,97 dies, segons l'informe d'Intervenció de data 21 de juliol de 2015 i l'informe 3/2015 de Morositat del Tresorer de data 19 d'octubre de 2015. El dit càlcul obeïx al que disposa la Llei 15/2010. En el quart trimestre el període mitjà de pagament és de 50,30 dies.
No obstant això de conformitat amb el RD 635/2014, el període mitjà de pagament (PMP) de l'entitat principal corresponent al quart trimestre del 2015 és de 27,28 dies. Este últim càlcul s'ha realitzat a partir de les factures expedides des de l'1 de gener de 2014. No obstant això, el PMP global ha de considerar-se tenint en compte les entitats dependents, en el nostre cas ha d'incloure a l'empresa pública Neteja, Manteniment i Servicis de Mislata, S.A. (Nemasa), per tant, el PMP global és de 29,85 dies. En el tercer trimestre el PMP ascendix a 29,85 dies.

4.- Informació relativa a l'evolució de l'endeutament municipal a 31 de 
desembre de 2015 i comparativa amb la previsió continguda en el pla 
d'ajust.

Segons les dades actualitzats enviats en la plataforma de la CIR local a 31 de desembre de 2015, l'import del deute viu amb l'entitats financeres a 30 de desembre de 2015 ascendix a 23.463.115 euros, incloses les operacions finançades pel Fons per al Finançament del Pagament a Proveïdors (4.308,73 milers d'euros), als que cabria sumar de 2.240.749 milers d'euros del deute amb l'Administració General de l'Estat pel reintegrament derivat de la Liquidació definitiva de la P.T.E. dels exercicis 2008, 2009 i 2013. 
5.- Informació relativa a operacions amb derivats i un altre passiu 
contingent.

Eliminat el tema dels derivats financers que es van acabar el 31/07/2015.
En data este informe no es té informació dels passius contingent en el quart trimestre (desembre 2015), s'ha sol·licitat en reiterades ocasions al secretari municipal (responsable del contracte de defensa lletrada de l'Ajuntament de Mislata) l'obligació d'informar la Intervenció Municipal de la situació dels procediments que puguen comportar possibles gastos per a la Hisenda Municipal. Es recorda que les operacions per passius contingents es van calcular a 30 de juny de 2015 en 1.173,85 milers d'euros.
La informació relativa al deute comercial, endeutament i operacions amb derivats ha sigut implantada en la Plataforma del MINHAP pel tresorer 
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municipal.”
5. APROVACIÓ INICIAL DEL REGLAMENT DE SEGONA ACTIVITAT 

DE LA POLICIA LOCAL DE L'AJUNTAMENT DE MISLATA
Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació inicial del Reglament de Segona Activitat de la Policia Local de l'Ajuntament de Mislata.
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que, perquè els veïns sàpien de què es tracta este punt, cal explicar que es tracta d'una aprovació inicial, per la qual cosa després s'obri un termini d'al·legacions per a corregir i esmenar tot l'articulat que no es considere oportú.
Prosseguix dient que la segona activitat és una situació administrativa especial dels funcionaris del cos de la policia local que, per raó d'edat o d'actitud psicofísica, no es troben en condicions per a exercir amb eficàcia les funcions pròpies del servici.
Es tracta d'un tema delicat, diu, que es posa de manifest en el Reglament que es porta a votació, redactat per la Regidoria de Seguretat Ciutadana. Afig que han examinat motius, procediments, les tasques de segona activitat, que és el més important ja que s'especifiquen les activitats que han d'exercir-se, les retribucions, el règim disciplinari, etc., i afirma que el Grup de Ciudadanos, vist l'informe remés pel regidor de Personal i l'informe jurídic del Cap de Servici, votarà a favor d'esta aprovació inicial, encara que lamenta que no s'haja arribat a un acord amb els representants sindicals en la negociació de la mesa sectorial de la policia, en què van votar en sentit negatiu, així com va ocórrer en la mesa general de negociació del passat dia 15.
Per això, diu, des del seu Grup se sol·licita un esforç a ambdós parts perquè siguen flexibles i puguen arribar a acords en la fase final d'aprovació d'este Reglament, quan torne al ple aproximadament d'ací a un mes.
Pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín, i diu que, com s'ha mencionat en l'anterior intervenció, este govern municipal i el seu regidor de Personal han sigut incapaços d'arribar a un acord amb els agents socials en este assumpte. Assenyala que, després de parlar amb les parts implicades, considera que les posicions d'ambdós no estan tan allunyades, però falta voluntat, principalment per la part que correspon al Sr. Catalá. Per això, diu, el seu vot serà contrari.
Prosseguix dient que vol que li responguen a diferents qüestions, entre elles, per què en el punt onze els funcionaris de segona activitat no poden participar en processos d'ascens a categories professionals superiors, quan ni en la Llei de Coordinació de la Policia Local, ni en el Reial Decret 19/2003, que regula la norma marc sobre Estructura, Organització i Funcionament dels Cossos de Policia Local de la Comunitat Valenciana, fan menció d'este fet, 
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amb la qual cosa ací a Mislata s'empitjoren de manera gratuïta les condicions als treballadors.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, i anuncia que el Grup Popular votarà en contra perquè es porta ací una aprovació inicial que naix sense consens, sense diàleg, perquè en les negociacions en mesa sectorial amb la policia local de Mislata, en data 4 i 15 de febrer, es va votar negativament pels representants policials, i en la mesa general de negociació del 15 de febrer es va obtindre idèntic resultat. Afig que açò, a més, ve en una setmana en què en Ple es van debatre els pressupostos i relació de llocs de treball, que es van aprovar gràcies a la majoria absoluta del govern socialista, i la relació de llocs de treball tampoc ha comptat amb el suport dels sindicats, encara que el PSOE ha fet gala de defendre els interessos dels treballadors.
Prosseguix dient que no sap si consta en l'expedient algun informe de la direcció de la Policia Local que aconselle portar avant este Reglament de la manera en què es fa, però el que sí que sap és que açò pot resumir-se com la “llei de l'embut”. Açò és el que s'està proposant a la Policia Local de Mislata, perquè se'ls diu que els agents en segona activitat van a haver de treballar a les nits, per exemple, quan no és quelcom propi de la segona activitat, però no podran ascendir en el seu lloc de treball, ni acollir-se a servicis extraordinaris pactats amb l'Ajuntament, és a dir, se'ls està exigint molt més a canvi de donar-los molt menys del que tenien, i des de la Regidoria de Personal s'està retallant el sistema de millores socials i professionals. Explica que els representants dels treballadors estan acudint als mitjans de comunicació i estan deixant molt clar que este govern actua sense consens, sense diàleg i sense capacitat de crear un projecte per als treballadors que nasca d'eixe consens.
Reitera el seu anunci de vot en contra, condicionant-ho a què se li responga a la pregunta de si hi ha un informe de la Direcció, que ell no ha vist, que recomane este Reglament.
Pren la paraula en representació del Grup PSOE el Sr. Catalá Martínez i, en primer lloc, diu que el portaveu del Grup Ciudadanos ha emmarcat molt bé el tema que es va a tractar, que és la segona activitat en la Policia Local. S'està parlant, explica, de la situació dels membres de la Policia Local que, bé per edat, per malaltia o per qüestió de capacitat, arriba un moment en la seua carrera professional en què no poden desenrotllar correctament els servicis ordinaris al carrer, i del que es tracta és de poder acabar les seues respectives carreres realitzant altres activitats en altres tasques de tipus administratiu o d'una altra índole per a la que sí es tinga la capacitat adequada.
Diu que la segona activitat ve arreplegada en normatives superiors, com la Llei de Policies Locals i de Coordinació, i en la Norma Marc; per tant, tindre un Reglament que fóra específic de l'Ajuntament de Mislata es planteja com una reafirmació del compromís que té esta Corporació amb el seu cos de Policia Local i amb les persones que estan en disposició d'accedir a la 
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segona activitat. En este sentit assenyala que fins al dia de hui la segona activitat està regulada i s'estan atenent a les sol·licituds existents sobre segona activitat, de fet, en la plantilla de la Policia Local de Mislata hi ha deu membres que estan en esta situació.
Fa un breu resum del contingut del Reglament i dels motius arreplegats en l'articulat per a poder accedir a la segona activitat, i explica que el Reglament arreplega el procediment i la valoració per a accedir a la segona activitat, tant si és per edat o per malaltia, arreplega les dos situacions que es poden donar quant a la segona activitat: una situació és amb destinació, que és quan el policia està assignat a una tasca en concret, i una altra és amb expectativa de destinació, que és quan té estimada favorablement l'accés a la segona activitat però no té un lloc de treball assignat, i en esta situació d'expectativa no es podrà estar més d'un any. Afigque les retribucions en ambdós situacions són exactament les mateixes que tenen en la situació de servici ordinari.
Un altre article del Reglament que considera important és el que arreplega les funcions o els llocs de treball tipus que en un futur podran exercir, i parla de la policia administrativa, en relació amb els policies que seguisquen en oficines, i un altre tipus de tasques, com a manteniment policial, activitat docent, vigilància i control d'edificis públics.
Destaca que un altre aspecte important és la tramitació i resolució del procediment administratiu per a crear la segona activitat, que consistix a presentar una sol·licitud per part del policia que vullga accedir a la segona activitat abans del 30 de setembre cada dos anys, i hi haurà tres mesos per a contestar per mitjà d'una resolució d'Alcaldia motivant l'estimació de la segona activitat o justificant la seua no estimació. Afig que s'obliguen a contestar en tres mesos, cosa que no arreplega la normativa superior.
El Reglament, diu, també arreplega que en el moment d'aprovar les plantilles es determinaran els llocs de treball que siguen susceptibles de poder ser desenrotllats per policies en segona activitat, i es tracta d'un reglament que arreplega tots els aspectes administratius i, lògicament, està vist pels comandaments de la policia. En quan al consens amb els agents socials, diu que hi ha hagut diàleg, s'han convocat dos meses sectorials de policia i s'ha convocat una taula general, si bé és cert que no hi ha hagut acord. Assenyala que l'acord amb els agents socials és un escenari desitjable, però a vegades no es produïx perquè no és possible, a l'existir punts en què les posicions són diferents, i ja en comissió d'Interior va comentar uns punts en particular i alguns exemples concrets en coses sobre les quals s'havia divergit, encara que també va dir que no era qui per a explicar les raons dels agents socials per a no estar d'acord amb este Reglament, per la qual cosa seran ells els que els podran donar les oportunes explicacions.
Conclou dient que saben quina és la posició del govern, així com quin és la dels agents socials, però els grups de l'oposició no han manifestat quin és la seua, perquè han anunciat que estan en contra però no han presentat 
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cap esmena.
En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. González Murgui diu que es vol centrar, igual que els seus companys de l'oposició, en el polèmic article 11, perquè, com ha dit el portaveu de Compromís, els funcionaris en situació de segona activitat no podran participar en els processos d'ascens a categories superiors dins del cos de la Policia Local, i considera que això no és de rebut, així com que es faran les esmenes oportunes de cara a la rectificació del document.
Demana que s'aclarisca el que s'indica en el mateix article sobre que els policies en segona activitat no realitzaran torn de nit llevat que el lloc de treball ho requerisca, i que no podran acollir-se tampoc al sistema de servicis extraordinaris pactat per este Ajuntament amb caràcter general per a la Policia Local.
En la seua segona intervenció, el Sr. Gil i Marin diu que hi ha diverses organitzacions sindicals representades en este Ajuntament, i pregunta per què no ha sigut possible arribar a un acord, ni tan sols amb una d'elles, perquè per la seua experiència en negociació sap que no és la primera vegada que un sindicat s'alça d'una mesa de negociació però li pareix molt rar que ho facen tots, per la qual cosa pregunta si no tenen la capacitat d'interlocució ni tan sols amb una organització, més o menys afí, perquè, diu, li pareix incomprensible que el Partit Socialista, amb la història que té de defensor d'allò públic i dels drets dels treballadors, siga incapaç d'arribar a un acord amb els agents socials.
Prosseguix dient que no considera que siga l'oposició qui haja d'esmenar este Reglament, sinó que el mateix hauria de ser fruit del consens i de l'acord amb els representants dels treballadors i no amb els representants polítics, perquè ell no coneix realment quina és la problemàtica dels agents de la Policia Local.
Finalitza repetint que votarà en contra.
En la seua segona intervenció, el Sr. López Bronchud diu que li agradaria  poder votar a favor, i considera que la intervenció del Sr. Catalá Martínez ha tingut certa lògica, per la qual cosa li estranya que haja deixat eixe afegiment que podrien haver presentat esmenes, perquè si el Grup Popular presenta una moció en esta qüestió seria de supressió del punt i eixe és el dret que exercixen amb el seu no en la votació.
Prosseguix dient que ha preguntat una cosa tan senzilla com si el cap de la Policia Local havia informat positivament sobre esta qüestió, però ni tan sols se li ha respost.
Assenyala que presentar esmenes i mocions està molt bé, i els veïns hui podran comprovar que fa l'equip de govern amb les mocions quan no els agraden, que és carregar-la d'esmenes i aprovar, gràcies als seus catorze regidors, el que els dóna la gana.
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Continua dient que si el 4 i el 15 de febrer, en la mesa sectorial de la Policia se'ls diu que no, abans de portar a l'aprovació inicial este procés haurien d'haver mantingut les reunions que feren falta per a arribar a un acord. Afig que eixa és la conducta de l'equip de govern, que com té majoria absoluta, aprova el que desitgen, vullguen o no els sindicats, els partits de l'oposició o els ciutadans. En este sentit, diu, no li preocupa que el Grup del PSOE tinga majoria absoluta, sinó com l'està gestionant.
Manifesta que, com ha assenyalat el Sr. Catalá Martínez, les persones que entren en la segona activitat ho fan per una qüestió d'edat o de capacitat física especial, i resulta que a les persones que tenen una edat més avançada, o unes capacitats físiques especials, els estan dient que, probablement, els toque treballar a la nit, perquè s'afig un afegiment de “a excepció que siga necessari” que obri una porta que ara mateix no existia. Afig que tampoc tindran possibilitats d'ascendir i que no tindran la possibilitat d'acollir-se a operatius que disfrutaran els seus companys, obrint una bretxa entre companys del mateix lloc de treball. Per això, diu, aprovant este Reglament se'ls van a retallar drets i se'ls va a subjectar a majors responsabilitats.
Finalitza dient que si no hi ha acord després de dos reunions no té, les raons suficients per a portar esta aprovació inicial al Ple, i que el Grup Popular considera que quan vinguen a Ple reglaments que afecten els treballadors d'este municipi amb el consens dels que els representen sindicalment el seu grup valorarà el votar-los a favor, però hui, quan són els treballadors els que diuen que no de manera reiterada, el seu grup no pot ser còmplice.
En la seua segona intervenció, el Sr. Catalá Martínez diu que afirmar que este Reglament suposa retallar drets i que els membres de la Policia Local vagen a tindre majors responsabilitats és anar totalment perdut en el tema, perquè res més lluny de la realitat.
Diu al portaveu de Compromís que el polític no està únicament per a defendre els drets dels funcionaris sinó els interessos generals dels quaranta-cinc mil habitants de Mislata, perquè està sentat ací perquè l'han triat els veïns i veïnes d'esta ciutat, i no els funcionaris.
Per això, diu, està en el seu perfecte dret de presentar les esmenes que segons la posició política del seu grup entén que han de fer en defensa de les persones que estan ací i dels quaranta-cinc mil que estan a les seues cases.
Explica que este Reglament va dirigit a llevar la penositat que tenen els policies per a realitzar els seus servicis ordinaris quan han traspassat una certa edat, perquè no estan capacitats per a desenrotllar al carrer, i per a ubicar-los en unes tasques que puguen desenrotllar convenientment, tant en el seu interés com en interés dels ciutadans. Per això, diu, este no és només un tema sindical, sinó també polític, per la qual cosa toca parlar-ho ací, i este 
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haguera sigut un bon moment perquè hagueren presentat propostes de modificació del projecte inicial del Reglament.
En relació amb el tema de l'ascens, diu que en les meses sectorials no s'ha plantejat i, respecte al torn de nit, diu que la motivació fonamental de la segona activitat és traure els policies del carrer i, en principi, no hi ha llocs de treball que desenrotllen la seua labor a la nit, però pot ocórrer que en horaris especials de biblioteca i durant eixe període es puga destinar a un policia la vigilància d'eixe edifici municipal si vol exercir-ho perquè, afig, no es tindre cap policia en segona activitat exercint una labor que no vol exercir.
Quant als servicis extraordinaris, diu que si es trau un policia del carrer no podrà optar, per lògica, a fer la cavalcada de Reis, per exemple, i que se li pague les hores extraordinàries per estar al carrer.
En relació amb l'informe del Cap de la Policia Local, diu que ha estat present i ha defés el Reglament en les meses sectorials i en la general, i si volen un informe, no té inconvenient que el faça abans de l'aprovació definitiva.
Intervé el Sr. alcalde i diu que agraïx l'inspector en cap Juan José Gimeno, que ha sigut el ponent d'este Reglament, el seu esforç i dedicació per a traure'l avant.
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per quinze vots a favor (Grup PSOE i Grup Ciudadanos) i sis vots en contra (Grup Popular i Grup Compromís per Mislata), adopta l'acord següent:
Vist l'expedient que s'instruïx sobre aprovació d'un Reglament de Segona Activitat de la Policia Local de l'Ajuntament de Mislata.
Vist l'informe del cap del Servici de Règim Interior, de data 16 de febrer de 2016, que literalment diu:
“En relació amb l'aprovació del Reglament de Segona activitat de Policia Local de l'Ajuntament de Mislata.
PRIMER. Pel Regidor de Personal, se sol·licita informe jurídic per a l'aprovació del Reglament de Segona activitat de Policia Local de l'Ajuntament de Mislata.
SEGON. Segons el que disposa l'art. Article 154 de la Llei 10/2010 LOGFPV,  així com en l'art. 37 del Reial Decret Legislatiu 5/2015:
2.Seran objecte de negociació, en el seu àmbit respectiu i en relació amb les competències de cada administració pública i amb l'abast que 

legalment procedisca en cada cas, les matèries següents:   ….c)Les normes que fixen els criteris generals en matèria d'accés, carrera, provisió, sistemes de classificació de llocs de treball, i plans i instruments de planificació de personal.
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(….) m)Les referides a calendari laboral, horaris, jornades, vacacions, permisos, mobilitat funcional i geogràfica, així com els criteris generals sobre la planificació estratègica de personal, en aquells aspectes que afecten condicions de treball del personal empleat públic.
TERCER. Que s'ha confeccionat un projecte de Reglament de Segona activitat de Policia Local de l'Ajuntament de Mislata, que regula la situacióadministrativa especial de s e g o n a a c t i v i t a t del c o s de P o l i c i aLocal d e  l ' A j u n t a m e n t de Mislata, que s'ha negociat en la Mesa Sectorial de Policia de data 4 i 15 de febrer, votant negativament tots els representants de la part social, així com en la Mesa General de Negociació del 15 de febrer, amb el mateix resultat.
QUART. Segons el que disposa l'art. 49 de la Llei 7/85 de Bases de Règim Local: L'aprovació de les Ordenances locals s'ajustarà al Procediment següent:1.- Aprovació inicial pel Ple.2.- Informació publica i audiència als interessats pel termini mínim de 30 dies per a la presentació de reclamacions i suggeriments.3.- Resolució de totes les reclamacions i suggeriments presentades dins del termini i Aprovació definitiva pel Ple.En el cas que no s'hagueren presentat cap reclamació o suggeriment, s'entendrà definitivament adoptat l'acord fins llavors provisional.
QUINT. Considerant l'art. 70 de la Llei 7/85, segons el qual, “Els acords que adopten les corporacions locals es publiquen o notifiquen en la forma prevista per la llei. Les ordenances, inclosos l'articulat de les normes dels plans urbanístics, així com els acords corresponents a estos l'aprovació definitiva dels quals siga competència dels ens locals es publicaran en el "Butlletí Oficial" de la província i no entraran en vigor fins que s'haja publicat completament el seu text i haja transcorregut el termini previst en l'article 65.2. Així com l'art. 7 del Reglament de Servicis de les Corporacions Locals, segons el qual les disposicions dictades per les Corporacions Locals per a regir amb caràcter general iniciaran la seua vigència als vint dies d'haver-se anunciat en el «Butlletí Oficial» de la província l'aprovació definitiva, o a comptar de la publicació, si així es decretara expressament.
El procediment que s'ha de seguir és el següent: 1.Aprobar inicialment pel Ple, el Reglament de Segona activitat de Policia Local de l'Ajuntament de Mislata. 2.Remitir edicte per a la seua publicació a fi d'informació publica i audiència als interessats durant el termini de 30 dies per a la presentació de reclamacions i suggeriments. 3.Si no es formula cap reclamació, l'aprovació esdevindrà en definitiva sense necessitat de nou acord plenari…”
S'acorda: 
Primer: Aprovar inicialment pel Ple el Reglament de Segona activitat de Policia Local de l'Ajuntament de Mislata que es transcriu a continuació:

REGLAMENT SEGONA ACTIVITAT POLICIA LOCAL AJUNTAMENT DE 
27



MISLATA
PreàmbulLa situació de Segona Activitat és una situació administrativa especial dels funcionaris del Cos de Policia Local, que per raó d'edat o d'aptitud psicofísica no es troben en condicions per a exercir amb eficàcia les funcions pròpies del servici.

Quan un membre de la Policia Local tinga disminuïda la seua capacitat per al compliment del servici ordinari ja siga per malaltia, ja siga per raó d'edat, podrà passar a la situació de Segona Activitat d'acord amb els criteris establits en el present Reglament.
La Segona Activitat dels funcionaris i funcionàries de la Policia Local de Mislata s'atindrà al que disposa este document; en la Llei 6/1999, de 19 d'abril, de Policies Locals i de Coordinació de les Policies Locals de la Comunitat Valenciana; en el Decret 19/2003, de 4 de març, del Consell de la Generalitat, pel qual es regula la Norma-Marco sobre Estructura, Organització i Funcionament dels Cossos de Policia Local de la Comunitat Valenciana. 
Article 1. ObjecteÉs objecte del present Reglament regular la situació administrativa especial de s e g o n a a c t i v i t a t del c o s de P o l i c i a Local d e  l ' A j u n t a m e n t de Mislata a fi de garantir a tots els seus integrants unaadequada aptitud psicofísica mentres estiguen en actiu, assegurant l'eficàciadel servici.
Així mateix pretén fer compatible els drets dels funcionaris amb les disponibilitats de l'Ajuntament, les necessitats del servici i, en definitiva, l'interés general.
Per tal motiu es pretén la planificació de la segona activitat en la Policia Local de Mislata dissenyant llocs i formant els funcionaris amb plans de formació contínua pensats per als policies  de segona activitat. 
Article 2. VigènciaLa vigència del present reglament ho serà, a partir de la datad'aprovació pel Ple de la Corporació i el seu entrarà en vigor després de ser publ ica t el text  en el B u t l l e t í Oficial de la Provínc ia i quanh a g e n t r a n s c o r r e g u t e l s  t e r m i n i s  previstos en l ' a r t i c l e 65.2de la L l e i 7/85, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.
Article 3. MotiusQuan un membre de la Policia Local de Mislata tinga disminuïda la seuacapacitat per al compliment del servici ordinari, ja siga per malaltia, ja sigaper raó d'edat, podrà passar a la situació de segona activitat d'acord amb els criteris següents:⦁ Per raó d'edat. Podrà sol·licitar-la l'interessat o instar-la d'ofici. 

28



l'Ajuntament, sempre que es trobe en situació d'actiu i prestant servici com a mínim els cinc anys immediatament anteriors a la petició, al complir-se les edats següents:Escala superior: seixanta anysEscala tècnica: cinquanta-huit anysEscala bàsica: cinquanta-cinc anys
⦁ Per malaltia. En tot moment a petició de l'interessat o d'ofici,
quan les condicions físiques o psíquiques del funcionari així hoaconsellen i no siga susceptible de ser declarat en situació
d'incapacitat absoluta.
⦁ A petició de les funcionàries del cos de Policia Local que es troben 
en estat de gestació, prèvia acreditació mèdica, passaran de forma immediata a realitzar tasques de les catalogades com a segona activitat.

La funcionària embarassada romandrà en esta situació administrativa fins al moment en què acabe l'embaràs, a partir del qual passarà a la situació de servici actiu operatiu sense perjuí de la llicència o la incapacitat temporal que li corresponga.⦁ En la situació de segona activitat es romandrà fins al passe a la 
jubilació o a una altra situació administrativa que no podrà ser la de servici actiu, llevat que la causa haja sigut la d'insuficiència de les  aptituds psicofísiques i les mateixes hagen desaparegut D acord  amb el que preveu l article 4 del present reglament⦁ Provisió de llocs: L'Ajuntament, junt amb els pressupostos anuals , 
fixarà el nombre màxim de funcionaris del cos de la Policia Local,  que passen a la situació de segona activitat du ran t l ' anys e gü e n t ., t en in t en c o m p t e e ls c r i t e r i s d 'eda t delspeticionaris, així com la prioritat en la sol·licitud.

L'Ajuntament informarà tots els anys dels llocs que existixen de segona activitat en Policia i en altres llocs de treball de la pròpia corporació i podran sol·licitar-los d'acord al paràgraf anterior.
Article 4. Procediment i valoració
1. El pas a la segona activitat per raó d'edat es determinarà per resolucióde l'Alcaldia després de l'expedient iniciat d'ofici o a instància de l'interessat a este efecte.2. El pas a la segona activitat per disminució de l'aptitud física o psíquica del funcionari podrà instar-la la Corporació o l'interessat, i ho haurà de dictaminar un tribunal mèdic, d'acord amb el procediment següent:a) Iniciat el procediment, es remetrà l'expedient al tribunal mèdic.b) El tribunal mèdic estarà compost per tres facultatius del'especialitat que es tracte; designats u per l'Ajuntament de Mislata;u, per la Conselleria de Sanitat, i un altre, per l'interessat. El règim defuncionament del tribunal serà el previst per als òrgans col·legiats i li 
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correspondrà apreciar la insuficiència física o psíquica.c) El tribunal valorarà les circumstàncies en la persona afectada queli impedixen o minoren de forma manifesta les aptituds funcionals i la seua capacitat professional, i emetrà el corresponent dictamen, en elque es reflectiran les causes que han determinat la disminució de lacapacitat per al servici ordinari.d) El dictamen e m é s p e l t r i b u n a l m è d i cv i n c u l a r à l ' ò r g a n competent per a declarar el pas a lasituació de segona activitat.e) El dictamen mèdic que s'elabore garantirà el secret necessari iconclourà amb la declaració de  «Apte» o «No Apte».f) El tribunal mèdic en el seu dictamen podrà disposar, així mateix, elreingrés de l'interessat a l 'act ivi tat ordinària, una vegada esproduïsca la seua total recuperació. La r e v i s i ó  p o d r à  sers o l · l i c i t a d a  p e r  l ' i n t e r e s s a t o p e r l ' A l c a l d i a .
Article 5. Tipus i funcionsLa segona activitat s'exercirà amb la uniformitat adequada en el lloc de treball de la manera següent: a) Amb d e s t i n a c i ó .P r e f e r e n t m e n t  en el m a t e i x C o s  de P o l i c i a p e r mitjà de l'exercici d'altres funcions d'acord amb la seua categoria. Els policies ensegona activitat realitzaran servicis de policia administrativa,  vigilància  d'edificis  públics   i  instal·lacions. Quan no existisquen llocs de segona activitat en el cos de Policia Local, o atenent a les condicions d'incapacitatde l'interessat, la segona activitat podrà realitzar-se en altres llocs de treballde la pròpia corporació d'igual o semblant categoria i nivell al lloc de la seuapertinença, com a intervenció en els plans de seguretat viària, o activitat o funcions de gestió, assessorament i administraciómunicipal.
L'Ajuntament, en la seua relació de llocs de treball, inclourà llocssusceptibles de ser ocupats pels funcionaris de Policia Local en situació desegona activitat, determinant aquelles funcions de l'activitat relacionadesamb la mateixa que puguen ser exercides pels funcionaris policials en segona activitat.⦁ Expectativa de destinació. 
En els supòsits en què la situació  organitzativa o de la plantilla no permetaocupar llocs de segona activitat, l'interessat romandrà en situació de servici actiu en expectativa de destinació fins a la seua adscripció a un nou lloc detreball, i percebrà la totalitat de les retribucions que li corresponguen en lasituació de servici actiu. De conformitat amb la legislació bàsica en matèria de funció pública, el període màxim improrrogable de duració de la situació d'expectativa dedestinació serà d'un any.
Article 6. Tasques en Segona ActivitatEls funcionaris de la Policia Local de Mislata en situació de Segona Activitat amb destinació, exerciran, d'acord amb escala de pertinença, llocs vinculats a a prestació de les funcions següents:
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1.POLICÍA ADMINISTRATIVA
Possible Lloc Funcions a realitzar

Lloc advo. en l'equip administratiu de Policia Local

⦁ Traslladar documentació al/des de 
l'Ajuntament, Jutjat, Fiscalia, Correus, 
etc..
⦁ Atendre el públic en l'oficina
⦁ Verificar i reposar material d'oficina 
de la sala d'atestats, sala d'oficials, 
inspectors, intendents, portes, etc..
⦁ Tasques pròpies d'auxiliar 
administratiu ( realitzar fotocòpies, 
destruir documentació, classificar 
documentació, etc..)
⦁ Actualitzar bases de dades 
municipals d'interés policial
⦁ Vigilància i control del depòsit de 
vehicles municipal.

Agent notificador

⦁ Realitzar les notificacions pròpies 
de l'àrea de la Policia Local
⦁ Realitzar informes de convivència, 
residència, etc..
⦁ Realitzar informes judicials acords a 
la seua especial situació
⦁ Verificar i informar sobre ocupació 
de via pública de desperfectes en la 
via pública, etc..
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Lloc policial de radiocomunicacions

⦁ Atendre telefonades la central de 
Policia Local
⦁ Realitzar avisos oportuns 
(ambulàncies, bombers, etc..)
⦁ Traslladar avisos a la superioritat
⦁ Rebre i transmetre avisos a/de 
patrulles policials.
⦁ Comprovar dades sol·licitats per 
dotacions policials en el sistema 
informàtic
⦁ Control de cambres i sistemes de 
semàfors.
⦁ Atendre telefonades del 
departament
⦁ Tasques pròpies d'auxiliar 
administratiu.

2. MANTENIMENT POLICIAL

Manteniment de vehicles i material policial

⦁ Comprovació d'estat dels vehicles 
(nivell de fluids motor, estat 
carrosseria, motor, material policial 
dels vehicles, etc..)
⦁ Trasllat i arreplega de vehicles 
policials del taller
⦁ Comprovació del número i estat del 
material policial existent en 
dependències policials com a 
jupetins, senyalització, llanternes, 
etc..

3. ACTIVITAT DOCENT POLICIAL
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Lloc de monitor policial d'Educació Viària

⦁ Desenrotllar activitats docents per a 
escolars i col·lectius especialment 
vulnerables en matèria de Seguretat 
Viària
⦁ 

4. VIGILÀNCIA I CONTROL POLICIAL 
D'EDIFICIS MUNICIPALS

Vigilància, control i informació en edificis públics

⦁ Vigilància i control d'edificis públics
⦁ Atenció i informació en edificis 
públics.
⦁ 

Article 7. RetribucionsEl personal en situació de segona activitat amb destinació percebrà latotalitat de les retribucions bàsiques que corresponguen a la seua categoriaen actiu, les de caràcter personal que tinguen reconegudes i lesespecífiques  inherents al lloc de treball de procedència.D u r a n t  la p e r m a n è n c i a en la s i t u a c i ó de s e g o n a  a c t i v i t a t e n  e xp e c t a t i va  d e d e s t i n a c i ó , es percebran les retribucions bàsiquesque corresponguen a la categoria de pertinença, així com un complementd'una quantia mínima igual al cent per cent de les retribucionscomplementàries.
Article 8. Règim disciplinariEls funcionaris del cos de Policia Local en situació de segona activitatestaran  subjectes a idèntic règim disciplinari i d'incompatibilitat que elsfuncionaris de policia en actiu.
Article 9. Tramitació de sol·licitudsEl que, estant inclòs en qualsevol dels supòsits establits en el presentReglament, voldria sol·licitar el pas a la segona activitat, haurà de fer-hoper mitjà d'una instància dirigida a l'Alcaldia Presidència de l'Ajuntament,  amb anterioritat al 30 de setembre de l'any anterior en què complisquen l'edat si fóra eixe el motiu del passe a segona activitat, en la que farà constar:a) Nom i cognoms, edat i lloc que ocupa.b) C i r c u m s t à n c i e s pe r l e s q u a l s s o l · l i c i t a el p a s a la s e g o n aa c t i v i t a t . Les resolucions sobre sol·l icituds de segona activitathauran de resoldre's en el termini màxim de tres mesos. 
Article 10. ResolucióCorrespon en l'Alcaldia Presidència la competència per a resoldred'of ici o a instància de l'interessat els expedients relatius a la segona activitat.L'adscripció a llocs de treball de segona activitat es produirà mitjançant un 
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Decret d'Alcaldia. Els llocs d'origen dels funcionaris que passen a segona activitat per edat, quedaran vacants.
Article 11. EfectesEls funcionaris en situació de segona activitat no podran participar en elsprocessos d'ascens a categories professionals superiors dins delcos de la Policia Local. Podran participar en qualsevol altre procés queconvoque la corporació, quan es tracte de llocs de treball que puguen serexercits per ells, conforme les seues condicions psicofísiques.Els funcionaris que havent superat les proves d'accés es troben realitzant els cursos de capacitació a l'escala immediata superior, podran continuar en servici actiu, sempre que, de produir-se l'ascens. l'escala a què ascendixen tinga fixada una edat superior per al passe a segona activitat.Els policies en segona activitat no realitzaran torns de nit, llevat que el lloc de treball ho requerisca No podran acollir-se tampoc al sistema de servicisextraordinaris pactat per este Ajuntament amb caràcter general per a laPolicia Local.Durant la permanència en situació de segona activitat, els funcionaris tindran les mateixes millores de caràcter social que la resta de policies. 
Disposicions addicionalsPrimeraEn allò no previst en este Reglament, serà aplicable supletòriament pel que disposa el Títol X Capítol IV de la Llei Orgànica 9/2015, de 28 de juliol, de Règim de Personal de la Policia Nacional, pel qual es regula la situació administrativa de Segona Activitat i la resta de normes d'aplicació.De les resolucions sobre la segona activitat, serà informat el Consell de Policia Local. 
Annex IÀrees susceptibles de ser ocupats pel personal del Cos de la PoliciaLocal de Mislata en la situació especial de segona activitat amb destinació.Escala Tècnica:a) Recursos Humans RRHH.b)  Assessorament Tècnic.c)  Presidència.
Escala Bàsica.a) Control d'accés als edificis públics municipals.b) P o l i c i a administrativa p e l q u e f a a informes i citacions.c) Inspecció d'obres i servicis.d) Operador d'unitat de sala i informació i Plana Major.e) Tramitació d'expedients sobre vehicles abandonats en la viapública.
f) Manteniment del parc mòbil de la Policia i gestió de la uniformitat, armament, i munició.g) Cooperació amb els servicis municipals.h) Negociat de multes.i) Educació viàriaj) Conductor del vehicle oficial per a les autoritats municipals.
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k) Control i vigilància del depòsit municipal de vehicles.l) Grup d'informadors i notificadors m) Senyalització vial n) Altres que pogueren ser d'interés o necessitat. 
Annex IILlocs de segona activitat amb destinació en el Cos de Policia Local⦁ Plana Major 5⦁ Unitat de Sala i Informació 2⦁ Manteniment del Parc mòbil 1⦁ Servicis Municipals Disseminats 2
Segon: Remetre edicte per a la seua publicació a fi d'informació publica i audiència als interessats durant el termini de 30 dies per a la presentació de reclamacions i suggeriments.
Tercer: Si no es formula cap reclamació, l'aprovació esdevindrà en definitiva sense necessitat de nou acord plenari.
Els punts 6 i 7 es retiren de l'orde del dia.
8. MOCIÓ DEL GRUP CIUDADANOS-MISLATA PER A PROMOURE 

EL PACTE AUTONÒMIC PER L'EDUCACIÓ, AMB L'OBJECTIU DE 
FOMENTAR LA SEUA MILLORA I LA INTRODUCCIÓ DEL MODEL 
PLURILINGÜE ALS COL·LEGIS PÚBLICS DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel Grup Ciudadanos-Mislata per a promoure el pacte autonòmic per l'educació, amb l'objecte de fomentar la seua millora i la introducció del model plurilingüe als col·legis públics de la Comunitat Valenciana.
A continuació, pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i dóna lectura dels acords proposats per la moció.
Assenyala a continuació que fa un parell de plens es va portar a aprovació una proposta del Partit Socialista que venia a referir-se a la conveniència que l'Escola d'Idiomes de Mislata amplie la seua estructura i horaris perquè augmenten les classes d'anglés; d'altra banda, diu, es va veure que en la Junta General de Nemasa que un altre dels temes que es van comentar va ser el tema del circuit vial, perquè si fins a este moment l'educació que es facilitava als xiquets era en castellà i valencià també, es veia la possibilitat de fer-ho en anglés.
Davant de tots estos arguments a favor de la moció, afirma, no entendria que els grups no la recolzaren, perquè considera molt important que des d'una òptica plural siguen capaços de que tant el valencià com el castellà i l'anglés tinguen la mateixa forma d'intervindre en l'aprenentatge dels xiquets.
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A continuació, pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín, i diu que li resulta curiós que alguns demanen que no es faça política en l'educació i després la utilitzen, presentant mocions per a fer política.
Prosseguix dient que durant massa temps alguns grups polítics han volgut utilitzar la llengua en educació com una arma d'enfrontament polític, i és necessari acabar amb eixa irresponsabilitat i fer les coses bé, perquè els debats educatius han d'esforçar-se cap a la millor manera d'ensenyar i aprendre, i no en la millor manera de guanyar vots.
Afirma que el debat s'ha de desenrotllar amb calma i escoltant al sector educatiu, començant pels experts acadèmics i professionals i seguint pels usuaris de l'ensenyança i, per descomptat, també pels representants polítics i la resta de la societat. El debat metodològic i social, diu, s'ha de desenrotllar de forma seriosa per a arribar al consens i a l'estabilitat, lluny dels interessos electoralistes dissimulats.
Anuncia que votaran en contra d'esta moció perquè estan segurs de que l'actual Consell, amb esperit de participació, rigor i consens, obrirà el debat pedagògic i social sobre l'aprenentatge de llengües en el moment adequat, debat en què les organitzacions polítiques seran també invitades i escoltades.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, i diu  que li agrada molt sentir el portaveu del Compromís dir que alguns han utilitzat l'educació com a qüestió política, perquè el Sr. Marzá, conseller d'Educació és el senyor que de moment és conegut per presentar al juny del passat any la Xarxa Llibres, que encara no s'ha posat en marxa i els pares no han cobrat, s'ha carregat el districte únic, amb què els pares podien triar el col·legi en què estudiaven els seus fills, i és el conseller que s'ha carregat les beques juvenils i que ara impulsarà que segons on estudie una persona tindrà dret o no a una beca.
En tot cas, diu, el Partit Popular està a favor del plurilingüisme en l'educació, perquè pensa que millora la capacitat de les persones que estudien o que busquen un treball, que garantix la seua formació personal i professional i, a més, considera que quan una persona comença prompte a parlar diverses llengües resulta molt més fàcil aprendre en llengües estrangeres i millorar el seu èxit escolar. Afig que també millora la qualitat educativa i, sobretot, ajuda a l'alumnat a afrontar amb majors garanties l'accés a la Universitat, estudis superiors o siga quina siga la qüestió que li afecte personalment, incloent-hi la mobilitat entre països europeus, com és propi de la societat global en què es viu.
Agraïx al portaveu de Ciudadanos que porte una moció al Ple perquè, diu, està molt bé que el dit grup aporte també la seua pròpia visió de la política i que la pose en debat ací, però li recomanaria que ho fera en relació amb coses que no s'hagueren posat en pràctica, és a dir, o porta este 
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projecte de moció perquè pressuposa que en la Conselleria d'Educació es van a carregar tot el que s'ha fet fins ara, o caldria dir que el plurilingüisme ja s'ha posat en marxa en la Conselleria en l'últim govern del Partit Popular, perquè hi havia un decret d'acreditació de llengua estrangera que permetia a qualsevol alumne de la Comunitat Valenciana reconéixer la competència lingüística en una llengua estrangera amb vista a la formació que s'adquiria en la universitat, i cal dir que hi havia més de noranta mil alumnes dels dos primers cursos d'educació infantil que ja estudiaven en castellà, valencià i anglés, dins del que es va cridar pla plurilingüe, i que hi havia una xarxa de centres plurilingües de 356 centres educatius, 123 en la província d'Alacant, 33 a Castelló i 200 en la de València. A més, diu, per al curs 2013-14, que va ser el segon curs en què es va impulsar des de la Conselleria d'Educació, es van obrir 44 centres més a València, 34 a Alacant i 8 a Castelló.
Prosseguix dient que la Comissió Europea recomana que un cinquanta per cent dels alumnes de secundària tinguen un nivell de B1 o B2 en anglés, per la qual cosa consideren que s'ha de continuar millorant la capacitat a la Comunitat Valenciana per a aprendre anglés com a tercera llengua.
Explica que és important perquè el 21% de les propostes laborals que es fan hui en dia en el mercat demanen que les persones que volen aconseguir un lloc de treball sàpien parlar en anglés, quan a Espanya el percentatge de persones que dominen anglés està entre el 6 i el 9%.
Assenyala que l'últim estudi que es va realitzar sobre este tema afirmava que el 78% de les famílies valencianes havien expressat la voluntat que els seus fills parlaren una llengua estrangera, i és important mantindre eixos programes plurilingües que es van portar avant en els anys 2012 i 2013 i que, des de llavors, es mantenen a la Comunitat Valenciana. Afig que per això és important mantindre accions per a potenciar l'educació entre l'alumnat, que puguen adquirir el coneixement d'una llengua més enllà de la cooficial i, a més, que hi haja un domini efectiu i funcional de l'anglés, perquè cada vegada es demana més.
Per això, diu, des del Partit Popular entenen que estes accions es van portar a terme en l'últim govern del PP des de la Conselleria d'Educació, i votaran que sí a la moció únicament com a forma de mostrar la voluntat que es mantinguen les polítiques d'educació que ja es van posar en marxa.
Per part del Grup PSOE, pren la paraula la Sra. Julián Ruiz, i diu que la societat europea actual es caracteritza per la seua diversitat cultural i lingüística, perquè és un debat que ve d'una necessitat imperiosa i no pressuposa un debat partidista, sinó que té com a objectiu arribar a una major cohesió social.
Explica que en els últims anys cada vegada s'ha donat més importància a les llengües estrangeres en relació als reptes que proposa la societat espanyola dins del marc europeu, i l'ensenyança i l'aprenentatge de llengües estrangeres s'ha convertit en un objectiu educatiu bàsic, ja que no sols contribuïx al desenrotllament integral del xiquet, sinó que també 
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incrementa la relació entre cultures diferents.
Assenyala que l'ensenyament d'idiomes s'emmarca en el procés d'aplicació i generalització dels programes plurilingües, que tenen, entre altres, com a objectius prioritaris, el de protegir les llengües oficials i cooficials de la nació, i també les llengües estrangeres, així com desenrotllar el patrimoni de les diferents llengües i dels estats que representen.
Per això, diu, perquè açò es puga convertir en una font de major enriquiment i comprensió mútua entre les persones, continua sent recomanable que el sistema educatiu estiga dins del marc de referència per a les llengües. Afig que a més de l'anglés, el valencià, com a segona llengua i atenent que en la nostra Comunitat és una llengua minoritària, precisa, potser en major grau, la gestió del seu ús. 
Prosseguix dient que la defensa d'un programa plurilingüe en les escoles continua sent necessària. Afig que, per això, normalitzar el seu ús i dotar de recursos a esta realitat és molt important perquè les noves generacions desenrotllen la competència oral i escrita en estes llengües, i la preparació en idiomes estrangers, especialment en anglés, és cada vegada més necessària dins d'un mercat laboral cada vegada més especialitzat i globalitzat.
Així doncs, diu, en la mateixa línia en què els companys de l'oposició han defés este punt, estarà també el Grup del PSOE.
Pren la paraula el Sr. González Murgui i diu  que el que es preveu és convocar a totes les forces polítiques parlamentàries de les Corts i a tots els sectors afectats, és a dir, professors, pares, tutors i alumnes, i firmar un pacte entre tots per a la millora de l'educació a la Comunitat Valenciana. Entén que açò no és una batalla lingüística, sinó posar els punts sobre les ies i posar orde en l'educació a la Comunitat Valenciana. D'altra banda, diu, la qual cosa es pretén amb esta moció és caminar cap a un sistema plurilingüe que garantisca l'ensenyança en tres llengües vehiculares: valencià, espanyol i anglés, perquè consideren que és un tema necessari en un moment en què, quan els espanyols ixen dels Pirineus, o saben anglés o estan totalment perduts.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que “Xarxa llibres” de moment està funcionant bé, i es tracta d'una mesura adoptada pel Consell que compta amb el suport de tota la societat valenciana.
D'altra banda, diu, el Consell està fent realitat totes les peticions i reclamacions que partixen dels pares i mares i, sobretot, dels professionals de l'educació. Afig que s'està modernitzant el sistema d'educació al País Valencià i que, al contrari del que es pensa ací, Compromís no està en contra d'incorporar el plurilingüisme a l'ensenyança, sinó que ha de ser consensuat amb tots els sectors de l'educació.
Afirma que abans caldria preparar els mestres per a donar classes en 
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anglés, perquè a l'impartir les classes íntegrament en anglés, si el nivell de dites mestres no és òptim, els alumnes no ho aprofitaran.
Prosseguix dient que, a més, al País Valencià hi ha una realitat lingüística molt diferenciada en les distintes poblacions del país, de nord a sud i de l'est a l'oest, per això és recomanable que més enllà de programes lingüístics tancats els centres puguen millorar la qualitat del seu projecte atenent a resultats reals en les competències lingüístiques de l'alumnat.
Assenyala que la proposta de l'actual Consell és retirar una mesura unilateral implantada fa un any, que imposava que en el programa d'ensenyament en valencià una assignatura no lingüística s'hauria de fer en castellà, amb una intenció que no era pedagògica, sinó evitar encara més el programa d'ensenyament en valencià, i ara pretenen tornar eixa decisió al centre, que és qui coneix el seu entorn de primera mà, i pregunta si els pareix malament que siguen els centres els que marquen la forma d'educar als alumnes.
A continuació intervé el Sr. López Bronchud i diu al portaveu de Compromís que el que li sap greu és que la referència al lloc en què viva sempre la faça com a País València.
Assenyala que el Sr. Gil i Marín en el seu discurs parla del que la societat valenciana reclama, però que ell també és societat valenciana i considera que no es pot fer un discurs en nom de tota la gent, representant a tota la societat. 
Prosseguix dient que hi haurà milers de llicenciats en filologia anglesa que no compartiran la seua visió de si estan preparats o no per a poder educar els xiquets en llengua anglesa, per la qual cosa li demana que revise eixe discurs, perquè, entre altres coses, es compta a la Universitat Valenciana amb una molt bona Universitat de Filologia de què ixen milers de jóvens que, desgraciadament, no tenen possibilitat de treballar en esta Comunitat com a professors, en este cas de llengua i literatura anglesa.
Afirma que no es queixa de “Xarxa llibres”, perquè, a més, portava en el seu programa electoral que els xiquets en l'escola comptaren amb llibres gratuïts, i en els debats que es van fer abans de les eleccions es parlaven d'estes coses. Per això, diu, vol que funcione este programa, i molt bé a més, però, afig, els pares en estos moments no han cobrat els llibres, i encara que el Grup de Compromís diga que estan fent una gran tasca en educació, hauria de preguntar a les escoles infantils que volen tancar per a saber si compartixen la mateixa opinió.
Continua dient que pareix que durant els vint anys que ha governat el Partit Popular la Comunitat era un desert i els xiquets no anaven a escola, institut o universitat, i esta és una realitat diferent de la que ell ha viscut, perquè encara que hi haja hagut encerts i errors, no era un desert en què no es governava. En este sentit, diu que l'any 1995 el total d'alumnes que parlaven valencià en l'escola era 74.276 i en el curs 2014 van arribar a 
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235.970, és a dir, en estos anys s'ha multiplicat per més de tres els jóvens que han aprés a parlar la llengua valenciana en els col·legis de la Comunitat.
Prosseguix dient que entén el discurs del portaveu de Ciudadanos demandant eixe compromís polític de què tots en les Corts firmen un pacte autonòmic, però demana que tinguen la capacitat de saber quina és la realitat ara mateix en l'educació valenciana i que intenten millorar-la. Afig que no es pot presentar una moció dient que no es va a polititzar l'educació quan tot el que ha escoltat han sigut comentaris polítics, perquè d'educació s'ha parlat molt poc.
Pren la paraula la Sra. Julián Ruiz i diu que sí que hi ha hagut un desert en educació, perquè ha de recordar que s'ha proposat enguany, després de quatre anys, la major oferta d'ocupació per a personal docent. També ha sigut un desert, diu, quant a les titulacions a nivell lingüístic que es demanen als professionals de l'educació, perquè no es promovia des de l'educació pública, i tot el que s'ha demanat ha sigut “titulitis” i, si pot ser, pagant, i també ha sigut un desert en relació a les beques que han estat rebent els estudiants en estos anys.
Prosseguix dient que es ve a debatre la moció de Ciudadanos sobre plurilingüisme i, com deia el Sr. López Bronchud, el decret que la regula és de 2012, i l'actual Consell no està d'acord en què l'educació es dividisca simplement en línia castellana i valenciana.
En part, diu, estaven d'acord en algunes de les coses que sobre educació deia la consellera María José Català, però no ho estaven en les formes, per la qual cosa porten ací un nou plantejament que, almenys, modifique el que hi ha fins ara. Afig que María José Català deia que: “elsciutadans i ciutadanes de la Comunitat Valenciana havien de ser creditors i creditores de l'enorme patrimoni cultural que suposa viure i conviure en una Comunitat Autònoma bilingüe, amb l'enriquiment que este fet suposa per a tots, així les dos llengües oficials, valencià i castellà, conviuen en un marc normalitzat que, lluny de convertir-se en motiu de qüestió, sumen i s'han convertit en punt d'unió, en ponts per a la comunicació, l'enteniment i el creixement de la societat valència”. Estes paraules, diu, són perfectes, és on volen anar, però no corresponen a la realitat que s'ha aconseguit amb les mesures que va prendre el govern del Partit Popular.
Afirma que creuen en la necessitat de definir un model que garantisca el que establix l'Estatut, la Llei d'Ús i Ensenyament del Valencià i, per descomptat, les lleis estatals que es referixen a l'educació, amb l'objecte de garantir que tots els alumnes, al finalitzar l'educació obligatòria dominen les dos llengües oficials i una llengua estrangera. 
Per això, diu, conscients de la importància dels idiomes estrangers i seguint les recomanacions del Consell d'Europa, aposten per fomentar el plurilingüisme en els centres escolars, introduint l'ensenyança i l'aprenentatge de les llengües estrangeres, així com l'anglés i el valencià, en edats cada vegada més primerenques.
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Manifesta que, sabent que no es va a produir un canvi real a nivell lingüístic en l'àmbit educatiu, a menys que la sensibilització i la formació siga integral i contemple tots els agents educatius, les actuacions del Conseller no s'han fet esperar. En este sentit, diu que, en a penes sis mesos, moltes han sigut les accions que s'han promogut, com el servici de formació del professorat, que seguix un pla de formació en llengües estrangeres que fins al moment, no se seguia; es proposa, a més, que l'aprenentatge de llengües no puga dependre únicament, perquè siga reeixit, del sistema educatiu, perquè si es pensa que el problema de promoure una tercera llengua és només educatiu s'està en un error, perquè les activitats extraescolars, l'estimulació precoç a la llengua oral, l'exposició a les mateixes en activitats no formals i altres mesures que afecten famílies i alumnes afavoriran que es puga aconseguir l'objectiu del plurilingüisme.
Assenyala que es produïx un augment quantitatiu i qualitatiu de les beques Erasmus, que s'ha incrementat en un cent per cent i passarà a ser de 600.000€, i a més, s'introduïx una nova modalitat de beques de formació en idiomes, amb l'objectiu que l'alumnat abast un nivell B1 o superior en una llengua estrangera i puga augmentar la seua capacitat d'inserció laboral. Es tracta, diu, d'una iniciativa que es realitzarà en col·laboració amb els centres d'idiomes i les universitats públiques valencianes. 
Manifesta que fins al moment s'havia configurat un model d'escola antiga en continguts i propostes pedagògiques i que, a més, marginava el valencià com a llengua pròpia de la Comunitat. 
Prosseguix dient que si es vol fomentar l'aprenentatge de l'anglés caldrà prendre mesures serioses, i saber que no hi ha suficients mestres preparats ni la societat està prou sensibilitzada, per la qual cosa el model plurilingüe que cal dotar-lo de recursos materials, econòmics i personals.
Per tot això, diu, els inquieta en certa manera protegir esta moció, però, encara que podrien fer matisacions, la defensa del plurilingüisme en la Comunitat és manifesta i, per tant, està dins de l'ideari educatiu, per la qual cosa votaran a favor de la mateixa.
Conclòs el debat, l'Ajuntament Ple per vint vots a favor (Grup PSOE, Grup Popular i Grup Ciudadanos) i un vot en contra (Grup Compromís per Mislata), va acordar aprovar la moció següent:
Durant els últim 30 anys, s'ha posat en marxa per part dels dos grans 

partits fins a set reformes educatives. L'educació s'ha convertit, 
lamentablement, en una arma llancívola dels partits polítics que han sigut 
incapaços de consensuar un model perdurable en el temps perquè han 
pensat més en futures legislatures que en les següents generacions 
d'estudiants.

No obstant això, a pesar de la seua politització, l'Educació és una 
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qüestió d'Estat perquè un país sense educació és un país sense futur. A 
l'estar cedides les competències d'educació a les CC.AA. es més necessari 
que mai, no sols un pacte estatal, sinó, sobretot, un Pacte Autonòmic de 
totes les forces representades en el Consell per l'Educació.

El debat no pot estar centrat, únicament, en qüestions d'orde simbòlic 
o accessori, com l'assignatura de Religió o Educació per a la Ciutadania, 
sinó que ha de centrar-se a saber com podem millorar el sistema educatiu 
en la C. V. El més important és arribar a consensos en relació a qüestions 
de fons com són, per exemple, el sistema de formació, avaluació i selecció 
del professorat; millorar l'autonomia dels centres; potenciar e! 
prurilingüismo; fomentar la intel·ligència emocional per a combatre la 
violència escolar; instar la formació dual, etc.

En el context de la nostra Comunitat, pareix fonamental abordar el 
problema de la llengua. cal diferenciar el sistema d'immersió lingüística del 
prurilingüismo. El sistema d'immersió lingüística és un sistema monolingüe 
perquè les assignatures s'impartixen en una sola llengua vehicular (la 
d'immersió), i les matèries de llengua Espanyola i Anglés, tenen tan sols un 
nombre d'hores assignades a la setmana i s'ensenyen com a idioma extern 
a la d'immersió. Açò vulnera greument el principi d'igualtat perquè els pares 
es veuen obligats a reforçar l'aprenentatge d'idiomes estrangers costejant 
cursos d'Anglés en l'estranger la qual cosa resulta injust perquè la majoria 
de les famílies no se'l poden permetre. En canvi en el sistema plurilingüe, 
les assignatures s'impartixen en distintes llengües vehiculares (en el nostre 
cas, proposem Valencià, Espanyol i Anglés).

En esta última proposta de sistema educatiu plurilingüe, no es fa 
dependre de la capacitat econòmica de les famílies el que els alumnes 
puguen aprendre anglés a un nivell superior. I a més, no s'imposa a les 
famílies que els seus fills estudien en un sol idioma que pot no 
correspondre al de la seua llengua materna.

Per tot això, s'acorda:
⦁ Primer: Instar el Govern Valencià i la Conselleria d'Educació, 
Investigació, Cultura i Esports a convocar a totes les forces polítiques 
parlamentàries de les Corts i a tots els sectors afectats promoure i firmar 
un pacte autonòmic per a la millora de l'Educació a la Comunitat 
Valenciana.
⦁ Segon: El Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda presentar esta moció 
per a instar a la Conselleria a transitar des de l'actual sistema d'immersió lingüística (en valencià) o bilingüe (espanyol/valencià) cap a un sistema plurilingüe que garantisca l'ensenyança en tres llengües vehiculares (valencià, espanyol, anglés)
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A este efecte, este Ajuntament acorda traslladar de la present moció 
a la Conselleria d'Educació ja que té les competències en esta matèria.

9. MOCIÓ DEL GRUP DEL GRUP POPULAR PEL COMERÇ DE 
MISLATA I EN SUPORT DE LES PIMES LOCALS

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel Grup Popular pel comerç de Mislata i en suport de les PIMES locals, així com de les esmenes presentades pels Grups PSOE i Compromís per Mislata.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, i diu  que esta serà la demostració del que ocorre quan l'oposició porta mocions a Ple i tenen davant un govern amb catorze regidors que les esmenen. A continuació dóna lectura de la moció.
Afirma que no exposarà els vint-i-dos punts que la moció contempla en la seua proposta d'acords, i que el Partit Popular els exposa en la seua pàgina web i en les xarxes socials. Afig que d'estos vint-i-dos punts la moció perdria sis d'ells a causa de les esmenes del Grup PSOE.
A continuació, pren la paraula el portaveu de Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que li agradaria que s'aconseguira un consens entre la moció que presenta el Grup Popular i les propostes dels grups PSOE i Compromís.
Afirma que un dels cavalls de batalla del programa de Ciudadanos era, precisament, la defensa del comerç de Mislata i el suport a les PIMES locals, per la qual cosa quan han pogut llegir la moció en profunditat es veien identificats i, de fet, la seua idea era votar-la en positiu. No obstant això, vol saber què és el que passarà amb les esmenes presentades i desitja que, finalment, hi haja un acord de les quatre forces polítiques.
Pren la paraula el portaveu del Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín,  i assenyala que tots són conscients del complicat context econòmic i social actual, en què dia a dia es parla de la importància que té el suport als autònoms i als emprenedors per a aconseguir impulsar l'economia i generar ocupació, però, diu, després hi ha qüestions molt bàsiques en què els mateixos ciutadans fallen, com per exemple realitzar les compres en el xicotet comerç, quelcom que és fonamental per a activar eixe tipus d'economia però que continua sent una assignatura pendent.
Afirma que el desenrotllament dels xicotets comerços és sinònim de reactivació econòmica, i comprant en ells es genera riquesa i llocs de treball. D'altra banda, diu, el tracte pròxim, personalitzat i de qualitat que oferixen els comerciants en el municipi, és quelcom que les grans superfícies o cadenes de supermercats no poden aportar, a més que les condicions de treball de les dites superfícies no tenen res a veure amb les del xicotet comerç.
Afirma que de res servix l'aprovació d'una Llei d'Emprenedors ni les 
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ajudes a l'emprenedoria, incentius fiscals a xicotetes empreses, etc., si després eixos xicotets negocis no podran consolidar-se en el temps ni són viables econòmicament i en això, diu, tots compartixen una gran responsabilitat.
Referint-se al xicotet comerç de venda de productes i servicis a xicoteta escala, considera que és necessari bolcar-se des de les organitzacions polítiques i des de la pròpia societat, que és necessari adoptar totes les mesures necessàries per a impulsar-ho, i des de Compromís tenen molt clar quina és la seua postura davant d'esta moció, que és d'un sí rotund. Afig que en el seu programa electoral, com ja es deia en els debats que s'han comentat anteriorment, van exposar moltes de les propostes que estan en simfonia amb la moció presentada pel Grup Popular.
Finalitza dient que és necessari escoltar activament estos veïns que dia a dia, a causa de la falta de suport, tenen dificultats per a obrir la persiana, i és necessari recolzar al xicotet comerç perquè forma part fonamental de l'economia d'este municipi.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, i després d'agrair el vot positiu Ciudadanos, diu que també li agradaria que hi haguera unanimitat de criteris, encara que les esmenes del Grup del PSOE eliminaran sis punts de la moció, la qual cosa implica que el dit Grup no vol comprometre's amb el comerç en la mesura que se li exigix.
Agraïx especialment el vot favorable i sense pal·liatius de Compromís, més al considerar són els grups més distants ideològicament, per la qual cosa ser capaços d'arribar a acords pel municipi és interessant i desitjable.
Anuncia que votaran a favor de la moció que han presentat, a pesar de saber que quan arribe al final d'este debat, amb l'aprovació de les esmenes del Grup Socialista, s'haurà destrossat l'esperit de la mateixa. Açò, diu, és el que havia comentat abans sobre que dóna igual el treball que faça l'oposició, perquè tot allò en què el govern no vullga comprometre's ho agrana a través de les esmenes, sabent que ho poden fer amb els seus catorze vots. Afig que, a pesar d'això, el Grup Popular no deixarà de treballar en els pròxims tres anys per a continuar traslladant propostes que milloren la qualitat de vida d'este poble i dels seus veïns.
Prosseguix dient que les vint-i-dos propostes que traslladen són les que s'incloïen en el programa del Partit Popular en les últimes eleccions municipals, i partixen del coneixement de les reivindicacions dels comerciants d'este municipi, tal com va comprovar quan, com a candidat a l'Alcaldia, visite porta a porta el comerç local d'este municipi. Afig que esta moció naix de les dites reivindicacions, però quan s'aprove al final, la qual cosa este Ajuntament donarà als comerciants serà només molles.
Assenyala que en este municipi no hi ha hagut moltes polítiques d'ocupació, de comerç i de suport als emprenedors, i si les hi ha hagut li agradaria saber quins i quants diners hi ha en el pressupost de 2016 per a 
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recolzar a la xicoteta i mitjana empresa de Mislata, i a cada un dels jóvens emprenedors que han tingut il·lusió en un projecte que no han pogut tirar endavant perquè este Ajuntament, no sols no els ha protegit, sinó que els ha entorpit el camí.
Continua dient que li agradaria que li convenceren de que han treballat pel comerç i per la xicoteta i mitjana empresa d'este poble, i que les relacions amb els representants dels comerciants sempre han sigut les que deuen de ser, les de col·laboració d'un Ajuntament amb els que representen a un col·lectiu.
Assenyala que amb les esmenes del Grup PSOE es carregaran un observatori per al comerç per a desenrotllar els acords de la moció i, diu, era una proposta en què simplement es demanava que els vint-i-dos acords foren valorats per una comissió oberta, conformada pels comerciants d'este poble, però, diu, el Partit Socialista no vol res de fiscalització, res de transparència i, sobretot, res que els obligue a complir.
Prosseguix dient que també demanaven la posada en marxa del Consell Econòmic i Social de Mislata, que va nàixer a proposta d'Esquerra Unida i que va ser aprovat per unanimitat de tots els regidors en la legislatura passada, però que el Grup Socialista, amb la seua majoria absoluta va modificar per a no posar-ho en pràctica.
En relació amb la proposta d'incloure en el pressupost de 2016 la rebaixa de taxes, la qual cosa ajudaria al comerç, diu que dilluns passat van aprovar un pressupost inicial en què no s'inclouen estes rebaixes.
Assenyala que tampoc es contempla res en relació al diagnòstic i estudi de la innovació en el mercat local; ni en la redacció d'un pla de suport i acció comercial a Mislata que ajudaria a emprendre més i millor als ciutadans que arrisquen el seu propi capital per a obrir la persiana cada dia; i tampoc, perquè també han llevat eixe punt, el relatiu a millorar la neteja, la il·luminació i la seguretat, fiscalitzant la labor que fa l'empresa pública NEMASA.
Afirma que l'equip de govern ha deixat de la mà al comerç de Mislata en els pitjors anys de la crisi, i només cal passejar-se pels eixos principals comercials d'esta ciutat per a veure cartells de es lloga o es ven, i cal anar a altres barris on hi ha carrers senceres sense comerços.
Manifesta que hui el Partit Popular de Mislata ha presentat una moció per a debatre sobre l'exempció de la taxa d'obertura d'establiments, perquè creuen que no és normal que els veïns de Mislata se'n vagen a València ciutat, on no cal pagar per obrir un negoci, quan ací se'ls exigixen grans quantitats de diners a persones que estan arriscant el seu capital per guanyar-se la vida i generar ocupació i riquesa en este poble, que no té ingressos superiors que els impostos dels ciutadans, els diners que manen les distintes institucions, i eixe motor econòmic que és el comerç local.
Continua dient que tant el Grup Popular com els comerciants de 
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Mislata es van a haver de conformar amb  molles, i destaca algunes de les propostes d'acords que s'arrepleguen en la moció, com aprovar la creació de la marca “Comerç de Mislata” per a projectar una imatge comuna, i el desenrotllament d'una imatge corporativa i un manual d'identitat corporativa per al comerç: “l'Ajuntament es comprometrà a desenrotllar una estratègia conjunta de comunicació, amb l'objecte d'invitar al ciutadà a Mislata que realitze les seues compres sense eixir del municipi; l'Ajuntament es compromet a col·laborar en la participació anual d'activitats que promoga el comerç en la via pública amb col·laboració directa i real de l'Ajuntament; Mislata disposarà d'una senyalització de les distintes zones comercials; l'Ajuntament es comprometrà a destinar un mínim de sis mupis municipals per a estendre informació sobre el comerç local, ubicació i altres detalls que patrocine; l'Ajuntament desenrotllarà enquestes de qualitat comercial i d'actualitat del comerç de Mislata”. Estes són, diu, les deu primeres de les vint-i-dos propostes que el Partit Popular ha traslladat per a millorar el comerç i el suport a les xicotetes i mitjanes empreses de Mislata, amb les esmenes del Partit Socialista es va a perdre la capacitat de recolzar a les PIMES de Mislata, i creu, per això, que haurien de revisar la seua postura.
Pren la paraula la portaveu del Grup PSOE, Sra. Martínez Mora, i diu que les propostes del seu grup, tant les que ja estan en marxa com les que es posaran, formaven part del seu pla d'estimule comercial. D'altra banda, afig, cal tindre en compte que han d'ajustar-se o la normatives, perquè estan obligats pel Ministeri d'Hisenda.
Assenyala que moltes vegades utilitza una afirmació que, encara que siga poc mediàtica és realista, en quan al que els definix com a govern, i és el govern de les xicotetes coses, perquè durant els últims quatre anys han vingut amb molta humilitat pressupostària, facilitant per mitjà de mesures de xicotet calat l'activitat comercial en el municipi, perquè són conscients que Mislata no té indústria.
Prosseguix dient que quan el Partit Popular presenta esta moció, amb mesures i compromisos que integraven el seu programa electoral, han considerat que havien d'esmenar-la i mai han tractat de rebentar-la. Afig que han tingut a bé acceptar el huitanta per cent dels acords que es plasmen en esta moció. Explica que en alguns casos ha sigut perquè ja l'equip de govern els havia posat en marxa i, en altres, perquè també estaven en el seu propi programa electoral i en el seu pla d'estimule comercial i es van a portar a la pràctica. També, diu, accepten aquelles que el seu grup no havia incorporat, i les votaran a favor a l'entendre que ajudaran al xicotet comerç.
Manifesta que és cert que no sols s'ajuda al comerç econòmicament, perquè hi ha qüestions de suport que no impliquen pràcticament quantia econòmica i que, no obstant això, signifiquen una gran ajuda per a eixes xicotetes empreses.
Destaca les diferències entre el que era el seu pla d'estimule comercial i les propostes que es presenten en esta moció. D'una banda, diu, estan les polítiques estanc respecte al comerç, que no ho miren de forma global, i les 
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mesures i polítiques que s'estan realitzant, que es fonamenten principalment en la transversalitat de les polítiques de govern, fonamentades en una perspectiva global i, al mateix temps, integradora, per la qual cosa planifiquen amb gran detall aquelles prestacions de servici en distints àmbits, sempre que suposen un benefici en eixos resultats globals.
Assenyala que en el Pla d'Estímul Comercial que van aprovar la passada legislatura es contenien mesures a curt, mitjà i llarg termini, i es realitzava una xicoteta anàlisi d'aquelles xicotetes i mitjanes empreses, i d'aquells autònoms i emprenedors del sector servicis, que són la principal font de riquesa del municipi i generadora d'ocupació.
Explica que durant el passat mandat van presentar tres projectes que diuen molt de l'acció transversal a què s'ha referit, i que afectaven no sols a la ciutadania en si, sinó especialment a la integrada en eixe àmbit comercial de Mislata, com el comerç de proximitat lligat al seu concepte de seguretat en el projecte de policia de barri, que és una policia pròxima i accessible, en estricta col·laboració amb el Cos Nacional de Policia.
Una mesura tan atractiva, com el MAC, prosseguix dient, que pretén, d'una banda, traure a la ciutadania al carrer i que gaudi d'un àmbit cultural de forma gratuïta, i d'una altra, beneficiar al comerç, especialment a l'hostaleria, en eixe mes tan procliu com és el mes de maig.
Assenyala que un altre dels projectes estrela de la passada legislatura és el dels aparcaments en lloguer, que beneficiaven especialment als comerços situats en l'avinguda de Gregorio Gea i adjacents.
Per això, diu, no es tracta només de mesures comercials, però perseguixen involucrar, incentivar, motivar, activar i col·laborar amb eixe sector productiu que és el xicotet comerç de la localitat; per això, també durant l'estiu, i arran de reivindicacions del comerç i de les associació de comerciants, es van ampliar els horaris i espais de terrasses que beneficiaven tant al comerç com als ciutadans.
En la seua segona intervenció, el Sr. González Murgui diu que des de Ciudadanos entenen que la reactivació econòmica passa per la baixada de la pressió fiscal i per fomentar-ne el consum, així com també per frenar la importació de productes orientals que afonen el mercat nacional i, damunt, són de mala qualitat. Afig que pujades en l'IRPF i en l'IVA no afavorixen que envol el consum, sinó tot al contrari.
Prosseguix dient que, encara que tot açò no entre dins de les possibilitats del govern municipal, sí ho està el fer polítiques locals encaminades a millorar els paràmetres del comerç local, i per això seria necessari el consens per a tirar endavant una moció tan important com esta, que fa referència al comerç de Mislata i al suport a les PIMES locals.
En la seua segona intervenció, el Sr. Gil i Marín diu que després de llegir les esmenes presentades, no està d'acord amb les presentades pel 
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Grup del PSOE, perquè la visió de Compromís és que el suport des de l'Administració al xicotet comerç queda un poc descafeïnat amb la supressió d'algunes de les propostes arreplegues en la moció. Per això, diu, votaran en contra de les esmenes presentades pel Grup Socialista i a favor de la moció, encara que desafortunadament, quedarà descafeïnada i no s'ha fet realitat el consens que ha mencionat el portaveu de Ciudadanos.
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i diu que la moció està presentada pel Grup Popular el dia 13 de gener, és a dir, s'ha comptat amb més d'un mes per a arribar a acords, per la qual cosa si haguera existit eixa voluntat no hi haguera hagut cap objecció per part del seu grup.
Prosseguix dient que ha sentit el discurs de la portaveu del Grup Socialista en què s'ha dit tot el que s'ha dut a terme i el que es va a dur a terme, però li agradaria saber quines coses, perquè el PEC es va anunciar al poc de temps que el seu grup presentara este programa d'iniciatives, i durant mesos no van sentir parlar de res fins que els van presentar un Pla que contenia unes dotze propostes. Afig que caldria anar al que afecta els ciutadans i ciutadanes de Mislata, i repetix que si li diuen quines són les accions que s'han o es van a dur a terme sabria perquè es lleven punts de la moció que presenta el Partit Popular, però no és cert que estiguen en marxa, i cinc d'elles no comporten cost, com la creació de l'observatori, la posada en marxa del CESMI, el portar avant un pla d'acció comercial, que sí que tindria un cost, planificar a quatre anys vista què es vol fer amb el xicotet comerç i com recolzar-ho, i que es fiscalitze la labor de NEMASA perquè la neteja siga millor, i des de l'Ajuntament millorar les qüestions de seguretat i enllumenat.
Continua dient que poden fer un exercici d'imaginació i preguntar-se què passaria al poble si tots els comerços es posaren d'acord i a les sis de la vesprada en ple hivern apagaren les llums, perquè el resultat seria que molts carrers estarien absolutament a fosques. Per tot això, afirma que cal ajudar al comerç perquè el comerç els està ajudant, i quan el comerciant agrana el carrer, també està ajudant al municipi, o quan ha d'obrir el comerç i el contenidor de davant, a més d'oldre, està ple de fem perquè no s'ha arreplegat quan havia d'arreplegar-se, això, diu, també li passa al comerç del poble, i no és econòmica, sinó d'organització i voluntat.
Demana al Grup PSOE que, com faran els Grups Compromís i Ciudadanos, facen un esforç per adherir-se a una proposta que busca millorar el comerç d'este poble, encara que, diu, el dit Grup ha decidit esborrar totes les mesures que plantegen fiscalització, a través, com ara, d'unes esmenes que s'aprovaran gràcies a la seua majoria absoluta.
Diu a la portaveu del Grup PSOE que no és a ell a qui ha de dir-li què s'ha fet, sinó al comerciant que s'està picant amb impostos. Finalment, afirma que en el MAC disfruta molt, però no creu que siga un programa per al comerç, i considera que ajudaria molt més al comerç no cobrar els set-cents cinquanta euros que es cobren per una llicència innòcua en este municipi, i que es deixara a zero com a València, i si el MAC cal fer-ho, en compte de per 120.000€, per 100.000€, es disfrutarà igual.
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Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que mai s'han gastat en este municipi 120.000€ en el MAC. Prosseguix afirmant que no és cert que contínuament es tanque la persiana, que és el que demagògicament diu el portaveu del Grup Popular Ple darrere de Ple, per culpa dels impostos que els cobra este Ajuntament, ja que els comerços i xicotetes empreses només paguen a l'Ajuntament una vegada que estan inserides en el rebut de contribució, igual que qualsevol ciutadà.
Explica que durant l'any 2015 s'han produït 117 comunicacions ambientals, 25 llicències ambientals i 50 subrogacions, i aproximadament un 18 o 20% potser s'hagen tancat, però no pels impostos que paguen a este Ajuntament, sinó uns casos per jubilació, i pel que realment ofega al comerç, els impostos, especialment l'IVA i el pagament a compte de renda, més encara si eixe comerç està en el famós recàrrec d'equivalència. Afig que, per exemple, a les perruqueries se'ls va pujar l'IVA del 10 al 21%, i eixos comerços no van ser capaços de doblegar el preu als seus clients.
Afirma que el MAC beneficia d'una forma transversal la ciutadania de Mislata i els comerços i terrasses, i podria preguntar-se al ram d'hostaleria, que estaven desitjant que qualsevol parada del MAC estiguera prop del seu negoci. 
Quant a la proposta de crear un observatori del comerç per a desenrotllar els acords, diu que ja ho han inclòs en el Pla d'Estímul Comercial i ja està en marxa. Afig que quan governava el Partit Popular van fer un projecte d'estimulació comercial que no van posar en marxa i que va costar 47.500€, mentres que este equip de govern utilitza totes les ferramentes.
En relació amb la demanda de fiscalització de l'empresa pública NEMASA, diu que ja es fiscalitza pel departament d'Intervenció. Li recorda que el president del Govern, Sr. Rajoy, l'any 2012, va obligar a molts ajuntaments a recolzar un Pla d'Ajust a què estan sotmesos, per la qual cosa li demana que se'l llija, perquè s'arreplega l'expedició de documents i l'obertura d'establiments, i cal ajustar-se a eixe import, perquè si es baixa del mateix s'incomplirien tots els paràmetres que s'exigixen.
Assenyala que el MAC pot costar trenta mil euros, i diu al portaveu del Grup Popular que el MIMET li va costar a ell més de cent mil euros, i dubte que això afectara els comerciants. Finalment, li demana que deixe d'intentar manipular hipòcritament a la ciutadania perquè, li recorda, té cinc regidors, i l'equip de govern en té catorze, per la qual cosa està obligat a intentar negociar. Afig que han acceptat les propostes que són possibles de complir, per això, diu, han presentat esmenes a la moció. 
Prosseguix dient que el Sr. López Bronchud diu que vol augmentar els servicis socials, augmentar la prestació de servicis públics, disminuir les taxes i els impostos, però açò no és real i li pregunta d'on es pot traure tot això, atés que el Grup Popular no va ser capaç d'aprovar un pressupost de trenta-set milions d'euros i ara estan demanant tot això amb un pressupost 
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ajustat de vint-i-sis milions d'euros. Afig que açò suposa un cinisme polític inacceptable.
Finalitza dient que el seu grup votarà a favor de la moció del Grup Popular, així com votarà a favor de les esmenes. En este sentit demana al portaveu del Grup Compromís que es torne a llegir estes esmenes i veja quin calat tenen.
Conclòs el debat se sotmeten a votació del Ple les esmenes següents:
⦁ Esmena núm. 4162, presentada pel Grup Compromís per 

Mislata, que és aprovada per unanimitat.⦁ Esmena núm. 4308, presentada pel Grup PSOE, que és 
aprovada per catorze vots a favor (Grup PSOE), sis vots en contra (Grup Popular i Grup Compromís per Mislata) i una abstenció (Grup Ciudadanos).⦁ Esmena núm. 4309, presentada pel Grup PSOE, que és 
aprovada per catorze vots a favor (Grup PSOE), sis vots en contra (Grup Popular i Grup Compromís per Mislata) i una abstenció (Grup Ciudadanos).⦁ Esmena 4310, presentada pel Grup PSOE, que és aprovada 
per catorze vots a favor (Grup PSOE), cinc vots en contra (Grup Popular) i dos abstencions (Grup Compromís per Mislata i Grup Ciudadanos).

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va acordar aprovar la moció següent:
Al maig de 2015 el Partit Popular de Mislata es va presentar a les eleccions amb un programa electoral pensat per i per als mislaters. El dit programa presentava el suport al comerç local com un dels elements medul·lars per a millorar la qualitat de vida del nostre poble.
Efectivament, el comerç Local constituïx un dels principals motors econòmics de Mislata, i no sols econòmic, sinó també social, perquè a ningú escapa que un comerç fort i estable  redunda en un municipi estructurat i vitalista.
Per això  entenem que l'Ajuntament, a través dels seus representants polítics, ha de garantir un suport unànime i sense fissures a l'empresariat local que amb el seu esforç i les seues iniciatives mantenen viu el teixit comercial de Mislata.
El partit Popular va estructurar eixe suport institucional al comerç en dos eixos fonamentals:
D'una banda, en la reestructuració del sistema impositiu municipal, simplificant el sistema de taxes i impostos municipals, baixant de manera que el descens  dels impostos supose un alleugeriment.
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D'un altre, eliminant la morositat municipal, tractant d'evitar que els comerciants locals financen a l'administració municipal  més enllà dels 30 dies legalment previstos per al pagament de les factures. 
Per a coordinar eixa acció conjunta i recolzar al comerç i PIMES en una època especialment complicada, a pesar que moltes de les mesures proposades ja s'estan aplicant i posant en marxa.
Per tot això, s'acorda:

ACORDS
⦁ L'Ajuntament es compromet a la revisió de t a x e s i im p o s t o s

que paga el c o m e r ç local i l e s empreses del m u n i c i p i , sempre que no afecte el Pla d'Ajust i de Reducció de Deute aprovats com a conseqüència del Reial Decret 3/2012, aprovat per l'actual govern d'Espanya.
⦁ L ' A j u n t a m e n t  e s compromet a crear i consolidar de la Marca

MENJA RCIO DE MISLATA, basada en la projecció d'unai m a t g e c o m u n a  i el desenrot l lament d ' u n a imatgecorporativa i un manual d ' i d e n t i t a t corporativa p r ò p i e sp e r  a la  d i t a marca que servisca com a reclam comercial enel municipi.
⦁ L ' A j u n t a m e n t  e s c o m p r o m e t a desenrotllar una

estratègia conjunta de comun icac ió amb l ' o b j e c t ed ' i n v i t a r al ciutadà de Mislata que r e a l i t z e l e s  s e u e scompres en s e n s e eixir del m u n i c i p i i propiciarcampanyes de c o m u n i c a c i ó de la imatge corporativa i ensuport al comerç local. Esta acció inclourà la creació d'unD i re c t o r i Comercial "Guia del menjar de Mislata" i lapromoció del comerç local a través de campanyes dep r o m o c i ó municipals, suport a q u è potencie ACEM iespecialment a aquelles que es produïsquen en da tes clauper a l comerç (rebaixes, nadal, ...).
⦁ L'Ajuntament es c o m p r o m e t a col·laborar en la participació

anual en activitats que promoga el comerç en la via públicaamb col·laboració directa i real d e  l ' A j u n t a m e n t , a més depromoure a c c i o n s que ajuden a desenrot l lar el comerç.
⦁ Mislata disposarà d'una senyalització en lesdistinteszones comercials.
⦁ L'Ajuntament es c o m p ro m e t a destinar un m í n i m de 6

muppis m u n i c i p a l s per a e s t e n d re i n f o r m a c i ó sobre elcomerç local, ubicació i a l t r e s detal ls que patrocinen ipromocionen el nostre c o m e r ç .
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⦁ L ' A j u n t a m e n t  d e s e n r o t l l a r à a b a n s de finalitzar
2016, un E s t u d i i d iagnòs t ic de la Innovació en el comerçlocal, potenciant c a t à l e g s v i r t ua ls , accés a compres,comandes o reserves, pagaments on line etc,...

⦁ L'Ajuntament desenrotllarà enquestes de qualitat comercial i
d ' a c t u a l i t a t del comerç a Mislata.

⦁ L ' A j u n t a m e n t  e s compromet a promocionar el comerç de
Mislata a través de les xa rxes socia ls.

⦁ L'Ajuntament es compromet a fomentar l ' a s s o c i a c i o n i s m e
comercial representat per ACEM en el municipi.

⦁ L ' A j u n t a m e n t  p o t e n c i a r à e l s barris comerc ia l s  
com a cen t res c o m e rc i a l s oberts des de la disciplinaurbanística a la concreció d'estes zones, com a zones d'oci.

⦁ L ' a j u n t a m e n t  p o t e n c i a r à el comerç de p rox im i ta t
a i x í com a juda rà en la millora amb polítiques concretes del jaexistent.

⦁ L'Ajuntament elaborarà un cens·de localsbuits i en procés de lloguer.
⦁ L ' A ju n t a m e n t  p ro p o s a rà a c c i o n s didàct iques per a

x ique ts en el col·legi i en activitats e x t r a e s c o l a r s o ns'ajude a coné ixe r i promocionar el comerç en l 'escola.
⦁ L ' A j u n t a m e n t  d i f o n d r à , recolzarà, informarà i orientarà

en polít iques de suport existents en el m a r c  de la U n i óEuropea, E s p a n y a o Comunitat Valenciana (suport financer oqualsevolaltra ajuda destinades a lesPIMES).
⦁ L'Ajuntament dignif icarà la professió del comerciant,

empresari o emprenedor a través de l'acreditació ava luadamunicipal dels professionals del sector en la distribuciócomercial, a través de l'experiència personal demostrada, latrajectòria del professional o la formació rebuda.
⦁ L ' A ju n t a m e n t  p o s a rà en pràctica mesu res per a redu i r  

la morositat de l'Administració municipal, a g i l i t z a n t elpagamen t de ls deu tes a c u r t termini amb les empresesi c o m e r ç o s proveïdors.
⦁ L'Ajuntament es compromet en coparticipar en la divulgació

de la i n f o r m a c i ó que genere el comerç.
⦁ L'Ajuntament es compromet a aplicar mesures que ajuden a la 
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competitivitat dels xicotets empresaris i a focalitzar l'emprenedoria i el coworking cap a l'àmbit local i comarcal.
⦁ Des de l'Ajuntament es fomentarà la cultura empresarial i les noves 

iniciatives, la interlocutòria ocupació, les micro empreses i les empreses d'economia social. Així com la formació en creació d'empreses i gestió empresarial.
10. MOCIÓ DEL GRUP CIUDADANOS-MISLATA PER A ESTABLIR 

UN TORN D'ATENCIÓ ASSISTENCIAL EN MATÈRIA DE SERVICIS 
SOCIALS A L'AVINGUDA DE LA PAU I ADJACENTS

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Ciudadanos-Mislata per a establir un torn d'atenció assistencial en matèria de Servicis Socials en l'Av. de la Paz i Adjacents.
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i explica que la moció es va presentar el dia 3 de febrer, i el que es demana en ella és establir un torn assistencial en matèria de Servicis Socials en l'avinguda de la Pau i adjacents, perquè entenen que estos servicis han de ser pròxims als seus destinataris.
Prosseguix dient que hi ha un segment significatiu de la població que, per les seues peculiaritats d'ubicació, patix tota una sèrie de greuges comparatius en relació a la resta dels veïns que conformen la ciutat de Mislata. Estos veïns, diu, de l'avinguda de la Pau i adjacents, estan patint durant molt de temps una pitjor qualitat de servicis.
Per això, prosseguix, Ciudadanos pensa que és hora d'afrontar esta situació, i per això proposen, com a primera mesura, un acostament dels Servicis Socials, possibilitant que els veïns puguen fer ús directe d'estos servicis sense la necessitat de desplaçar-se.
A continuació, dóna lectura dels acords que proposa la moció.
Afirma que els veïns de l'Av. de la Pau patixen un aïllament endèmic, i  per això es van sorprendre de forma positiva al veure que l'equip de govern, en només 48 hores, moguera fitxa, i el regidor de Benestar Social, junt amb el regidor del Barri, es reuniren amb la directiva de l'Associació de Veïns de l'Avinguda de la Paz i anunciaren que comptarien amb una oficina de servicis socials molt prompte.
Prosseguix dient que Ciudadanos no farà demagògia i, per això, saluden i aplaudixen la iniciativa del govern local. Afig que tampoc entrarà a valorar si els han robat la iniciativa o s'han aprofitat de la mateixa, perquè el seu afany és aconseguir el benestar general, i si veuen que l'equip de govern, tan ràpidament com siga possible, posarà en marxa esta oficina en termes semblants a què proposa la moció, saluden i recolzen la iniciativa.
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Pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín, i diu que tots coneixen que per als veïns de l'avinguda de la Pau el desplaçament fins les instal·lacions municipals sense comptar amb un vehicle propi no és gens fàcil, ja que han d'agafar dos autobusos i, inclús, és més complicat per a les persones majors i per als que tenen menys recursos econòmics, que són precisament els que més ajudes necessiten de l'Administració, per la qual cosa suposa una doble penalització per a estos veïns més necessitats.
Afirma que Compromís per Mislata està i estarà a favor de facilitar els tràmits que han de realitzar tots els veïns de Mislata, de fer que la seua relació amb l'administració local siga el més fàcil possible i que no hagen d'anar de finestreta en finestreta sense que els donen solucions, estalviant temps i diners als veïns.
D'esta manera, diu, s'ajuda als veïns i veïnes que estan travessant una difícil situació per problemes econòmics, veïns a qui cal recolzar en tot el possible.
Assenyala que la realització i gestió dels tràmits administratius que tots els veïns han de fer no ha de suposar una diferència entre uns barris i altres de Mislata, per la qual cosa votaran a favor que s'habilite en el centre cívic de l'Avinguda de la Paz un espai per a atendre a les necessitats dels veïns de Mislata que viuen en este barri, perquè no hagen de desplaçar-se al centre del carrer Mestre Palau.
Finalitza dient que s'ha publicat en algun mitjà de comunicació que l'equip de govern posarà en marxa esta oficina, i el seu grup recolza esta iniciativa.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i diu que el 3 de febrer va presentar Ciudadanos una moció i el dia 9 de febrer el govern anuncia que posarà en marxa una oficina de servicis socials en l'avinguda de la Pau. Afig que espera que el regidor responsable explicarà en què consistirà i quan es podrà disfrutar d'eixa nova oficina, més que res, perquè no es quede en un simple “brindis al sol”.
Per part del Grup PSOE pren la paraula el Sr. Moreno Porcal, i diu al Sr. González Murgui que el seu Grup votarà a favor de la moció, i no sols com a compromís de quelcom que porten mesos estudiant, sinó per a reflectir que de vegades dos partits poden anar amb la mateixa idea i amb la mateixa finalitat, que és el d'ajudar la ciutadania de Mislata, visca on visca. 
Explica que tot just ocupar la regidoria va ser a l'avinguda de la Pau amb el regidor corresponent de la zona per a veure la situació i les problemàtiques que es podien resoldre des de la Regidoria.
Assenyala que el departament de Servicis Socials està treballant per a marcar una data i un horari determinat per a atendre-hi la ciutadania, i quan 
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estiga disponible ho faran públic. Afig que l'oficina serà atesa, com fins ara, pel cap de Servicis Socials juntament amb una treballadora social.
Prosseguix dient que la pròpia ciutadania els va traslladar que no hi ha un nombre excessiu de sol·licituds per atendre però, per la seua banda, considera que ningú té perquè tindre un servici distint perquè visca en una part o una altra de Mislata.
En la seua segona intervenció el Sr. González Murgui diu que no polemitzarà de si hi ha o no oportunitat per part de l'equip de govern, perquè li pareix perfecte que es pose el tema en marxa quan abans, i per això es congratulen de que tots els grups polítics recolzen la proposta de Ciudadanos.
No es produïxen més intervencions.
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va acordar aprovar la moció següent:
Des de Ciudadanos-Mislata pensem com va manifestar al seu dia el nostre ja diputat en les Corts Generals per València Vicente Tin "La nostra proposta social és ambiciosa, creiem que els servicis socials han de ser un dret fonamental per és proposem  en la nostra reforma constitucional  que es modifique el Títol 1, incorporant de forma expressa els servicis socials". Entenem també que els Servicis Socials deuen de ser el més pròxim possible als seus destinataris, almenys en Ma/lliga, suprimint les possibles barreres que puguen sorgir, siguen de l'índole que siguen.
Per això, sensibles com som a esta matèria, i a sabedors de que tradicionalment hi ha un segment significatiu de la població de la nostra localitat, que per la peculariedad de la seua ubicació, patix endèmicament tota una sèrie de greuges comparatius amb la resta dels veïns que conformem el municipi de Mislata. I com entenem que no pot suposar un cost excessiu per a les arques municipals, presentem esta MOCIÓ.
Si en la ment de tots està, es tracta dels veïns de l'Avd. de la Paz i adjacents; que durant molt de temps patixen una privació de qualitat de servicis a pesar dels esforços, que en major o menor grau, les distintes corporacions fins al moment han anat afrontant.
La separació física del territori produïda pel traçat del nou llit del riu Túria i sobretot per la dificultosa comunicació de vianants i de transport urbà. Fan de l'av. de la Pau i adjacents, un nucli de població allunyat del seu centre administratiu i de servicis.
El fet és real i des de CIUDADANOS-MISLATA, pensem que ja ve sent hora d'afrontar esta situació. D'ací que proposem com a primera mesura un acostament dels Servicis Socials a l'Avd. de la Paz i adjacents; possibilitant que els veïns puguen fer ús directe d'este servici sense la necessitat de desplaçar-se.
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Per tot això, el Ple de l'Ajuntament de Mislata acorda:
⦁ Establir uns torns presencials setmanals, dels/as 

Treballadors Socials municipals que la regidoria designe - un o dos dies, segons necessitats - en el centre cívic de l'Avd. de la Paz, en l'horari habitual del servici .Para que els veïns d'eixe nucli de població puguen resoldre les seues necessitats de caràcter socioassistencial sense haver de desplaçar-se.⦁ Que s'habilite en el centre cívic de l'av. de la Pau un espai 
adequat per a atendre estes necessitats.⦁ Donar coneixement de la resolució a Alcaldia, a les 
regidories específiques de l'àrea i a la Corporació i la resta d'òrgans municipals competents.⦁ Que es comunique este acord a totes les associacions de 
Mislata així com als mitjans de comunicació.

A les vint-i-dos hores i cinc minuts, el Sr. alcalde proposa un descans de trenta minuts, reprenent-se la sessió a les vint-i-dos hores i trenta-cinc minuts.
A les 22.05 hores, per la Presidència es disposa la realització d'un descans, reprenent-se la sessió a les 22.35 hores 
11. MOCIÓ DEL GRUP POPULAR PER A LA MODIFICACIÓ DE 

L'ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE LA TAXA PER EXPEDICIÓ DE 
DOCUMENTS

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a la moció del Grup Popular per a la modificació de l'Ordenança Fiscal reguladora de la taxa per expedició de documents.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, com a proponent de la moció, i anuncia, com a esmena “in voce” que tinga un caràcter desideratiu polític el que es debatrà ací, en entendre que haurà de ser un posterior expedient administratiu el que aconseguira els fins que exposen en la present moció.

Explica que el que es pretén amb la moció és la modificació de l'Ordenança fiscal reguladora de la taxa per expedició de documents administratius, i dóna lectura de la seua exposició de motius.
Prosseguix dient que el que el Partit Popular ha fet és establir una sèrie de tarifes en l'Ordenança Fiscal que entenen que han de ser revisades, tarifes que van ser revisades per última vegada el 27 de desembre de 2012 i 
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que van ser elevades per decret d'Alcaldia el 6 de febrer de 2013, i que fan referència als censos de població d'habitants, certificats d'empadronament, estadístiques, certificacions de documents, resolucions o acords municipals, certificacions sobre senyalització de tràfic, confrontació de documents, tramitació i concessió de llicències, còpies i plans de l'ordenació urbana, així com fotocòpies, còpia documental, enquadernació en biblioteca, informe previ sobre activitats, documents de tresoreria, bodes civils i registre de parelles de fet.
A continuació, dóna lectura a la presa d'acords.
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu, en comparació amb l'anterior moció del Grup Popular, que li agradaria que hi haguera el major consens per a tirar endavant esta moció.
Pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín, i diu que caldria preguntar-se de què s'està parlant, perquè considera que és una moció dirigida més a la galeria que a ser productiva.
En este sentit, explica que les taxes de què s'està parlant aconseguixen una xifra de 16.000€, el que suposa el 0,06% dels pressupostos. Per això, encara que la iniciativa de baixar taxes i tarifes els pareix correcta, la xifra els pareix ridícula, considerant que hi ha altres propostes que podrien ser de molt major calat.
Prosseguix dient que els ingressos que suposarien la retirada d'eixes taxes equivalen al 50%, és a dir, 8.000€, un 0,03% del pressupost anual. Afig que segons les dades amb què compten, en data de novembre de 2015 el cobrament efectuat per eixes taxes ascendia a 13.000€.
D'altra banda, diu, anteriorment al cobrament de la taxa d'1€ per certificat d'empadronament, l'any 2012-2013, es venien emetent més de vints mils certificats anuals, i en l'actualitat al voltant de tres mil, per la qual cosa s'ha reduït considerablement el nombre de certificats emesos i, afig, si en un principi els preocupava i consideraven injust el cobrament d'esta taxa, sobretot en comparació amb altres municipis, és cert que en parlar amb els funcionaris que realitzen estos tràmits diuen que la càrrega de treball era molt elevada, i en molts casos s'emetien certificats a tort i a dret i sense cap tipus de regulació, per la qual cosa el fet de cobrar una taxa actua com a filtre, i entenen que és una bona mesura per a evitar que es produïsca l'abús.
Respecte d'afegir exempcions diu que, després de realitzar les consultes pertinents, han conclòs que no és possible afegir-les, perquè no ho permet la Llei, les que hi ha són anteriors, i entenen que si es realitzaren no entrarien dins de la legalitat i els obligarien a retirar les que ja estan establides.
Considera que hi ha altres ordenances que són de vital importància modificar, perquè tenen un preu excessiu i asfixien els comerços de Mislata, per exemple, en relació amb les terrasses dels bars, Mislata és el municipi de 
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la Comarca en què més costa posar una taula, la quantitat anual ascendix a 217,6€, mentres que en altres municipis pròxims, on també govern el PSOE o Compromís, les quantitats que es paguen són menors, com en Alaquàs, 148,5€; a Xirivella, 137,9€; en Alcàsser, 120€, a Torrent, 117,25€, Aldaia, 49,4€.
Prosseguix dient que és necessària una revisió general de les taxes que es paguen a Mislata, i si es vol impulsar al xicotet comerç és necessari prendre este tipus d'iniciatives.
Per part del Grup Popular pren la paraula el Sr. Martínez Montoro, i assenyala que vol referir-se a la intervenció del portaveu de Compromís, perquè li pot paréixer ridícul cobrar estes quantitats, però a ell no li pareix ridícul demanar la supressió de taxes, com la que imposa 1,80€ per un duplicat d'un rebut pagat, per exemple, per una motocicleta l'impost de circulació de la qual no és molt major, o altres taxes, com els certificats de documents, acords o resolucions municipals, que es cobren 6,60€, quan cal recordar que els demanen els Ciudadanos perquè els necessiten, i no per capritx.
Respecte al que el Sr. Gil i Marín ha dit sobre la taxa per ocupació de la via pública amb taules i cadires, diu que estan d'acord, i li anuncia que el Partit Popular està treballant en este sentit i presentaran una proposta per a millorar les taxes.
Centrant-se en la moció, diu que la Llei d'Hisendes Locals possibilita l'establiment de taxes però no hi ha obligació per a l'Administració Local d'imposar-les. A manera d'exemple, diu, s'arreplega en la pròpia moció que l'Ajuntament de València només establix tarifes respecte a documents administratius en dos casos: en informes sobre actuacions de la policia local, i en targetes d'armes de quarta categoria, i per a res es fa referència ni a certificats d'empadronament, ni a plans. 
Prosseguix dient que tampoc en l'Ajuntament de Manises s'exigix esta taxa per a alguns documents relacionats amb Urbanisme, accidents de trànsit o cadastre, és a dir, cada Ajuntament té una certa facultat per a establir les taxes com desitja. Afig que en l'Ajuntament de Paterna es regula fins en onze epígrafs la taxa i, a més, arreplega un servici que crida l'atenció que és el de fonometria, que cap altre municipi realitza, i altres pobles veïns, com Quart de Poblet no tenen ordenança fiscal reguladora de la taxa per expedició de documents administratius.
Afirma que amb tots estos exemples que ha citat resulta evident que cada ajuntament té potestat per a establir les taxes que crega oportunes, a més, diu, comentava el portaveu de Compromís que suposaria un estalvi de 16.000€, que no té un cost molt elevat per a l'Ajuntament però sí que pot tindre-ho per al veí, i considera que cal mirar més pel contribuent.
Continua dient que, si es fa referència al pressupost de 2014 i 2015, els ingressos previstos per a eixa taxa no arribaven a 44.000€, el que 
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representa el 0,17% dels ingressos previstos per l'Ajuntament de Mislata.
Assenyala que en la presa d'acords inicial, abans que s'aprove l'esmena presentada pel PSOE, s'observa que, excepte el primer acord relatiu a l'exempció a famílies nombroses de categoria especial, la resta d'acords han patit modificacions per mitjà de la dita esmena i quedarien redactats de la manera següent: Respecte a la tarifa 1, que fa referència als censos de població, entén que tots els subepígrafs de la dita tarifa costaran un euro, ja siguen històrics, ordinaris o especials; respecte a la tarifa 2.1, que es demanava la seua supressió, es reduiran, després de l'aprovació de l'esmena, un 20%, és a dir passarà de 6,60 a 5,30€ aproximadament; respecte a la tarifa 2.2 de la que també es demanava la supressió, amb l'esmena s'abaixarà un 10%, és a dir, es disminuirà 1,70 o 1€, segons vagen acompanyades o no de pla de situació; finalment, en relació amb la tarifa relativa a certificacions d'estar al corrent de les obligacions tributàries amb l'Administració Local i els duplicats, passaran de costar 1,80 a 1 euro.
Prosseguix dient que el Grup Popular haguera preferit que s'haguera respectat la presa d'acords inicial, atés que no suposa un gran cost per a l'Ajuntament i era assumible, però, de totes maneres, agraïxen al Grup Socialista que no haja tombat la moció i que accepten la reducció de les taxes, a més d'incloure l'exempció de les famílies nombroses de categoria especial.
Pren la paraula la portaveu del Grup PSOE, Sra. Martínez Mora, i diu que s'hauria  d'haver entrat un poc més en els acords, per exemple, en el primer punt, en el que es menciona l'incloure a les famílies nombroses de categoria especial en l'article 5 de l'Ordenança, igual es podria haver arribat més enllà i haver inclòs les famílies monoparentals amb dos fills.
Prosseguix dient que l'esmena que han presentat no tenen per objecte tombar la moció, però vol que quede molt clar que, d'una banda, han de complir amb la Llei d'Hisendes Locals, i per a això es compta amb els departaments de Secretaria i Intervenció, i d'altra banda, el Reial Decret 4/2012, que també estan obligats a complir.
Explica que, fa ja quasi quatre anys, un famós 30 de març, d'urgència, es van veure abocats a un Ple extraordinari perquè corria pressa i calia informar el Ministeri. En eixe Ple, diu, es van aprovar els tres plans a què l'Ajuntament ha estat subjecte: el Pla de Sanejament, perquè durant els anys 2009, 2010 i 2011 s'havien tingut resultats negatius; el Pla Econòmic Financer, en el que se'ls deia que tenien una capacitat de finançament negatiu i que havien de subjectar-se a la nova Llei d'Estabilitat Pressupostària; i, finalment, el Pla d'Ajust a deu anys. Assenyala que diu açò perquè el primer afegiment que posen en la seua esmena la posen en totes les que tenen un caràcter econòmic. 
Quant a les llicències d'obertura, taxes per expedició de documents, etc., diu que per molt que la llei no obligue, es van veure abocats a realitzar eixos ajustos i no poden desviar-se de la previsió que es va fer amb eixos 
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ingressos, per eixa raó inclouen en la seua esmena “sempre que es complisca amb el Pla d'Ajust”, que és l'únic que està en vigor, atés que s'han anat fent les coses com toquen.
Prosseguix dient que les modificacions de les taxes, tal com ha manifestat el portaveu de Compromís, no suposen diners a nivell pressupostari, però hi ha determinades qüestions, com, per exemple, les certificacions i compulses, o les certificacions de documents o de senyalitzacions de tràfic, que es vénen a fer una al trimestre, és a dir, quatre ciutadans a l'any demanen este certificat que es va a reduir dos euros.
En relació als certificats d'empadronament, diu que quan ho sol·licita la pròpia Administració, ja siga per a esports o servicis socials, no els han de sol·licitar els ciutadans, perquè els funcionaris tenen accés al sistema TAU, verifiquen que està empadronat eixe ciutadà o ciutadana i, per tant, no haurien de pagar-ho.
Continua dient que quan es va fer la valoració de les taxes per certificats d'empadronament, des dels departaments de Secretaria i Gestió Tributària s'exposava la queixa que es demanaven molts certificats de forma supèrflua pel seu caràcter gratuït, la qual cosa suposava una gran càrrega de treball per a la finestreta única i repercutia en altres tasques, i en l'atenció als ciutadans que acudien per altres gestions, Una vegada fets els números, explica, s'acredita  que l'exercici tancat en positiu anterior a la imposició del certificat d'empadronament d'un euro, s'emetien una mitjana de 19.536 certificat, i l'any següent en què s'aplicava eixa quota d'un euro per certificat d'empadronament, i només per a quan se sol·liciten per organismes totalment independents de l'Ajuntament, es van emetre 6.300 certificats, és a dir, menys de la tercera part.
No obstant això, diu, el grup del PSOE ha considerat que estan en eixa línia i que  aniran reduint les taxes i impostos en la mesura que el Pla d'Ajust se'l permeta, i per això han intentat esmenar alguns acords.
El Sr. González Murgui no fa ús de la paraula.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i respon al Sr. Martínez Montoro que quan ha dit que era ridícul es referia a l'import total, i no al fet que pot suposar un estalvi al veí, i sempre celebraran que els veïns i veïnes paguen menys impostos, però ha donat una xifra i és que els certificats d'empadronament superaven els vint mil a l'any, i en implantar-se esta mesura són tres mil, i considera que a Mislata no hi ha dèsset mil veïns que no puguen pagar eixe euro, la qual cosa fa pensar que s'ha produït un abús a l'hora de sol·licitar-los.
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i recorda que els que sol·liciten eixos documents a l'Administració Pública ho fan per necessitat. Agraïx el to de la portaveu del Grup Socialista i entén que hi ha bona voluntat i que, a la llarga, es podran anar eliminant estes taxes. Afig que li pareix molt bona idea la proposta d'incloure, igual que les famílies nombroses, a les famílies 
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monoparentals, i si ho considera bé ho traslladarien com una “esmena in voce” a la mateixa moció.
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i recalca que és preceptiu l'estudi de costos econòmics i, posteriorment, un informe de fiscalització, per la qual cosa s'esperaria a veure si es complixen estos paràmetres i, posteriorment, si han de modificar algun punt de l'Ordenança, es farà.
Explica que en l'informe en què abans s'ha basat, es deia que hi havia ciutadans que tenien un certificat però que ho volien per duplicat o triplicat i açò, diu, és el que cal intentar evitar.
Finalitza dient que l'equip de govern, en la mesura que siga possible, reduirà estes taxes.
Conclòs el debat se sotmet a votació l'esmena presentada pel Grup PSOE (R.E. 4314), que és aprovada per catorze vots a favor (Grup PSOE), cinc vots en contra (Grup Popular) i dos abstencions (Grup Ciudadanos i Grup Compromís per Mislata). A continuació se sotmet a votació el fons de l'assumpte i l'Ajuntament Ple, amb l'aclariment que l'acord és una qüestió de voluntat política i el que s'aprova és l'inici de l'expedient per a la modificació de l'ordenança, per unanimitat dels seus membres, va acordar aprovar la moció següent:
La Constitució Espanyola, a través dels seus articles 133.2 i 142, faculta a les Corporacions locals el seu finançament per mitjà de tributs pro piadosos. En la mateixa línia que ho establix la nostra Carta Magna, la Llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local indica en l'article 106 que "les entitats locals tindran autonomia per a establir i exigir tributs d'acord amb el que preveu la legislació de l'Estat reguladora de les Hisendes locals,,. A més afig que les entitats locals exerciran a través de les Ordenances fiscals la seua potestat reglamentària en matèria tributària. Per la seua banda, l'article 57 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març,  pel que s aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals el precepte que faculta als ajuntaments per a "exigir taxes per la prestació de servicis o la realització d'activitats de la seua competència',. Finalment, és l'article 20.4.a) de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals el que possibilita l'exigència de pagament de taxes per l'expedició de documents administratius a instància de part.
En primer lloc, cal assenyalar que la Llei Reguladora de les Hisendes Locals possibilita l'establiment de taxes, sense que puga entendre's en cap cas, després d'atendre al tenor literal de la pròpia Llei, que s'exigisca l'establiment de les dites taxes. En segon lloc, cada Ajuntament pot fixar que documents administratius seran afectats per esta taxa. En tercer i últim lloc, pot entendre's que si no és obligatòria l'exigència de taxes, tampoc existix en la Llei la quota tributària o quantia fixa que  els  contribuents  han de  satisfer  en  cada  cas  concret.  Així  doncs,  serà  cada Corporació local qui establisca les quotes tributàries que crega oportunes.
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A manera d'exemple, l'Ajuntament de València només establix tarifes per a l'expedició de dos documents administratius: informes sobre actuacions de la Policia Local i targetes d'armes de 4a categoria. Per la seua banda, l'Ajuntament de Manises exigix esta taxa per a documents administratius que estiguen  relacionats amb: Urbanisme, accidents de tràfic i cadastre. L'Ajuntament d'Aldaia dividix els documents gravats en: Urbanisme i servicis generals (targetes d'armes, validacions de poders, certificats de béns, renovació de targetes, etc.). L'Ajuntament de Paterna establix les quotes tributàries per mitjà de tarifes arreplegues en onze epígrafs,  incloent-hi  per exemple servicis de fonometria que altres poblacions o municipis no realitzen. Hi ha municipis, com per exemple Quart  de Poblet, que no  tenen una ordenança fiscal reguladora de la taxa per expedició de documents administratius com a tal. Després de tots els exemples esmentats, pareix evident l'ampli marge que tenen les Corporacions locals per a configurar esta taxa.
En el nostre cas, l'Ajuntament de  Mislata compta amb esta Ordenança fiscal modificada per última vegada en el Ple de 27 de desembre de 2012 i elevada a definitiva segons Decret d'Alcaldia de data de 6 de febrer de 2013. L'article 6 referent a la quota tributària que els contribuents han de satisfer es remet a les tarifes arreplegues en l'article

TARIFA 1.-Censos de població d'habitants:
1.1.- Certificacions d 'empadronament :

⦁ Ordinaris. 1,00
⦁ Històrics. 1,60
⦁ Altres certificats de circumstàncies especials.               12,80

1.2.- Estadístiques
elaboració d'estadístiques/piràmides. 6,50

TARIFA 2.- Certificacions i compulses:

2.1.- Certificacions de Documents,

Resolucions o acords municipals               6,60

2.2.- Certificacions sobre senyalitzacions de Tràf ic :
⦁ acompanyades de pla de situació 17,20
⦁ sense plans de situació   6,60
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2.3.- Confrontació de documents  2,20

2.4.-Tramitació i concessió de llicències d'armes para 
Carrabines i pistoles accionades per aire comprimit,
Arcs i ballestes17,20

2.5.- Certificacions de padrons municipals iexpedients admin is t ra t ius , respectedesituacions o incidències:
⦁ demenysde5anysd'antiguitat EXEMPT

⦁ de mésde 5anysd'antiguitat 12,80

⦁ demésde10 anysd'antiguitat 21,60
TARIFA 3.- Còpies iPlans

3.1.-Plad'alineaciódelPla Generald'OrdenacióUrbana(per cada full)

3.2.- Fotocòpies:
⦁ Grandària DINA4   0,08⦁ Grandària DINA4enBiblioteca   0,04⦁ Grandària DINA3   

0,28⦁ Grandària DINA3 en Biblioteca
  0,07

3.3.-Còpiadocumental iplanimètricadelPlaGenerald'OrdenacióUrbana deMislata                     431,20

3.4.-Còpiesenpaperdegrandàriaespecial oenpapervegetal:
⦁ Grandàr ia DINA2   
4,40⦁ Grandària DIN A1   
9,00⦁ Grandària DINA0

63



13,40

3.5.- Enquadernació amb cuquet: (Biblioteca Municipal)

⦁ Llom de 14 a 18cm. (unitat) 3,00⦁ Llom des de 25 cm (unitat) 4,00
4.4.- Informe previ sobre activitats                                       215,60

Si l'informeprevi esrealitza amblafinalitatde sol·licitarl'oportuna l l i cènc ia d'obres o oberturad'establiments iestas'instadins dels tres mesos següents a la notificació d'aquell, el seuimport serà deduïble de laLiquidaciódefinitiva que espractique per laTaxa cor responent .
TARIFA 5.- Documents de Tesorerla
5.1.- Cer t i f i ca ts d ' e s t a r al corrent de les o b l i g a c i o n s t r i b u t à r i e s ambl'Administració Local1,80

5.2.-Duplicats derebutspagats 1,80
TARIFA6.-Bodescivils
6.1.- Servicis administratius per celebració de bodes civils
en l'Alcaldia. 26,80

TARIFA7.-Registre deparellesde fet
7.1.- Inscripció en el registrede parelles de fet. 20,10
7.2.-Cancel·lacióde la inscripció en el registrede parellesd e  f e t o la seuamodificació. 13,50
7.3.- Emissió de s e go n a i p o s t e r i o r s certificacionsd'inscripció en el registrede parellesde fet.   4,90

D'altra banda, cal assenyalar que no s'establix cap bonificació per a les famílies nombroses. I més especialment per a les famílies nombroses de categoria especial, és a dir aquelles que tinguen cinc o més fills, i les de quatre fills de què almenys tres procedisquen de part, adopció o acolliment  permanent  o  preadoptiu múltiples. Segons l'article 4 de la Llei de 40/2003, de 18 de desembre, de Protecció a les Famílies Nombroses també s'inclouen en la categoria especial les famílies amb quatre fills quan els ingressos anuals de la mateixa dividits entre el nombre de membres que la componen no superen el 75% del Salari Mínim Interprofessional. A més, en atenció a les especials càrregues que suposa l'atenció dels fills discapacitats,  cada  fill afectat per un grau de discapacitat igual o superior al 33% computarà com dos per a determinar la categoria en què es classifica la família. Les famílies nombroses requerixen, sens dubte, d'una especial
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p r o t e c c i ó , pel fet que moltes vegades troben més dificultats per a atendre l'atenció i  l'educació dels fills o accedir a  una vivenda adequada a les seues necessitats. Per este motiu pareix lògic que es troben exemptes de satisfer  estes taxes.
Segons el pressupost de l'any 2014, i el del 2015 a l'estar prorrogat, els ingressos per la taxa per l'expedició de documents administratius estaven fixats en la quantitat de 43.928,42 euros. Esta quantitat representa únicament el 0,17 per cent dels ingressos de l'Ajuntament de Mislata. S'entén, perquè, que esta taxa perjudica més el contribuent que beneficia al Consistori ja que no representa u na gran font  d'ingressos per al mateix. Per tot l'anteriorment exposat, el Grup Popular presenta al Ple l'adopció dels següents:

ACORDS
Que es procedisca a la tramitació de l'expedient dirigit a la modificació de l'Ordenança Reguladora de la Taxa per expedició de documents, en el sentit que s'exposa a continuació:⦁ Incloure les famílies nombroses de categoria especial en l'article 5 de 
l'Ordenança fiscal reguladora de la taxa per l'expedició de documents administratius com quart motiu pel qual quedar exempt del pagament de la taxa corresponent.⦁ Reduir les tarifes arreplegues com a TARIFA 1 i que respecta als 
censos de població d'habitants a 1€.⦁ Reduir les  tarifes  arreplegues  com a  TARIFA  2.1  que  respecta  a  
les certificacions de documents, resolucions i acords municipals en un 20% sobre l'import actual.⦁ Reduir les  tarifes  arreplegues  com a  TARIFA  2.2  que  respecta  a  
les certificacions  sobre senyalitzacions de tràfic en un 10% sobre l'import actual.⦁ Suprimir   les  tarifes  arreplegues   com a  TARIFES  que  respecta   
a  les certificacions i duplicats de documents de tresoreria a 1€.

12. MOCIÓ DEL GRUP PSOE CONTRA LA CORRUPCIÓ

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a la moció presentada pel Grup PSOE contra la corrupció.
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i dóna lectura als acords que proposa la moció. Prosseguix manifestant el seu  reprotxe al Sr. Rajoy per la seua celebre frase dirigida al seu tresorer: “Lluís, sigues fort” i cap a la Sra. Barberá, que té a tot el seu grup de regidors imputats.
Afirma que, com veu que hi ha consens en este tema, serà mesurat, fonamentalment perquè en la Junta de Portaveus de la Federació Valenciana 
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de Municipis i Províncies va haver-hi unanimitat i, amb el consens que tantes vegades falta, la proposta de moció que s'ha portat ací per part del Partit Socialista ha sigut remesa a totes les entitats locals de la Comunitat, a fi que s'adopten en els seus plens els respectius acords de la moció contra la corrupció, per la qual cosa votarà a favor.
Pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín, i assenyala que és difícil, per no dir impossible, no estar d'acord amb esta moció presentada pel Grup Socialista a instàncies de la Federació Valenciana de Municipis i Províncies. A més, diu, arriba en un moment àlgid pel que fa a casos de corrupció, que afecten principalment la política valenciana, perquè rar és el dia que no apareixen nous casos d'imputats, ara investigats, i és que pareix que hi ha qui s'ha encabotat a convertir estos fets en una tradició, cosa que no aconseguiran, perquè el roín i calamitós mai hauria de ser catalogat com a tradició.
Assenyala que, durant dos dècades, aquells que van governar esta terra s'han dedicat a espoliar els béns dels valencians i valencianes i a enriquir-se, “presumptament” en uns casos i certament en altres, amb els diners de totes i tots. Afig que, al final, a pesar que la justícia s'ha fet de pregar, pareix que el pes de la llei caurà sobre aquells que han mentit, defraudat i estafat a la societat valenciana, i ningú hauria de tindre dubte que quan algú es creu l'amo del mas, si no és la justícia, acaben sent els ciutadans els que acaben per derrocar-los, encara que hi haja els que han confós la majoria absoluta amb el poder absolut.
Afirma que, afortunadament, la societat valenciana està despertant i ja no roman impassible davant dels casos de corrupció ni d'abús de poder, com bé van demostrar les eleccions del passat 24 de maig, i més recentment el 20 de desembre, on, per posar un exemple, ací a Mislata, va ser una coalició progressista i d'esquerres la força política més votada, desplaçant al Partit Popular i al PSOE d'eixe lloc privilegiat, quelcom del que s'alegra el Grup de Compromís perquè suposa un reconeixement a la seua labor i, per això, agraïx als veïns i veïnes de Mislata que hagen confiat en la dita coalició perquè siga qui represente i defenga d'una millor manera els seus interessos en l'estat espanyol.
Prosseguix dient que la corrupció hauria de preocupar a tots, però només pareix preocupar a alguns quan afecta exclusivament el seu partit, com el Sr. Fernández Díaz, Ministre d'Interior, que veu en les actuacions de la Guàrdia Civil una caça de bruixes, però és incapaç de reconéixer que en el si del seu partit porten molts anys fent-se malament les coses.
Per això, diu, Compromís insta a totes les forces polítiques a lluitar fermament contra la corrupció, especialment a aquells partits que, a la vista de la ciutadania, la corrupció forma part del seu ADN.
Manifesta que, si bé estan d'acord amb la moció i, per tant, votaran a favor de la mateixa, considera que li falta quelcom, atés que el dit acusador assenyala només a la classe política, ja prou deteriorada per esta sèrie 
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d'esdeveniments, quan consideren que es deu empoderar a la mateixa, perquè si bé és cert que hi ha un número esgarrifós de casos de corrupció entre polítics, no ho és menys que la majoria dels polítics no són corruptes i, encara que podran ser pitjors o millors a l'hora d'exercir la seua labor, d'esquerres o de dretes, majoritàriament són persones honrades que es desviuen per millorar la qualitat de vida dels ciutadans.
Per això, diu, convé abordar una altra qüestió, que és l'altra part del problema, i és que, quan hi ha un polític corrupte, també hi ha un corruptor, bé siga empresari, amic, funcionari o treballador. Afig que el polític corrupte mai treballa només, sinó que sempre té còmplices, ja siga dins o fora de l'administració.
En este sentit, afig, Compromís presentarà una moció més concreta, perquè no es pot consentir que ningú que siga responsable d'este tipus de fets puga quedar impune, o que es castigue exclusivament, sobretot de manera mediàtica i social, a la classe política, quan és necessari dignificar la labor de tots aquells que tenen responsabilitats polítiques i que mai han estat vinculats ni involucrats en casos de corrupció.
Finalitza dient que votaran a favor de la moció, però deixant constància que l'exercici de la política no porta implícit ser un corrupte ni un delinqüent, sinó que, al contrari, la majoria dels polítics pretenen la defensa dels interessos dels ciutadans, encara que siga des de paràmetres ideològics diferents.
Pren la paraula el portaveu del grup popular, Sr. López Bronchud, i diu al Sr. Gil i Marín que, si de veritat vol dignificar la labor que estan en política a pesar dels temps que corren, hauria de començar per abandonar expressions com que hi ha els que porten en el seu ADN la corrupció.
Prosseguix dient que el Grup Popular votarà a favor d'esta moció perquè compartix tot el seu contingut, màximament quan ell mateix ha dit sempre que el que la fa l'ha de pagar i, lamentablement, cigrons negres es couen en totes les olles, i de manera presumpta, en el Partit Popular hi ha molts casos. Per a això, diu, està el sistema democràtic, per a la detenció, la Guàrdia Civil, i per a enjudiciar, la justícia espanyola.
Manifesta que en este país hi ha la presumpció d'innocència, i és per a tots, i algun oblida que quan acusa amb un dit altres tres li assenyalen a ell, i això en un Estat de Dret és molt perillós. Explica que els mateixos que han exigit que els seus companys del Partit Popular en l'Ajuntament de València, en la Diputació o on fora, havien d'abandonar immediatament el seu càrrec perquè estaven sent investigats han variat el seu discurs una setmana després, quan els imputats es cridava Toni Gaspar, Emilio Altur, o Rosa Pérez Garijo.
Diu que en este país el que cal defendre és el sistema democràtic, que ha de ser garant de tots, pensen el que pensen.
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Afirma estar d'acord amb el Sr. Gil i Marín en que al final estan pagant tots, per la qual cosa considera que cal fer una labor més fefaent contra la corrupció, per la transparència i claredat en la labor que desenrotlla tota la classe política d'este país, especialment els regidors de poble, que són els que tenen contacte directe amb la ciutadania.
Finalitza dient que el Grup Popular recolzarà la moció que presenta el Grup del PSOE, fent eixa invitació pública perquè tots siguen conscients que el que hui passa en una casa, despús-demà pot passar en una altra.
A continuació intervé la Sra. Martínez Mora i diu que esta mateixa setmana, encara que lamentablement es poguera ampliar el termini als últims quatre anys, els casos de corrupció estan lligats a l'àmbit polític i tornen a ser notícia i, una altra vegada, l'àmbit temporal i geogràfic coincidix, i la corrupció s'enceba en dos comunitats governades pel Partit Popular: València i Madrid, que es repetixen en el romanç dels mitjans informatius com a eixos de corrupció organitzada i, el més important, com a corrupció institucionalitzada.
Prosseguix dient que la detenció dilluns passat dia 22, de l'exportaveu i exvicealcalde Vicente Grau, en el domicili de la seua esposa ací a Mislata, la imputació de deu dels onze regidors del Partit Popular en l'Ajuntament de València, o l'obertura del procediment per a sol·licitar el suplicatori al Senat de l'exalcaldessa Rita Barberá, exemplifica a les clares el per què hui continua sent necessari presentar esta moció, amb un títol molt contundent.
Prosseguix dient que la corrupció afecta tots els partits polítics, i el problema és que s'organitze i institucionalitze, que és el que desgraciadament ha ocorregut en esta Comunitat durant els últims anys. Afig que no va afirmar que no hi ha polítics corruptes en el seu Partit perquè seria una il·lusa, atés que la corrupció està lligada a la persona, per això, la qual cosa critica és l'organització partidista de la corrupció en les institucions per a beneficiar un Partit Polític.
En eixa línia, continua, l'acord firmat per Pedro Sánchez i Albert Rivera per a la pròxima investidura articula cinc prioritats que consideren vinculants per a establir mecanismes que dificulten la sistemàtica trama de corrupció en el país: d'una banda, la limitació de mandats, i, especialment, acabar amb els aforaments.
Considera que el nou cicle polític reformista que s'iniciarà marcarà un abans i un després d'estes dos èpoques lligades a dos moviments polítics tan diferents com ha viscut el país en els últims anys. Per això, conclou, tots han d'apostar per dignificar la vida política.
Pren la paraula el Sr. González Murgui i diu que cada dia es deté a Espanya a una mitjana de set persones relacionades amb casos de corrupció, i en els últims quatre anys s'ha detingut a un total de set mil cent quaranta persones. Afig que la corrupció els costa als espanyols un total de huitanta-set mil milions d'euros, la qual cosa suposa una xifra suficient per a 
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recuperar, per exemple, els retalls en sanitat i educació, i donen per a poder recuperar l'Estat de Benestar, tal com ha explicat un expert en prevenció de blanqueig de capitals.
Prosseguix dient que més de la mitat d'allò que s'ha defraudat, quaranta-set mil sis-cents milions d'euros, es corresponen amb sobrecostos en l'Administració de l'Estat, i els altres quaranta mil milions són derivats de les múltiples formes de corrupció, corrupció que no para de créixer, ja que els casos continuen augmentant, com per exemple, en el mes gener en què s'ha destapat el cas Taula, a València, el presumpte finançament il·legal del Partit Popular madrileny i Aquamed. Hi ha, en total, 730 causes obertes contra partits polítics de diferents sigles, l'encapçala el PSOE amb 264 causes obertes; a continuació el PP, amb dos-centes; Coalició Canària, amb 43; Convergència i Uniò, amb 30; el Partit Andalucista, amb 24; Esquerra Unida, amb 20; el Grup Independent i Liberal, amb 17; Unió mallorquina amb 7; Esquerra Republicana, amb 5; el BNGA, amb 3; i el PNB, també amb 3.
Assenyala que en esta llista negra, de moment, no apareixen ni Compromís ni Ciudadanos, i, que no vol carregar més sobre l'assumpte perquè seran els tribunals els que hagen de pronunciar-se.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que Emilio Altur ha eixit lliure després de declarar, i en relació amb el que ha dit sobre l'ADN, diu que potser hauria d'haver matisat, però el que volia dir és que una part de la ciutadania ho veu així. Afig que ell personalment té molt bon concepte dels membres del Grup Popular de Mslata, i li agradaria que si tornen a governar en esta ciutat mantinga eixe compromís i fermesa contra la corrupció que ha mostrat en este Ple.
Intervé el Sr. López Bronchud i  diu que preferix parlar de la classe política, i més com a persona que com a portaveu del Grup Popular, ja que no li agrada que açò es convertisca en una guerra continua de “tu més”, perquè la corrupció ha de traure's de la vida política, siga de qui siga.
Prosseguix dient que la portaveu del PSOE ha parlat de que hi ha dos capitals de la corrupció, que són Madrid i València, i podria haver aprofitat el diumenge, que estava assentada amb Susana Diaz, per a donar-li una còpia d'esta moció, atés que els cursos de formació han suposat 2.000 milions d'euros, i els ERES, 1.209 milions d'euros, mentres que el primer cas del Partit Popular, del que no es vanaglòria, és l'Operació Púnica, 250 milions d'euros.
Afirma que cal atallar la corrupció de manera que isca dels partits, i que  en el Partit Popular han sigut molt estrictes amb les seues línies roges, i a qui se li ha obert procés d'imputació se li ha expulsat del partit, mentres que la vicepresidenta del Consell, la senyora Mónica Oltra, va passar de demanar que persones que estaven sent investigades se n'anaren al carrer a dir que al Sr. Altur se li apartava del càrrec però que, quant a l'acta de diputat, era una altra cosa.
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Diu al Sr. González Murgui que tampoc Ciudadanos està lliure, perquè el seu número dos Jordi Canyes va haver de renunciar al seu escó en el Parlament perquè havia sigut imputat per delicte fiscal, Antonio Sánchez estava imputat en la Púnica, i Miguel Cazorla ha sigut imputat per apropiació indeguda en el cas Ainoa de Gandia, per la qual cosa torna a repetir que contra la corrupció s'imposa al tolerància zero i, afig, probablement el Partit Popular serà el dia de demà el que més enfortit sorgisca de la neteja i regeneració del seu propi Partit, i ell treballa per això.
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que no entrarà en el detall de noms i trames d'aquells que han sigut imputats per emportar-se diners públics, i qualifica de molt desafortunades unes declaracions d'esta setmana del Ministre d'Interior que posaven en dubte la independència del Poder judicial en relació amb la concatenació de causes vinculades a trames corruptes, en este cas del Partit Popular, perquè entenen que conviure en una societat en què regix l'Estat de Dret comporta assumir que la independència dels jutges i la divisió de poders, regix al marge de a qui afecte.
Prosseguix dient que sap per experiència pròpia que a vegades és molt difícil assumir determinades decisions judicials, però la necessitat de respecte a eixes decisions i el sotmetiment a l'imperi de la Llei ha de ser, en tot cas, l'eix vertebrador del sistema democràtic.
Assenyalava que esta moció ni pretenia ni pretén ofendre a ningú, no obstant això, no es pot obviar la realitat del que estan veient estes setmanes, i com la Comunitat Valenciana està afectada directament per casos com Taula i Gürtel, i personalment li repugna parlar dels corruptes quan la majoria és honesta. Afig que el seu grup condemna la complicitat amb la corrupció, i també la tebiesa cap a ella, per la qual cosa demanen a aquells que tenen en les seues mans la facultat de confeccionar una normativa contra la corrupció una tenacitat almenys equivalent al cansament i la indignació dels ciutadans, perquè, amb eixe esforç, no hi haja un sol cas de corrupció, i que els que l'han comés ho paguen i tornen el que s'han portat, directament o indirectament.
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va acordar aprovar la moció següent:
La Federació Valenciana de Municipis i Províncies, institució municipalista de la Comunitat Valenciana, davant dels casos de corrupció política que estan colpejant la vida pública i la imatge dels càrrecs electes que representem, demanda la unitat del municipalismo valencià en contra de la Corrupció.
La corrupció suposa una amenaça per a l'estabilitat i seguretat de la societat valenciana, perjudica les institucions i els valors de la democràcia, l'ètica i compromet el desenrotllament dels nostres pobles. És una alifac que afecta molt negativament davant de la incomprensible realitat de què
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roben els diners de tots, enfront dels que estan patint els efectes d'una crisi devastadora.
Les institucions hem de promoure i fomentar el rebuig de la corrupció, és la nostra obligació, som servidors que hem de vetlar per una gestió pública responsable i d'equitat sotmesa a la Llei. També, és la nostra responsabilitat, fomentar la cultura dels valors socials, ètics i democràtics, apartant el model de societat que ha alimentat el mètode de la pilotada econòmica i en conseqüència, potenciar els sistemes de control de mitjans policials, judicials; així  com dels organismes encarregats de la vigilància i inspecció de la gestió pública.
La FVMP acull 542 alcaldes i a 5.782 Regidors, càrrecs electes locals, que treballen i presten els seus servicis amb dedicació i honestedat, en el seu compromís per millora r la vida dels seus veïns i veïnes des d'una vocació de servidors públics. Una gran majoria són de xicotets municipis, sense retribució econòmica, però amb moltes ganes de treballar pel seu poble. No obstant això, la conducta delictiva d'uns, suposa un atropell al bon fer públic dels altres, la immensa majoria.
Les últimes notícies de corrupció afecten d 'una manera moltnegativa a la l e g i t i m i t a t de les nostres institucions,p e rqu è a més de la sinvergonzonería, e s demostra que han fal latels mecanismes de cont rol dels partits i de l e s inst i tucions. Ésel momen t , no p o d e m esperar, h e m d ' a c t u a r , e lsA j u n t a m e n t s som responsables de configu rar unaA d m i n i s t r a c i ó íntegra, impecable i honrada.
Per tot això, s'acorda:

l. Exigir l'obligació de  reposar els diners públics d e l s c i u t a d a n s ,p e r aquells que han c o m é s el d e l i c t e .
II . Exigir l 'actuació i m m e d i a t a i pública, p e r par t de les formacionspolítiques, p e r  a la separació de responsabilitats i/o representaciód e l s corruptes.
III. Exigir la reti rada dels honors públics a les persones corruptes, entotes l e s  s e u e s modalitats (plaques commemoratives,  places, e s t à t u e s , c o n d e c o r a c i o n s , '

etc) instant a les entitats ciutadanes al suport en les dites accions.
IV. Exigir el compliment rigorós de la L le i en e ls mecanismes decontrol en la gest ió de les Administracions P ú b l i q u e s .
V. Rebutjar la c o r r u p c i ó en t o t e s l e s  s e u e s f o rm e s il l u i t a r contra e s t a en t o t s e l s àmbits de la vida pública,p r o m o v e n t la qualitat de la democràcia, presidida per l ' è t i c a i ladignitat.
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VI. Defendre el nom de la Societat Valenciana, t r e b a l l a d o r a ,honesta, i lamen tar p r o f u n d a m e n t l 'estafa e c o n ò m i c a i morala què e l s c o r r u p t e s e n s ha n so tmés.
13. MOCIÓ DEL GRUP COMPROMÍS PER MISLATA, PER A 

REALITZAR UNA CONSULTA POPULAR PER A DECIDIR LA 
CELEBRACIÓ DE “BOUS AL CARRER” A MISLATA

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i Benestar Social, favorable a la moció presentada pel grup Compromís per Mislata per a realitzar una consulta popular per a decidir la celebració de “bous al carrer” a Mislata, així com de l'esmena presentada pel Grup PSOE.
Pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín i dóna lectura dels acords que proposa la moció.
A continuació, pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que no es considera taurí ni antitaurí i, per això, no li trobaran en un acte d'este tipus, perquè no són del seu grat. En este sentit, diu és una persona que no admet el maltractament, ni humà ni animal.
Considera que esta és una qüestió de sentit comú, sensibilitat, formació i educació, per la qual cosa no votarà en contra, perquè no li pareix negatiu que es realitze una consulta sobre este tema.
Pren la paraula el Sr. Gil i Marín i diu que, com ha dit la portaveu del Grup PSOE, hui tenen públic, i pregunta si s'imaginen el motiu, perquè afirma que no és un altre que l'interés que tenen els ciutadans de Mislata i que pareix no compartir el PSOE.
Prosseguix dient que venia disposat a defendre una moció que la majoria de persones demòcrates defendrien, eixa era la intenció, però els esdeveniments són els que manen, i en les últimes 24 hores ha passat un fet que no per ser o tindre aparença de legalitat deixa de ser mesquí, roín i miserable.
Assenyala que en la seua anterior intervenció he llegit els punts d'acords de la moció, i el punt dos deia el següent: “Que es realitze abans de juny de 2016 perquè siga anterior a la celebració a Mislata dels bous al carrer, i d'esta manera no perjudicar cap associació de Mislata en el cas d'eixir el NO als bous al carrer”.
Doncs bé, diu, fa poc més de 24 hores, el Partit Socialista de Mislata ha presentat una esmena a esta moció en eixe punt dos, que proposa substituir la redacció anterior per esta altra: “Que es realitze la consulta una vegada que en els municipis de Sagunt, Albalat dels Sorells, Foios, Sueca, Godella, Meliana, Beniparrell, València, Puçol i Alginet s'haja realitzat per part 
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de cada ajuntament”.
Prosseguix dient que els ciutadans es preguntaran: què han de veure els ajuntaments de Sagunt, Albalat del Sorells, Foios... etc amb Mislata?. La resposta és òbvia: res. Afig que açò no és més que un insult a l'oposició però, sobretot, als ciutadans i ciutadanes de Mislata; el senyor Fernández Bielsa ha tornat a enganyar i mentir als ciutadans de Mislata, i demostra una vegada més el cinisme i la incoherència en les seues manifestacions.
Recorda unes declaracions que va realitzar el senyor Fernández Bielsa respecte del projecte del centre comercial de Paterna, Port Mediterrani i consultes populars: “la llibertat es defén sempre, i la llibertat per a votar en consultes populars és un dret fonamental”; i “un govern ha de fer el que la ciutadania vol”, encara que, diu, és evident que no ho està complint.
Prosseguix dient que, davant d'una qüestió que li plantejaven per la posició de la vicepresidenta de la Generalitat Valenciana respecte a este assumpte, el senyor Fernández Bielsa va manifestar el següent: “Un gran error. Primer haurien de consultar els experts, i fonamentalment als ciutadans a qui no es pot obviar”. I, afig, en la segona part de la resposta deia: “Em sorprén que partits nous i moderns facen coses arcaiques com no deixar participar a la gent”.
Per això, diu que el Sr. Fernández Bielsa és un cínic i un mentider, i s'ha generat un problema de què no sap per on eixir. Afig que se'l va generar en el 2011 quan va prometre que els bous al carrer tornarien a Mislata després de més de vint anys, i ho va fer sense valorar ni tindre en compte les conseqüències, i ha dividit els ciutadans de la Vila en dos bans. Afig que volen ajudar a resoldre i eliminar este problema, per la qual cosa li demana que actue amb valentia i serietat. Açò, diu, no és un altre cas de l'EMT, com ha plantejat i no esperaven que reaccionara com un xiquet d'escola davant de les mocions de l'oposició.
Afirma que l'esmena que ha presentat el PSOE és una rifada i suposa riure's de la gent, quan els ciutadans de Mislata no estan per a moltes bromes.
Prosseguix dient que algú es preguntarà per què mencionar eixos municipis i no altres, i la resposta, diu, és que no és fruit de la casualitat ni han sigut triats de forma aleatòria, sinó tot al contrari, amb tota la intencionalitat del món, per a tractar de defendre l'indefendible, una esmena que tota ella és un despropòsit.
Assenyala que, segurament, el Sr. Moreno Porcal defendrà amb tota vehemència el roiníssims que són els de Compromís, que allí on governa no reclama o reivindica el mateix, la qual cosa és un error, perquè en municipis com València s'han retirat les ajudes i la plaça de bous depén de la diputació presidida pel PSOE, i en un altre, com a Sueca es va a celebrar una consulta al llarg d'enguany, a més, en altres municipis on governa en coalició amb el PSOE, directament es van a eliminar el “bou embolat” com a Xàbia o realitzar 
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una consulta com està succeint en estos moments a Xirivella.
Diu al Sr. Moreno Porcal que Compromís per Mislata està en contra del maltractament animal ací, a Alginet, Albalat i a la Xina, el que no és de rebut és que defenga una esmena parlant d'altres pobles per a posar-li la mordassa als seus veïns a Mislata, perquè al Sr. Moreno Porcal  no l'han votat ni a Godella, ni a Puçol ni a Meliana, sinó els veïns i les veïnes de Mislata.
Dirigint-se al Sr. alcalde li diu que desconeix qui l'ha assessorat en este tema, però segurament este és l'error més greu que ha comés des que governa, perquè presentar esta esmena és la decisió menys intel·ligent que ha pogut prendre. Finalment, li pregunta si retirarà esta esmena, no rebent resposta, i abandona el saló de sessions.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i afirma que després del que acaba de presenciar invitaria a l'equip de govern perquè deixara esta qüestió fora del Ple. 
Prosseguix el Sr. López Bronchud sol·licitant que el Grup PSOE deixe l'esmena sobre la taula, perquè el que està sol·licitant Compromís és una qüestió de participació, i per això, independentment de quina és la posició del Grup Popular sobre els bous, recolzaran la moció, perquè l'única cosa que està demanant és que es deixe als mislaters parlar, i no entenen que es porten les mans al cap quan només es demana que els veïns es posicionen lliurement.
Assenyala que es tracta d'una consulta popular com la que el PSOE va fer a tres mesos de les eleccions, en què es va decidir la destinació de l'aquarterament militar, per la qual cosa pregunta quin perill veuen que els veïns decidisquen si volen o no bous, i critica que l'equip de govern es crega la participació ciutadana quan defenen els seus interessos, i si no és així no creu en ella.
Afirma que no té cap lògica que se sotmeta una qüestió a una votació popular subordinant-la que es realitze prèviament en una sèrie de pobles governats per Compromís, quan a Mislata s'ha de decidir per a Mislata el govern a Mislata, i ells exercixen l'oposició proposant i fiscalitzant per a Mislata, i no té cap lògica subordinar d'eixa forma les qüestions que afecten Mislata.
Manifesta que amb l'esmena presentada pel Grup PSOE el que s'està dient és que la gent del poble no pot exposar la seua opinió. Afig que el que estan fent, amb el seu corró, és tombar les mocions presentades per l'oposició, i així ho han fet amb la del Grup Popular relativa al comerç, en suprimir sis punts, amb la relativa a les taxes administratives, que d'exempció s'ha passat a una xicoteta reducció, i encara així, el Grup Popular les ha votat a favor perquè beneficien el poble.
Finalitza anunciant que el seu Grup votarà a favor de la moció de 
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Compromís i en contra de l'esmena presentada pel Partit Socialista, perquè no es pot continuar castrant el treball de l'oposició, que és el que fa este Govern gràcies a la seua majoria absoluta.
Per part del Grup Socialista pren la paraula el Sr. Moreno Porcal i diu que li agradaria que el Sr. Gil i Marín haguera romàs en el Ple, ja que es vol dirigir a ell, perquè quan es presenten esmenes a les mocions, si no agraden, cal afrontar-les i ser valents.
Respecte a la moció, assenyala que volguera que el que dirà quedarà gravat en la ment d'aquelles persones que s'han encarregat de tergiversar la realitat, perquè l'Ajuntament de Mislata no aporta ni un cèntim d'euro a este tipus de festejos.
Assenyala que ja va exposar en un Ple anterior, quan es va debatre este tema, quina era la seua posició personal, i la del seu grup també. Este Ajuntament, diu, com s'ha demostrat en el pressupost que fa uns dies es va aprovar, aposta pels servicis socials i per millorar la vida de la ciutadania, i no per fer demagògia i mentir en notes de premsa.
Manifesta que diu açò perquè en la moció de Compromís es deixa en dubte este equip de govern, i això significa que, o mentixen en la seua moció, o han indicat quelcom que desconeixien i, sense cap tipus de mirament i amb una falta absoluta de responsabilitat, han presentat esta moció al Ple sense tindre en compte el que açò comporta.
Afirma que una moció no és quelcom que puga copiar-se, apegar, imprimir i passar per Registre d'Entrada per a així tindre quelcom del que parlar en este Ple, sinó que una moció està carregada d'intenció i és el reflex de les polítiques que cada partit vol dur a terme.
Diu que no sap si al Sr. Gil i Marín li agrada la mitologia grega, però no li agradaria encasellar-ho a ser devot de la deessa Leteia, a qui s'atribuïen els errors comesos per excés d'orgull. Afig que si visquera en l'època grega seria devot de la deessa Leteia, la deessa de la veritat, i la veritat és que este Ajuntament no destina part dels seus impostos a la celebració d'actes taurins, i que té un compromís amb la ciutadania, tant amb la que fa actes que els agraden com amb aquella que realitza actes que estan permesos per una Llei, Llei que este Ajuntament no pot modificar perquè no és competent per a fer-ho.
Manifesta que li agradaria preguntar al portaveu de Compromís a què es referix amb el concepte de “bous al carrer”, si al concepte ampli que apareix en la normativa, o únicament al bou embolat.
Finalment, anuncia que el seu Grup votarà a favor de la moció una vegada introduïda li esmena.
El Sr. González Murgui reitera que Ciudadanos no admet el maltractament i que, en conseqüència, votarà a favor de la moció.
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Intervé a continuació el Sr. López Bronchud i lamenta no haver obtingut resposta a la seua intervenció. Diu al Sr. Moreno Porcal  que hi havia una altra deessa en la mitologia que era Ares, la Deessa de la Guerra, i considera que el seu discurs s'ha dirigit a la guerra, al caos i a la confusió, perquè ací no s'està parlant de Servicis Socials, ni de si cal estar a favor dels bous i, d'altra banda, assenyala que a ell no se li haguera ocorregut mai parlar d'una persona que no està present, encara que siga perquè ha decidit anar-se'n.
Assenyala que dóna la sensació que les mocions que presenta l'oposició el Grup PSOE les pot esmenar com els de la gana i que l'única resposta que poden tindre és el silenci. Per un altre costat diu al Sr. Moreno Porcal que no és la primera vegada que un regidor decidix retirar-se del Ple, i haurien de preguntar-se la raó per la qual se'n van i si la seua esmena facilita la participació ciutadana, perquè pareix que l'equip de govern només creu en la participació ciutadana quan la resposta els diu el que volen sentir.
Pren la paraula el Sr. Moreno Porcal i afirma que, com va explicar al seu dia respecte a una moció relativa a este tema, a ell mai el voran a una plaça de bous, perquè no li agraden, i l'esmena del seu Grup es dirigix a incrementar la participació, però no sols a Mislata, sinó en altres pobles en què també hi ha gent que consideren que es pot produir un maltractament, perquè hi ha pobles, diu, que sí que continuen destinant eixa ajuda que estaria molt bé destinar a Servicis Socials, i no com a Mislata, on es té clar quines són les prioritats. Afig que la gent té dret a participar en cada un dels pobles en què es considera que això és una tortura
Conclòs el debat, se sotmet a votació l'esmena presentada pel Grup PSOE (R.E. núm. 4316) que és aprovada per catorze vots a favor (Grup PSOE), cinc vots en contra (Grup Popular) i una abstenció (Grup Ciudadanos).
A continuació, se sotmet a votació el fons de l'assumpte, i el Ple de l'Ajuntament, per quinze vots a favor (Grup PSOE i Grup Ciudadanos) i cinc abstencions (Grup Popular) acorda aprovar la moció següent:
Des de les eleccions de maig han sigut moltes les poblacions que han retirat les subvencions i ajudes que donaven per la realització dels “Bous al carrer”, sobretot en aquelles poblacions, que com Mislata, no tenien un gran arrel en la tradició, i on no era una necessitat la seua recuperació.
Tenint en compte que Mislata, i de mà d'este govern, ja ha realitzat consultes entre els veïns i les veïnes en assumptes que afecten la vila, com va ser “Mislata opina” el sondeig ciutadà per a decidir l'ús públic del quarter militar.
Volem que la ciutadania participe més de la vida política, que les veïnes i veïns de Mislata siguen partícips principals de les decisions que els afecten, que no sols li'ls consulte quan arriben eleccions.
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Tenint en compte que el ROM (Reglament Orgànic Municipal) en l'article 69 diu “l'Ajuntament de Mislata facilitarà la més àmplia informació sobre la seua activitat i la participació de la ciutadania en la vida del municipi” en l'article 70 una de les finalitats d'esta participació és: “avançar en la democràcia municipal participativa”. I en l'article 71 el punt 2 comença “Així mateix l'Ajuntament de Mislata podrà arreplegar l'opinió de la ciutadania i entitats per mitjà de la celebració de reunions, assemblees, enquestes i altres mitjans”.
En atenció a estes consideracions, s'acorda:
PRIMER: Realitzar a Mislata una consulta popular perquè les veïnes i els veïns de Mislata decidisquen si volen que se celebren “bous al carrer” en la nostra ciutat.
SEGON: Que es realitze la consulta una vegada que als municipis de Sagunt, Albalat dels Sorells, Foios, Sueca, Godella, Meliana, Beniparrell, València, Puçol i Alginet s'haja realitzat per part de cada Ajuntament.
TERCER: Fer arribar esta moció a les Corts Valencianes, al  govern de la Generalitat a la Federació Valenciana de Municipis i Províncies i a la població de Mislata en general.
Conclosa la votació, el Sr. Gil Marín es reincorpora a la sessió.

ASSUMPTES PER URGÈNCIA
A) APROVACIÓ DEL PLEC DE CÁUSULAS 

ECONÓMICOADMINISTRATIVES PER A L'ADJUDICACIÓ DE DIVERSES 
OPERACIONS DE PRÉSTEC

Se sotmet a votació la urgència de l'assumpte que s'aprova per 
unanimitat.

El portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, no fa ús de la 
paraula.

A continuació, pren la paraula el portaveu del Grup Compromís per Mislata, Sr. Gil i Marín, i diu que, vistos els informes tècnics de Tresoreria, votaran a favor d'adaptar les operacions del préstec destinades a cancel·lar operacions ja subscrites no adaptades al principi de prudència financera, perquè tot allò que siga reduir l'interés del deute, i sempre que redunde en benefici de les veïnes i veïns, trobarà el seu suport.
Prosseguix dient que els mislaters i mislateres hauran de donar gràcies al Reial Decret (17/2014) del Ministeri d'Hisenda i a les distintes resolucions de la Secretaria General del Tresor i Política financera, ja que gràcies a estes veuran com l'asfíxia econòmica pels pagaments del deute es 
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veurà reduïda, perquè és gràcies a estes resolucions que es reduirà el percentatge que es paga pel deute, i no pel seu treball, perquè l'única cosa que han fet al llarg d'estos 5 anys és refinançar el deute i anar deixant que es vaja pagant a poc a poc amb els impostos de tots els mislateros i mislateras, per a després posar-se la medalla en les xarxes socials.
Pren la paraula el portaveu del Grup Popular, Sr. López Sr. López Bronchud, i diu que votaran a favor de la mesura perquè redunda en benefici de l'Ajuntament i, per tant, dels veïns de Mislata, i recorda que, atés que sempre es mira de reüll a Madrid, açò ve propiciat per una Llei del Govern Rajoy.
Intervé la portaveu del Grup PSOE, Sra. Martínez Mora, i després d'aconsellar al portaveu del Grup Compromís per Mislata que es tranquil·litze, demana i recomana que en els plens, en els que estan representats els vint-i-un regidors, no es caldegen els ambients perquè, al final, els perjudicats són els propis veïns.
Prosseguix dient que, efectivament, va haver-hi regidors del PSOE en la legislatura 2007-2011 que es van alçar i la culpa la van tindre sis milions d'euros, que tenen a veure amb el punt que es tracta ara, ja que l'Administració va haver d'adquirir eixos préstecs que ara se'n van a refinançar. Afig que el Jutjat els va donar la raó, i esperen que prompte els abonen eixos sis milions d'euros pels quals es van alçar.
Diu al Sr. Gil i Marín que va estar en el Ple del dia 22 en que es van aprovar els pressupostos, i saben que s'han “fet bé els deures”, ja que s'ha reduït el deute de quaranta a vint-i-tres milions d'euros, aplicant refinançaments per a abaratir els costos, ja que en alguns préstecs el tipus d'interés s'incrementava a més d'un 5%, quan hui en dia l'euribor està davall el sòl. Per això, aclarix, este equip de govern ha considerat en tot moment que, com més vegades pogueren refinançar estos préstecs i reduir la càrrega financera, seria millor. Açò vol dir, explica, que l'opció que s'ha pres ha sigut l'adequada, i s'han reduït en este cas el capital del deute quasi en un 50%, i ara, la qual cosa es fa és refinançar per a anar a eixe tipus d'interés de 0,8 o 0,7%. Afig que amb tot això arribaran a tindre un estalvi total de 1.052.000€, i açò ha de promocionar-se i publicitar-se perquè és una bona notícia.
En la seua segona intervenció, el Sr. Gil i Marín diu que ell no ha calfat a ningú, sinó que ho ha fet el PSOE presentant una esmena que és un despropòsit.
Prosseguix afirmant que s'alegra de que hagen reduït el deute i que els ciutadans paguen menys impostos, menys interessos, i que tinguen més possibilitats per a realitzar els seus projectes de vida, i també s'alegra que la caixa de l'Ajuntament siga major per a poder escometre majors inversions, per tot això, votarà a favor.
En la seua segona intervenció, el Sr. López Bronchud diu estar d'acord en què el que s'ha viscut no és agradable, però també que podien rebaixar la 
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tensió i haver-li deixat explicar que el seu grup s'ha abstingut perquè el PSOE s'ha carregat la moció del Grup Compromís per Mislata.
Diu que la Sra. Martínez ha afirmat que, lamentablement per a l'oposició, els comptes funcionen, i li pregunta si, de veritat, creu que lamenta que les coses vagen millor en este poble, que és el poble en què paga els seus impostos i en el que viu i, per tant, vol que funcione, i encara que li agradaria governar el seu poble, acata la decisió que han pres els ciutadans.
Assenyala que la referència que ha fet sobre regidors que havien abandonat el Ple es referia a la legislatura passada, en concret al company d'EUPV.
Explica que quan diu que cal gestionar d'altres maneres, assenyala que se'ls ha convocat una Junta de Portaveus en què s'ha informat que esta qüestió vindria per urgència, i tots els portaveus han votat favorablement la mateixa, però des del mig dia ja està la notícia en la pàgina web de l'Ajuntament, en la que es diu que la refinançament dels préstecs estalviarà 273.651,10€ cada any a l'Ajuntament, a quants crèdits afectaria la mesura, com estaven subscrits, els noms dels Bancs, i acaba parlant del principi de prudència financera que, diu, ha de ser l'únic principi de prudència que queda en este Ajuntament.
Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que és un estalvi important que ha de conéixer el nombre més gran de ciutadans, perquè podran comprovar que les coses no van tan malament.
Finalitza dient que ha dit que el seu Grup, amb catorze regidors, votarà a favor de la reducció d'un milió d'euros en interessos.
Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, va adoptar l'acord següent:

Vist que l'Ajuntament de Mislata, a fi de reduir la càrrega financera del capítol 3 del Pressupost de gastos municipal, de les operacions financeres que no s'ajusten al Principi de Prudència financera, va sol·licitar ofertes bilaterals a les entitats financeres, titulars dels corresponents préstecs amb resultats negatius, tal com s'observa en l'expedient de tresoreria, i d'acord amb la Resolució de data 5 de febrer de 2015 es va aprovar la ResolucióSecretaria General del tresorer i Política financera per la qual es definix el principi de prudència financera aplicable a les operacions d'endeutament i derivats de les entitats locals i Mitjançant Una Resolució de 31 de juliol de 2015 de la secretària general del Tresor i Política financera , per la que definix el principi de prudència financera aplicable a les operacions d'endeutament i derivats de la comunitat autònomes i entitats locals deixant sense efecte la Resolució de 5 de febrer de 2015),
Considerant que l'Ajuntament de Mislata va sol·licitar l'adhesió el 20 

de gener de 2015 al Fons d'Impuls Econòmic 2015, regulat en el RD 
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17/2014, de 26 desembre, de mesures de sostenibilitat financera de les 
entitats locals, sent autoritzades pel Ministeri d'Hisenda i Administracions 
Públiques, i sent considerada entitat elegible als efectes del càlcul de la 
prudència financera.

Vist l'informe d'Intervenció, de data 23 de febrer de 2016.
Vistos els informes de Tresoreria, de dates 3 i 24 de febrer de 2016.
S'acorda:
Iniciar el procés de licitació del procediment de sol·licitud d'oferta dels préstecs que no estan en prudència financera així com aprovar el plec de condicions que ha de regir este procediment, amb el següent tenor literal:

PRIMER: OBJECTE DEL CONTRACTE
Constituïx l'objecte del present contracte la concertació d'una o diverses operacions del préstec destinades a cancel·lar operacions ja subscrites no adaptades al principi de prudència financera.

SEGON. CONDICIONS FINANCERES- LOTS.
Els licitadors podran oferir a un o a diverses dels lots que s'indicaran en 

l'apartat:
⦁ LOT N° 1 Préstec Banc Sabadell:
⦁ Import Inicial: 794.693,39 euros-⦁ Tipus Euribor 3m + 2,00.⦁ Anys de Préstec 21.⦁ Carència: 2 anys.⦁ Amortitzacions: 4 anuals.⦁ Import Pendent actualment : 268.915,23.⦁ Data Finalització Amortització:13 Agost 2032.⦁ Cost màxim prudència financera: 142,50 PB+ Euribor trimestral
⦁ LOT N° 2- Banco Santander:
⦁ Import Inicial 2.936.776,789 euros-⦁ Tipus Euribor 3m + 1,70.⦁ Anys de Préstec 21.⦁ Carència: 2 anys.⦁ Amortitzacions: 4 anuals.⦁ Import Pendent actualment: 2.104.689,65 euros⦁ Data Finalització Amortització: 15 desembre de 2026.⦁ Cost màxim prudència financera: 139,625 PB + euribor trimestral
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⦁ ⦁ LOT n° 3-Préstec La Caixa:
⦁ Import inicial de 1.041.862 euros-⦁ Tipus d'Interés Euribor trimestral + 4,5 %,⦁ Anys de Préstec: 9,5,⦁ Carència: 0 anys,⦁ Amortitzacions Anuals: 12.⦁ Import Pendent actualment: 943.609,61 euros⦁ Data Finalització Amortització: 1 de gener de 2024⦁ Cost màxim prudència finançara: 97,50 PB + Euribor trimestral
⦁ LOT N° 4-Préstec La Caixa:
⦁ Import inicial de 546.600 euros-⦁ Tipus d'Interés Euribor trimestral + 4,5 %,⦁ Anys de Préstec: 9,5,⦁ Carència: 0 anys,⦁ Amortitzacions Anuals: 12.⦁ Import Pendent actualment: 469.707,68 euros⦁ Data Finalització Amortització: 1 de gener de 2024⦁ Cost màxim prudència finançara: 97,50 PB+Euribor trimestral
⦁ LOT N° 5 -Préstec La Caixa:
⦁ Import inicial de 1.000,000 euros-⦁ Tipus d'Interés Euribor trimestral + 1,40 %,⦁ Anys de Préstec: 7,75⦁ Carència: 0 anys,⦁ Amortitzacions Anuals: 4.⦁ Import Pendent actualment: 935.483,87 euros⦁ Data Finalització Amortització: 1 de JULIOL DE 2023⦁ Cost màxim prudència finançara: 86 PB+ Euribor Trimestral
⦁ LOT N° 7- Préstec BBVA:

⦁ Import inicial de 1.807.904,54 euros-⦁ Tipus d'Interés Euribor trimestral + 
3,75 ⦁ Anys de Préstec: 14,⦁ Carència:os,⦁ Amortitzacions Anuals: 1.⦁ import Pendent actualment: 1.807.904,54 euros⦁ Data Finalització Amortització: 3 DE juliol de 2029
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⦁ Cost màxim prudència finançara: 1,01 PB+ Euribor trimestral

⦁ LOT N° 8- Préstec BANKIA:
⦁ Import inicial - 877.477,67 EUROS⦁ Tipus d'Interés Euribor trimestral + 3,25 %,⦁ Anys de Préstec: 10,⦁ Carència: 0 anys,⦁ Amortitzacions Anuals: 12⦁ Import Pendent actualment: de 797.042,25 euros⦁ Data Finalització Amortització: 16 ABRIL DE 2024⦁ Cost màxim prudència finançara: 74 PB + Euribor Anual

L'Ajuntament de Mislata va sol·licitar l'adhesió el 20 de gener de 2015 al Fons d'Impuls Econòmic 2015, regulat en el RD 17/2014, de 26 desembre, de mesures de sostenibilitat financera de les entitats locals, sent autoritzades pel Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, per la qual cosa l'Ajuntament de Xiuxiueja és entitat elegible pel que s'aplica 40 pb (ja està inclòs en el cost màxim de prudència financera dels punts bàsic)
TERCER- ÒRGAN COMPETENT I RÈGIM JURÍDIC

Les operacions oferides supera el 10% dels recursos ordinaris previstos en el pressupost prorrogat de l'exercici 2016, corresponent l'aprovació del Plec i l'adjudicació al Ple de la corporació mitjançant un acord adoptat per majoria absoluta dels seus membres, segons el que disposa els articles 22.2m i 47.2.1 de la LRJBRL i 52 del TRLRHL sent adjudicades cada una de les operacions que pogueren haver-hi amb l'autorització prèvia de l'òrgan competent de l'Administració Pública que tinga atribuïda la tutela financera de les entitats locals.
Les presents operacions són SUBSTITUCIÓ D'OPERACIONS 

preexistent (ARTICLE 49.2.d DEL TRLRHL)
Substitució total o parcial d'operacions preexistents: Són aquelles 

operacions financeres en què es modifica un contracte financer mantenint 
tots els element objectius del contracte (import viu, forma d'amortització i 
freqüència de liquidació d'interessos, períodes de carència de principal, 
etc...), excepte el tipus Interés, amb l'objectiu exclusiu d'aconseguir una 
rebaixa en el cost aplicable a l'operació. Davall esta premissa cap el canvi 
subjectiu de creditor financer.

Tant la substitució d'operacions individual com la col·lectiva (refinançament), estaran subjectes a autorització per part de l'òrgan de tutela financera en cas de superar els límits previstos en la DF 31a de la LPGE 2013 i l'art. 53 delTRLRHL. En relació al que preveu l'art. 48 bis, estes operacions  quedaren igualment subjectes al principi de prudència financera. 
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En el supòsit en què no pogueren complir amb el requisit de l'esmentat article 48 bis, podran accedir al fons d'ordenació o fons d'impuls econòmic d'acord amb els requisits i el procediment establit en el RD Llei 17/2014.
Per la seua banda la Disposició Final 31a de la LPGE 2013, establix en el seu paràgraf tercer la necessitat d'autorització preceptiva en el següent cas; "Les Entitats Locals que tinguen un volum d'endeutament que, excedint al citat en el paràgraf anterior, no supere a l'establit En l'article 53 DEL Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, podran concertar operacions d'endeutament amb l'autorització prèvia de l'òrgan competent que tinga atribuïda la tutela financera de les entitats locals.” En tot cas, serà requisit tindre estalvi net positiu.

  D acord amb el que preveu l article 4.1.1) del reial decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s'aprova el text refós de la Llei de Contractes del sector públic, en relació amb l'article del RDL 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el TRLRHL, els contractes que se subscriguen es regularan per les seues normes especials que Ies s'apliquen, no tenint caràcter administratiu, sense perjuí que per analogia S'Ies aplic el Text refós d'ia Llei de Contractes del Sector Públic.
QUART - PRESENTACIÓ DE PROPOSICIONS.

Termini per a presentar ofertes serà fins al dia 8 d'abril de 2016, per mitjà de sobre tancat presentat per registre d'entrada de l'Ajuntament de Mislata, segons el model que s'acompanya.

QUINT- CRITERIS D'ADJUDICACIÓ.
El menor marge oferit, dins del principi de prudència financera, donant-se la major puntuació a l'oferta amb major marge de baixada.
En cas d'empat, es decidirà per sorteig entre les ofertes de cada lot 

iguals.
Mitjançant Una Resolució de 31 de juliol de 2015 de la secretària general del Tresor i Política financera , per la que definix el principi de prudència financera aplicable a les operacions d'endeutament i derivats de la comunitat autònomes i entitats locals deixant sense efecte la Resolució de 5 de febrer de 2015, destacant la determinació del moment del compliment de la condició del cost màxim que serà, en el moment de l'obertura del procés de licitació en el cas de concursos públics o en el moment de presentació de les ofertes fermes per les entitats financeres en el cas de finançament a través d'una negociació bilateral.

SEXT- FORMALITZACIÓ DEL CONTRACTE
En document administratiu posteriorment de les autoritzacions 
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corresponents d'òrgan de tutela financera de la Comunitat Valenciana, adjudicat pel Ple i com a fedatari públic el Sr. Secretari.
B) APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DE LA PROPOSTA DE 

D'OBRES COMPLEMENTÀRIES DEL PAI DEL SECTOR QUINT II 
APROVADA PEL PLE EN SESSIÓ DE 26 DE GENER DE 2007.

Se sotmet a votació la urgència que és aprovada per vint vots a favor (Grup PSOE, Grup Popular i Grup Ciudadanos) i una abstenció (Grup Compromís per Mislata),
Pren la paraula el portaveu del Grup Ciudadanos, Sr. González Murgui, i diu que després de les explicacions que el Sr. Alcalde ha donat en la Junta de Portaveus, i tenint en compte la seua proposta, així com vistos els informes de l'Arquitecte Municipal i del Cap de Servici d'Urbanisme, votaran a favorablement
A continuació pren la paraula el Sr. Gil i Martín, portaveu de portaveu del Grup Compromís per Mislata, i anuncia que el seu vot serà abstenció perquè, encara que estan a favor de tot el que siga millorar el municipi i la qualitat de vida dels seus ciutadans, senten que els falta informació respecte d'això.
A continuació, el portaveu del Grup Popular, Sr. López Bronchud, diu que votaran abstenció perquè han conegut este assumpte a les dos de la vesprada, quan és un projecte que suposa 743.150€, i el que tenen són cinc fulls d'informació sobre un projecte de 2006 i, per tant, no coneixen el que es va firmar en aquell moment, ni tampoc el projecte d'obres, ni saben com s'ha valorat en l'actualitat este projecte, i necessitarien més dades.
Per part del Grup PSOE pren la paraula la Sra. Peñarrubia Gil, i diu que el motiu de la urgència és que, com és sabut de tots, les obres d'urbanització del PAI del Quint es troben parades des de fa uns mesos, per problemes financers de l'agent urbanitzador, i per a poder continuar amb les obres d'urbanització es fa necessària la refinançament de les mateixes.
Explica que ahir a les 19,47 es va enviar un adreça electrònica des del BBVA al Cap del Servici d'Urbanisme en què posava com a condició indispensable per a la firma de la refinançament que s'haguera aprovat per Ple la destinació d'eixe import de set-cents quaranta-tres mil euros que formen part, no del projecte d'urbanització del PAI del Quint, sinó d'una de les millores que es va oferir en 2006 en el conveni que va firmar l'agent urbanitzador amb l'Ajuntament. En l'annex de millora, diu, s'inclou el compromís d'execució de dos actuacions: d'una banda, instal·lació de gespa artificial en els camps de futbol; d'una altra, la instal·lació d'una coberta en la piscina d'estiu.
Explica que, analitzada la descripció de les propostes de l'agent urbanitzador en eixe moment, l'arquitecte municipal els ha informat que, contemplant totes les unitats que incloïa esta possible aportació, per a fer la 
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instal·lació de la piscina coberta no havien sigut tingudes en compte coses tan fonamentals com la fonamentació ni el sistema de ventilació i climatització, que suposaven uns costos de dos-cents cinquanta mil o tres-cents mil euros, a més dels set-cents quaranta mil que té compromés l'agent urbanitzador.
Analitzant totes estes qüestions, prosseguix, l'equip de govern considera que és un gasto molt elevat en quelcom que el municipi no necessita, ja que ja té una piscina coberta. Per això, diu, atenent a moltes peticions veïnals i intentant rendibilitzar socialment cada cèntim que s'invertix en este municipi, s'insta a l'agent urbanitzador a què s'empre l'import de la instal·lació mencionada en la reurbanització de l'Avinguda de Blasco Ibáñez, una de les principals de la ciutat, que es troba en un estat clarament necessitat d'una reforma que, donat l'elevadíssim cost d'execució, ha sigut impossible escometre amb fons municipals. Per tot això, diu, i atés que amb este canvi de beneficia tot el municipi, demana el vot positiu de tots els grups.
Pren la paraula el Sr. López Bronchud i diu que agraïx el to de l'explicació, que considera didàctic, però el vot del seu grup serà d'abstenció, i no desfavorable a la proposta, que els pareix interessant, però els agradaria saber què es farà a Blasco Ibáñez i conéixer el projecte.
Pren la paraula la Sra. Peñarrubia Gil i diu que no es poden conéixer les dades del projecte perquè no existix, el que es té és una proposta de canviar eixe import de la piscina per la urbanització de Blasco Ibáñez, i quan s'aprove es començarà a redactar el projecte corresponent. 
Conclòs el debat, se sotmet a votació el fons de l'assumpte i el Ple de l'Ajuntament per quinze vots a favor (Grup PSOE, i Grup Ciudadanos) i sis abstencions (Grup Popular i Grup Compromís per Mislata), va adoptar l'acord següent:
Vista la proposta d'Alcaldia d'aprovació de la modificació de la proposta de d'obres complementàries del PAI del Sector Quint II, aprovada pel ple en sessió de 26 de gener de 2007.
Vist l'informe favorable de l'Arquitecte Municipal, de data 25 de febrer de 2016.
Vist l'informe del Cap del Servici d'Urbanisme, de data 25 de febrer de 2016, que literalment diu:

“ANTECEDENTS
PRIMER. Que el ple de l'Ajuntament, amb data 26 de gener de 2006, va adoptar eí acord d'aprovació del P.A.I del sector Quint II, el projecte d'Urbanització, el Pla Parcial, el document d'homologació i altres pronunciaments.
SEGON. Que en el mateix Ple es va seleccionar la proposició 
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jurídicoeconòmica presentada per l'Agrupació d'Interés Urbanístic a qui se li va adjudicar l'execució del Programa. Posteriorment va ser cedida la condició d'agent urbanitzador a la mercantil Salvador Vila S.L.
TERCER. Que per l'A.l es va presentar, amb data 24 de gener de 2006 (registre d'entrada n° 849), compromís d'executar obres complementàries no previstes en el Projecte d'Urbanització del Programa. Entre estes es troba la "instal·lació de coberta en piscina d'estiu".
QUART. Que les obres d'urbanització del P.A.I Quint II estan en procés d'execució.
QUINT. Que l'arquitecte municipal ha emés un informe, davant de la consideració de l'equip de govern/ de substituir l'actuació anterior per la renovació urbana de l'avinguda Blasco Ibáñez.

FONAMENTS JURÍDICS
⦁ Que la proposta que es realitza no afecta de cap manera a les 

proposicions jurídic - econòmiques que, al seu dia, van donar lloc a l'adjudicació del programa.
⦁ Que les obres que es van oferir com complementàries es trobaven 

fora de l'àmbit espacial dei programa pel que qualsevol modificació no afecta el projecte d'urbanització ni als elements físics en què es materialitza l'execució del P.A.I.
⦁ Que les obres complementàries van ser assumits per l'agent 

urbanitzador, en exclusiva, per la qual cosa el seu import no és repercutible ni prorrateable entre els propietaris, afectats que forma part de l'àmbit espacial del Programa.
⦁ Que hi ha condicions tècniques que aconsellen la substitució de les 

obres inicialment previstes per altres del mateix import.
Per tot l'anterior el tècnic que subscriu formula favorablement la proposta d'Alcaldia i l'informe de l'Arquitecte Municipal”.
S'acorda: 
Acordar, respecte de la proposta formulada el dia 24 de gener de 2006 (registre d'entrada 849) per l'A.I. de la unitat d'execució del Sector Quint II, aprovada i acceptada pel ple de l'Ajuntament de 26 de gener de 2007, la substitució de la instal·lació coberta per la renovació urbana de l'avinguda de Blasco Ibáñez, mantenint-se l'import previst de 743.150€.
A les zero hores i vint minuts del dia 26 de febrer, d'acord amb el que disposa l'art. 87 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, aprovat per RD 2568/1986, per l'Alcaldia-
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Presidència s'alça la sessió, de tot això s'estén la present acta, que firma el Sr. alcalde-president, amb mi el secretari que en done fe.
L'ALCALDE EL SECRETARI
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